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עו"ד מירי סטולרו הידוקובסקי 
מתמחה בתחום המיסים וליווי פרוייקטים בנדל"ן

מ"מ יו"ר לשכת עוה"ד – מחוז דרום ויו"ר ועדת מיסוי מקרקעין

משרד עורכי דין מירי סטולרו הידוקובסקי, הינו משרד 
ומיסוי  נדל"ן  עסקאות  בתחום  משפטי  בליווי  מוביל 

מקרקעין. 
תחומים  הינם  המקרקעין  ומיסוי  הנדל"ן  תחום 
רב  ניסיון  ידע,  דורש  בתיקים  הטיפול  מורכבים, 

ומקצועיות. 
עו"ד מירי סטולרו הידוקובסקי וצוות המשרד  טיפלו 
מורכבים  רבים,  בתיקים  עבודתם  שנות  במהלך 
וייחודיים, והם מביאים עימם שלל כלים אותם רכשו 
במהלך השנים, על מנת לסיים כל תיק בצורה הטובה 

ביותר ללקוח. 

מהו עיסוקך ומה הובילך לעסוק בתחום? 
"בעלת משרד עורכי דין המתמחה במיסוי מקרקעין ונדל"ן , שנים 
להגשים  החלטתי  מסוים  בשלב  המיסים,  ברשות  עבדתי  רבות 
אך  קטנות,  לילדות  אם  הייתי  עצמאית.  לדרך  ולצאת  חלומי  את 
תודות לתמיכת בן זוגי והמשפחה החלטתי לא לוותר ולצאת לדרך 
עצמאית. תחום הנדל"ן והמיסוי  הינו דינאמי וישנם שינויים הבלתי 
פוסקים בתחום המתפתח מיום ליום ומהחלטה להחלטה. כל תיק 
שונה מהאחר ומחייב טיפול אישי ומקצועי, הסיפוק האמיתי נובע 
המתקבלת  חיובית  החלטה  גורלות,  משנה  עבודתי  כי  מהעובדה 
לאחר התנהלות מול הרשויות הינה החלטה משמעותית המשנה 

את חייו של הלקוח".

רקע משפחתי שלך: 
"בת 41, נשואה לשמוליק, גרה במיתר ואמא לשלוש בנות – ליאור, 
למקצוע  מחוברת  מאוד  אני  בחיי.  המניע  הכח  שהן  ורז,  אופיר 
ונהנית מעבודתי, מטפלת בכל תיק באופן פרטני, מעורבת ובקיאה 

בפרטי פרטים ברמה המקצועית והאישית כאחד". 

מה מייחד את פעילותך העסקית?
אני  והנדל"ן,  מקרקעין  מיסוי  בתחום  ייחודית  המשרד  "פעילות 
נוקטת במשרד בגישה חדשנית, יצירתית ויסודית המשלבת הבנה 
קשר  יצירת  תוך  הלקוח,  בפני  העומדות  האפשרויות  של  עמוקה 
אישי. תחומי העיסוק של משרדי מורכבים, ואנו מחויבים למצוא 
מחוץ  תמיד  חושבים  אנחנו  האופטימלי.  הפתרון  את  לקוח  לכל 

לקופסא להבאת התוצאה הטובה ביותר". 

האם את חשה בעבודתך שליחות? 
"בהחלט! 

ומלואו. במשרדי מעניקים  עולם  כל אדם שנכנס למשרדי הוא 
את הטיפול המקצועי והאיכותי ביותר תוך מתן מעטפת מלאה. 
אני והצוות רואים בעבודתנו שליחות, בהשגת התוצאה הטובה 
להיות  לי  וחשוב  שלי  האישי  הנייד  את  יש  ללקוחות  ביותר.  

בקשר ישיר עם כל לקוח. 
הציבורית  הפעילות  את  יש  במשרד  העסקית  הפעילות  לצד 
אני  לייעוץ,  נזקקים  אשר  הדין  עורכי  עבור  האינטנסיבית 

משתדלת להיות תמיד זמינה עבורם ולתת מענה ועזרה. 
לילדים  הורים  זכויות  למיצוי  הקשור  בכל  פעילה  אני  בנוסף, 
שזקוקים  והורים  המיסים,  רשות  מול  האוטיסטי  הרצף  על 

להכוונה מוזמנים לפנות אליי".

רגע שיא בקריירה שלך? 
המשרד  מעט,  לא  יש  סיפוק  ורגעי  מכוננים  רגעים  "לשמחתי 
ניהל ומנהל הליכים בתחומים השונים בהצלחה רבה. אני סבורה 
ומרוצה   לאור  יוצאת  שלו  שהאמת  חש  הלקוח  שבהם  שרגעים 
והצוות  מהתוצאה שהושגה עבורו, אלו רגעי סיפוק שעבורם אני 

עובדים קשה ועושים כל שניתן בכל תיק".

כמצליחה בתחומך מה כולל ארגז הכלים שלך?
ולהקשיב לתחושת הבטן שלך, לא  יום  "ללמוד משהו חדש בכל 
לוותר לעצמך ותמיד לחשוב חיובי. לטפל בכל תיק ועניין בצורה 

יסודית. 
קשרים ושיתופי פעולה שיוצרים עם אנשים לאורך הדרך חשובים 
ותורמים המון. הדרך שנשים עוברות בכדי להגיע לקריירה עליה 
חלמו, לא תמיד קלה ותלויה גם באמונה עצמית ובכוחות פנימיים 
שדוחפים קדימה. אל תפסיקי לאתגר את עצמך ולקחת אחריות 
אישית על כל משימה שבפניך, חלקי ידע, תלמדי מניסיון אחרים 

והקשיבי בפתיחות לדעותיהם". 

מה ייחודיות השירות אותו את מעניקה?
"אני נלחמת כאילו מדובר בעניין פרטי שלי ומטפלת באופן אישי 
על  נלחמת  אני  כל לקוח.  והדוק עם  לי קשר אישי  יש  בכל תיק, 
ולא מוותרת עד שאני בטוחה שהתוצאה  כל שקל עבור הלקוח, 

שהושגה היא הטובה ביותר עבורו. 
בכל  להשקיע  גבולות  חסרת  מוכנות  להצליח,  עמוק  רצון  בי  יש 
תיק. אני חושבת יצירתי ולפעמים זה שם המשחק. חשוב מבחינתי 
לשלב בין הפעילות העסקית לעשייה הציבורית, מעבר לעובדה כי 

במסגרת העשייה הציבורית נחשפים להרבה מאוד אנשים. 
אני מאמינה שאם תעשה טוב ותסייע לאחרים תקבל טוב. היכולת 
הינו  קושי  כל  להישגים,  להגיע  שלי  מתפשרת  הבלתי  והנחישות 
גבוה,  הזמן  כל  שואפת  אחריות,  לוקחת  אני  להצלחה.  הזדמנות 

מציבה מטרות ופועלת להשגתן".

איזה מקום את מוצאת ללמידה והתחדשות?
"מקצוע עריכת הדין מחייב למידה בלתי פוסקת יום יומית. 

הוראות  חקיקה  חידושי  רבים,  דין  פסקי  מתפרסמים  יום  מידי 
ביצוע, החלטות מקדמיות ומאמרים מקצועיים. אני מאמינה שיש 
חובה מקצועית להכיר את פסיקת בתי המשפט ואת החידושים 

הקיימים בתחומי.
הביצוע,  בהוראות  רציף  באופן  להתעדכן  מקפיד  המשרד  צוות 
משותפת  למידה  לקיים  המתפרסמת,  ופסיקה  החקיקה  עדכוני 

לצורך למידת ואופן יישום על התיקים במשרדנו".

זוהי משימה שאינה פשוטה,  מצליח  לתחזק משרד 
מה סוד ההצלחה שלך?

הסוד  כי  מאמינה  אני  יומיומי.  אתגר  הוא  מצליח  משרד  "ניהול 
להצלחה נמצא בלמידה בלתי פוסקת ועבודה מאומצת. העובדה 
שאני עוסקת במשרדי בתיקים מורכבים ומרתקים כאחד, מביאה 

אותי להישגים מרשימים ולסיפוק רב. 
יש חשיבות עליונה למעורבות אישית שלי ושל כל צוות המשרד, 
פתרונות  איתור  דרך  התיק,  לניהול  אסטרטגיה  מבניית  החל 

יצירתיים לבעיות במהלך ניהולו, וכלה בתוצאות ובהצלחות".

"לא לתת לנקיפות המצפון לנהל אותנו, 
ותמיד חשוב להקיף עצמנו באנשים טובים 

שנעים ונכון לנו לעבוד במחיצתם, 
אל תוותרי לעצמך רק השמיים הם הגבול, 

וגם אל תוותרי על עצמך!"
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מהו המסלול הנכון בין קריירה לחיים אישיים?
פשוטה,  משימה  אינו  האישים  החיים  לבין  הקריירה  בין  "איזון 
והקשה ביותר כאם קרייריסטית. אין נוסחת קסם ודרך אחת לאזן 

בין הקריירה לבין הבית וההגשמה העצמית. 

בין  האיזון  את  עבורה.  שנכון  האיזון  את  למצוא  צריכה  אחת  כל 
מחדש,  פעם  כל  ולהמציא  ליצור  צריך  העבודה  לבין  המשפחה 
והמשפחה.  הבית  העבודה,  במקום  שחלים  לשינויים  בהתאם 
חשוב לא להזניח את חיי המשפחה, הזוגיות וחיי החברה, ולמצוא 

זמן למרות העבודה התובענית לבלות במחיצתם".

שאיפות עיסקיות שטרם הגשמת?
בתחומו,  מוביל  אשר  משרד  הקמתי  התגשם,  ברובו  "חלומי 

שימשיך לגדול ולהתרחב. 
המקרקעין  מיסוי  בתחום  להוביל  ממשיכה  עצמי  את  רואה  אני 

והנדל"ן, תוך שאני מציעה ללקוחותיי פתרון הוגן, הגון ומקצועי. 

לסייע  טוב,  הכי  לעשות  יודעת  שאני  מה  את  לעשות  אמשיך 
מרוצים  הם  כאשר  הסיפוק  תחושת  את  ולהרגיש  לאנשים 

מהתוצאה ומקבלים את המגיע להם״.
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רזומה מקצועי ורקע אישי 
"בעברי הייתי מהנדס חשמל בהייטק, ובנוסף הייתי דוגמן ושחקן 
במשך 6 שנים בסוכנויות הדוגמנות החזקות בישראל )יולי מודלס, 

.)ITM MODELS ,רוברטו בן שושן
מבניהם  בעולם,  הגדולים  לעסקים  מהמנטורים  עסקים  למדתי 
GRANT CARDONE,TONY ROBINS,RUSSEL BRUNSON וגם 
מאבא שלי שהיה יהלומן סופר מצליח בבורסה ליהלומים, ולימד 

אותי איך ליזום ולעשות מכירות ומשא ומתן מגיל מאוד צעיר.
התחלתי  ההייטק,  תחום  את  ועזבתי  בעצמי,  שהצלחתי  לאחר 
בחיים  שלהם  הזכוכית  תקרת  את  לנפץ  שרוצים  אנשים  ללוות 
ובעסקים, ומרגישים לא ממומשים, ושאין להם מושג איך לצאת 

לדרך הנכונה להם.
עברו הרבה מים בנהר ומאז ליוויתי מאות בעלי עסקים ושכירים 
שרוצים לצאת לעצמאות, להגשמת החזון העסקי שלהם, ליציאה 

לחופש תעסוקתי ושליטה כלכלית.
תחומי  בזכות  שלי  האסטרטגית  ביכולת  היא  שלי  המומחיות 
וחזקות  מדויקות  עסקיות  תוכניות  לבנות  יודע  אני  ההנדסה, 
למדתי  בנוסף  בחשבון.  הסיכונים  כל  את  שלוקחות  מאוד 
והפרסום ברמה  נושאי השיווק  והמשחק את  בתחומי הדוגמנות 
הגבוהה ביותר שיש, ולמדתי ממותגים גדולים בקנה מידה עולמי 

 HELENA PAPARIZOU( ובענק  הגדולים  זה  את  עושים  איך 
שהשתתפתי בקליפ שלה לדוגמא בתפקיד ראשי בצילומים ביוון(.
עזרתי לאנשים בקורונה לצאת ממצב שעוד רגע סגרו את העסק, 
לדוגמא לליאל מרמר שהפכה ממאפרת ממוצעת לבעלת אקדמיה 
)מכללה( למקצועות הביוטי )איפור שיער(, וכיום היא בצעדי ענק 

להפוך לאחד בתי הספר המקצועיים ביותר בישראל.
)ממצב  חודשים   4 תוך  להגיע  שהצליח   18 בן  ילד  ליוויתי  בנוסף 
ועריכת  לו כלום(, ל64,000 ₪ הכנסה בתחומי הצילום  שלא היה 
להצלחה  שהגיע  בישראל  נער  עוד  אין  וכיום  ניתאי(,  )שמו  וידאו 
 15 צעיר  כלכך  בגיל  לנהל  של  למצב  לא  בטח  אליה,  הגיע  שהוא 

עובדים.
בנוסף אני מלווה בימים אלו קבוצות של עשרות אנשים, שבאים 
ללמוד עסקים ואיך אני עושה את זה, ואיך גם הם הולכים להצליח 
על ידי הידע, ההכוונה והכלים הנכונים, לעשות זאת בחיים שלהם 

ולהקים עסק סופר מצליח וריווחי בתחום שהם אוהבים".

במה משרדך עוסק ומהם שירותיו?
שלהם  העסק  את  לפתח  להם  ועוזר   1X1 אנשים  מלווה  גם  "אני 
המכירות  השיווק,  לשלבי  העסקית,  התוכנית  משלב  ממש 
וספקים  עובדים  מנהלים  כבר  הם  שבו  לשלב  ועד  והפיננסיים, 

בקנה מידה סקיילאבילי".

מה מייחד את פעילותך העסקית?
"מה שמייחד את הפעילות שלי היא שאני מאמין בלבנות את 
הבן אדם להפוך להיות איש עסקים מבחינת המיינדסט, הידע, 
הכלים ושיטות העבודה שהוא עובד איתן. אני מגיע מעולמות 
בפיתוח  מאמין  ובראשונה  בראש  ואני  אישית,  התפתחות  של 

העצמי שלנו. 

הגס  במי  בעיות  של  שנים   3 של  ממחלה  יצאתי  בעצמי  אני 
עצמית  עבודה  ידי  ועל  החולים,  ולבתי  למיטה  אותי  שניטרלו 
ממוקדת הצלחתי להוציא את עצמי מזה, למרות הצפי השלילי 
לתת  ודואג  חשוב,  הכי  שזה  יודע  אני  לכן  הרופאים.  כל  של 
לאנשים אמנם גם את הדגים, אבל בעיקר נותן להם את החכה 
ומלמד אותם כיצד לדוג כל דג שירצו ובאיזה כמות שירצו. אין 
לפתח  אפשר  לכמה  גבול  אין  כי  להצליח,  אפשר  לכמה  גבול 
ניתן  בלתי  להיות  אותך  שיהפכו  חזקות  ומיומנויות  יכולות 

לעצירה כאדם וכבעל עסק.
שלהם"  הזכוכית  תקרת  את  "לנפץ  לאנשים  עוזר  בעצם  אני 

ומשם גם הסלוגן של העסק שלי".

האם אתה רואה בעבודתך שליחות?
"אני רואה בעבודה שלי השליחות הכי גדולה שיש. אני מאמין 
העולם  את  ומשנים  שמשפיעים  האנשים  הם  עסקים  שאנשי 

היה  העולם  לעולם,  טוב  שמביאים  ואנשים  יזמים  ובלי  הזה, 
נראה אחרת. 

 4 במשך  בחיים  קשה  מאוד  תקופה  הייתה  בעצמי  לי  בנוסף 
שנים קשות, לאחר המשבר הכלכלי העולמי שפקד את אותנו  
נפשית   – הזה  מהמשבר  קשה  מאוד  נפגע  שלי  )אבא  ב2009 
כלכלי  משבר  לחוות  משפחה  לאף  מאחל  לא  ואני  וכלכלית(, 
את  חזרה  לתת  היא  שלי  המטרה  שלהם.  בחיים  אכזרי  כלכך 
שהוא  או  שאיבד  שמרגיש  עסק  בעל  או  אדם  לכל  השליטה 
כלכלי  בסיס  ולייצר  לצמוח  למשפחות  ולעזור  אותה,  מאבד 
ותעסוקתי חזק ששום משבר לא יוכל לקחת מהם, שזה בדיוק 
מה שחלמתי שיעשו עבורי ועבור אבא שלי כשאנחנו היינו שם. 
שצריך  מאמין  לא  ואני  לבד,  הכל  לעשות  צריכים  היינו  אנחנו 
לסבול שנים בשביל למצוא פתרון שיכול מיד לשים אותך על 

מסלול ההצלחה".

מה גורם לך לגאווה בעבודתך?
גדולה שלי, היא שאני  והגאווה הכי  "אני אדם מאוד תחרותי, 
ממני,  וותיקים  אפילו  חלקם  אחרים,  עסקיים  יועצים  רואה 
ללקוחות  להביא  יודע  שאני  לתוצאות  להגיע  מצליחים  שלא 
שלי. הכי מצחיק הוא שהלקוחות שלי עוקפים את התוצאות 
של הלקוחות שלהם בפערים מאוד משמעותיים, ובזמן יחסית 
"שמתי  לי  שאומר  שלי  לקוח  על  לשמוע  לי  כיף  הכי  אז  קצר. 

עשן למתחרה שלי".

רגע שיא בקריירה שהינך גאה בו?
על  עומד  אני  בהם  הרגעים  הם  שלי,  בקריירה  השיא  "רגעי 
הבמה  ומרצה בפני מאות אנשים, התחושה הזו שאתה משפיע, 
ולקבל  בעצמם,  להאמין  אנשים  הרבה  לכלכך  ועוזר  מוביל, 
כלים להשיג את המטרות שלהם, זה רגע מחונן ורוחני. אני הכי 

גאה בעצמי, כשאני רואה שעשיתי שינוי משמעותי בעולם".

מה חשוב לך שלקוחותיך יידעו עליך?
"מה שחשוב לי שהלקוחות שלי ידעו עליי, זה שאני לא עושה 
לאף אחד הנחות. אנשים נוהגים לעשות לעצמם הנחות, כאילו 
לכל  מוטיבציה.  בלי  שאתה  או  כוח,  לך  שאין  איכפת  למישהו 
אחד יש צרות משלו לדאוג להם, ואני מלמד את הלקוחות שלי 
לכל  שעוזרים  אור  ולאנשי  שמובילים  לאנשים  דווקא  להפוך 
חייבים  ותירוצים  הנחות  כאלו,  אנשים  להיות  ובשביל  השאר, 

לעוף מהחלון".

כנבחר השנה ספר על צמיחת החברה בשנה האחרונה?
"הצמיחה המשמעותית של העסק שלי בשנה האחרונה הייתה 
בתחומי  מפתח  אנשי  עם  שייצרתי  החזקים  הפעולה  שיתופי 
הטלוויזיה  המנטורינג,  הבמות,  הפרסום,  המכירות,  השיווק, 
וריווחי  לך עסק חזק  ביותר לעשות כשיש  ועוד! הצעד החזק 
להפיץ  משמעותית  קצב  להגביר  הם  לאנשים,  שעוזר  מאוד 
היא  זאת  לעשות  ביותר  הטובה  והדרך  שלך,  הבשורה  את 
להשתמש בבמות של אנשים אחרים, לתת להם מהערך שלך, 
השליחות  עבור  לעצמם,  בנו  שהם  המינוף  ביכולת  ולהיעזר 

והעסק שלנו".

מה היית משנה בתחומך בשנה החדשה?
"השנה הזו תהיה מאוד מיוחדת, מאחר ואנו יוצאים עם חבילות 
ת'.  ועד  מא'   ,360 עסקים  ומינוף  לפיתוח  ומסלולים  מיוחדות 
"מותג"  לך לשדר  360 לעסק שתגרום  לדוגמא, חבילת מיתוג 
העסקית  להכוונה  בנוסף  מתחרים,  לו  שאין  ועוצמתי  חזק 
שלכם.  הפריצה  לרגע  ועד  הראשון  מהרגע  שתקבלו  המלאה 
זה מתאים רק לרציניים ביותר, ולאנשים שמבינים שהם נולדו 
שהם  במה  שעוסקים  ומשפיעים,  חזקים  עסקים  בעלי  להיות 
אוהבים, ורוצים לעשות מזה הרבה כסף, והרבה טוב לעולם".

שחר קאיקוב לנפץ את תקרת הזכוכית
מייסד מרכז ההדרכות "שחר קאיקוב" לפיתוח והקמת עסקים

"לא לנסות להמציא את הגלגל, 
יש אנשים שכבר פיתחו את שיטות 

ההצלחה שפשוט עובדות, ואין צורך לבזבז 
זמן, כסף ואנרגיה על ניסיונות כושלים. 

הסיבה שרוב האנשים מתים בסוף בתחושת 
פספוס וחרטה, היא בגלל מה שהם לא העזו 

או לא הספיקו לעשות בחיים. 
קחו ייעוץ ועלו על מסלול ההצלחה שלכם!"
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מוגש מטעם: עו"ד מירי סטולרו הידוקובסקימוגש מטעם: שחר קאיקוב
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עורכי הדין איגור   גונטמכר   ומאיר   הלל   טבול 
תאונות דרכים • ביטוח לאומי • רשלנות רפואית • תביעות סיעוד

עו"ד מאיר הלל טבול
"דרכי העסקית החלה ככל עורך דין, כמתמחה. את ההתמחות וגם 
את דרכי כשכיר העברתי במשרדים מאוד בולטים בתחום הנזיקין, 
שלי  דרכנו,  הצטלבו  וההתמקצעות,  ההתמחות  תקופת  במהלך 
ושל שותפי איגור גונטמכר, ושם נרקם החלום להקמת עסק גדול 
ומצליח. הכלים שהובילונו להצלחה הינם: סדר, מקצועיות, ענווה 

ופשטות.

הרלוונטים  הנושאים  בכל  קבוע  באופן  הידע  והרחבת  הלמידה 
יצרו  הרפואה,  לעולם  ועד  המשפטי  מעולם  החל  בתחום,  אלינו 
אצלנו מאגר ידע עצום שבאמצעותו קיבלנו כלים המאפשרים לנו 
להבין באופן מוחלט את צרכי הלקוחות ומהם דרכי הפעולה הכי 
נכונים ואפקטיביים אשר יתנו ללקוחות מענה ברמה הכי גבוהה 

שאפשר.

למרות הצלחתנו, אנו תמיד בהבנה שניתן להגיע לרמות הצלחה 
עובדים  המכיל  מנצח,  צוות  באמצעות  רק  כאלו,  ומקצועיות 
מרחבית  ראייה  ובעלי  להצלחה  השותפים  ומקצועיים  איכותיים 

הזהה לשלנו.

עו " ד   איגור   גונטמכר     
בזכות  בעיקר  נובעים  המשרד  של  הגדולה  וההערכה  "ההצלחה 
והיחס האישי אותם אנו מעניקים לכלל לקוחותינו.  המקצועיות 
אנו מאמינים שלכל לקוח מגיע השירות הטוב, המקצועי והמדוייק 

ביותר, ולשם אנו תמיד שואפים".

הגדולים  במשרדים  הרווחת  לתפיסה  בניגוד 
והמצליחים אשר בוחרים לשבת באזור ת"א, 
בחרנו להתמקם ולתת מענה באזור הדרום.

כיום, משרד עורכי הדין - גונטמכר הלל טבול, נמנה על הגדולים 
והמובילים בישראל ובעל הצלחות חסרות תקדים במגוון תחומי 
ורשלנות  פרטיים  ביטוחים  לאומי,  ביטוח  נזיקין,  דיני  עיסוק: 

הרפואית.
אלפי  ובעל  מקצועיים  צוות  ואנשי  דין  עורכי  כ-30  מונה  המשרד 
תיקי לקוחות, המקבלים את השירות הגבוה ביותר שניתן. המשרד 
מכיל מספר מחלקות העובדות בהרמוניה ובשיתוף פעולה מוחלט.

עורכי הדין של המשרד מופיעים מידי יום בבתי המשפט וערכאות 
תוצאות  ומניבים  מסובכים  משפטים  מנהלים  בישראל,  נוספות 
גבוהות ומרשימות. משרדנו אחראי ללא מעט תקדימים חשובים 
ועקרוניים, אשר השפיעו רבות על קבלת החלטות בתיקים רבים".

"הבעלים ומייסדי המשרד, עורכי הדין:
זוכים  טבול  הלל  ומאיר  גונטמכר  איגור 
עוה"ד  לשכת  בקרב  רבה,  והערכה  למעמד 
המקצועיות  הערכים,  בזכות:  ולקוחותיהם, 
המשרד,  לצוות  הנחילו  אותם  והענווה 

המובילים אותו להישגים חסרי תקדים"

 ashdod-law.com | גונטמכר הילל-טבול, משרד עורכי דין  | טל׳: 08-6767618 | הגדוד העברי 5, גן העיר, אשדוד

rotenberg.group | rotenberg_group | הפקת המוסף: קבוצת רוטנברג תקשורת בע״מ | עורכת המוסף: שוש רוטנברג | מנהלת מחלקת דיגיטל ורשתות חברתיות: שחר רוטנברג
*גילוי נאות: המוסף הינו בהפקת המחלקה המסחרית של כלכליסט, מערכת עיתון כלכליסט אינה אחראית לתוכן המודעות וכן מבקשת להבהיר כי כתבות המוסף הינן תוכן פרסומי  ואין 

לראות במאמרים ו/או במודעות משום המלצה מכל סוג שהוא.

קוראות וקוראים יקרים!
בפרוס השנה החדשה ברצוני לאחל לכם שנת אושר, 

בריאות, שגשוג והגשמה.

בפרוייקט נבחרי השנה 2022, תקראו על נשות ואנשי 
עסקים מצליחים בארץ, שעושים עבודתם מתוך אהבה 
ואיכפתיות מרובה, ונמצאו ראויים להופיע בפרוייקט זה. 

שנה טובה ומבורכת
שוש רוטנברג, עורכת המוסף

נשוי  השבים,  רמות  תושב  מוצקין,  בקריית  גדל   56 רולס,  ערן 
לעירית ואב לארבעה ילדים. בתום שירותו הצבאי בנח"ל וביחידת 
מודיעין, החל לעבוד כאיש מכירות באיטונג וב-1993 הקים ערן 
למקצועות  הראשונה  הפרטית  המכללה  בילדינג,  מכללת  את 
הבנייה  מרכז  את  רכש  ב-1999  והעיצוב.  הנדל"ן  הבנייה, 
לצומת  המוסד  את  והפך  והשיכון,  הבינוי  ממשרד  הישראלי 
ודיאלוג  ולחיבור  והנדל"ן  הבנייה  ענף  של  המרכזית  העסקים 
הפרטי  ולמגזר  המוניציפליות  לרשויות  הממשלה,  בין  קשוב 
ומפגשים.  עגולים  שולחנות  כנסים,  ועידות,  באמצעות  בנדל"ן, 
ביותר  הבכירים  מהמינויים  חלק  על  גם אחראי  אני  זו  במסגרת 

בענף, ומפעיל מרכז השמה לבכירי הענף.
 

TheMarker  הגדירו את הרשת  ו -   העיתונים הכלכליים גלובס 
החברתית-עסקית של ערן רולס ומרכז הבנייה הישראלי כגדולה 
במשק.  וחשובים  רבים  בין  המחברת  וזאת  הישראלית,  בכלכלה 
2006 לאחד מאנשי העסקים הצעירים המבטיחים  ערן נבחר ב - 
של TheMarker, וב"ליידי גלובס" יולי 2009 נבחר בסקר מנכ"לים 

בכירים כאיש העסקים המקושר ביותר במשק הישראלי.

קבוצה   - השקופות"  "הכיפות  ממייסדי  הוא  ערן  משהו:  ועוד 
מבלי  הליברלית  והיהדות  הישראליות  בין  בחיבור  המאמינה 
והסיבה  כי היהדות היא הדבק  וחילוני  להכנס להגדרות של דתי 

שבגללה כולנו חיים כאן. 
המוטו שלו בחיים: להגביר את הטוב, באמצעות חיבור בין אנשים 
טובים שיעשו עסקים טובים ויהפכו את ישראל למקום שטוב יותר 

לחיות בו.

במה מרכז הבנייה הישראלי עוסק ומה הם שירותיו? 
"מרכז הבנייה הישראלי החל פעילותו ב-1969 כחברה ממשלתית 
העוסקת בהפצת ידע ומידע לענף הבנייה בישראל, בכפוף למשרד 

הבינוי והשיכון.
 

ככתובת  הבנייה  מרכז  שימש  עשורים,   3 ולמשך  הקמתו  מאז 
וזכה  שיפוצים,  או  בנייה  לדיור,  הקשורה  שאלה  בכל  לציבור, 
כל  על  בענף,  הבכירים  המקצוע  אנשי  בקרב  אף  רב  למוניטין 
שלוחותיו. לאחר 30 שנות פעילות, החליטה הממשלה על הפרטת 

מרכז הבנייה, ואושרה הפרטתו לידי ערן רולס - בעליו כיום". 

מרכז הבנייה הישראלי – 2,400 מ”ר של חדשנות וידע

המרכז כולל את הבית השקוף - המרכז לקידום טכנולוגיות בנייה, 
ממרכז לימוד והדרכה לאדריכלים, מעצבים וללקוחותיהם הבונים 
העדכניות  הטכנולוגיות  של  מרהיבה  תצוגה  הכולל  והמשפצים, 
ומאפשרות  בזו  זו  השלובות  הבנייה,  בענף  ביותר  והחדשניות 
לבונים, משפצים ובעלי המקצוע סביבם להתרשם, להבין וללמוד.

 
ייחודיים ומציע  מרכז הבנייה הישראלי החדש כולל אזורי תצוגה 

שירותי ייעוץ מקצועיים לציבור הבונים ע״י צוות מומחים הכולל 
הלקוחות. לטובת  העומדים  מקצוע  ואנשי  אדריכלים  מהנדסים, 
במרכז החדש ממוקם קמפוס - מכללת מרכז הבנייה הישראלי, 
הכולל כיתות לימוד בהן נערכים כל הקורסים של מכללת מרכז 
של  קמפוס  ובנוסף,  והמקצועי  הפרטי  לקהל  הישראלי  הבניה 
אולטימה - בית הספר הוותיק לעיצוב של מרכז הבניה הישראלי.

 
מרכז הבנייה הישראלי בהיותו הצומת המרכזית של ענף הנדל"ן, 
והמרכזיים  הגדולים  והמקצועיים  העסקיים  הכנסים  את  מקיים 
בענף. האירוע המרכזי מתקיים בכל שנה בעיר אילת, ונקרא עיר 
הנדל"ן אילת. הזירה המובילה והמפגש השנתי המרכזי של צמרת 

הנדל"ן, התכנון והבנייה מזה 22 שנה.
 

הוועידה כוללת את כל השחקנים הפעילים באקו סיסטם העוסק 
מנהל  רמ"י,  הבינוי,  במשרד  בכירים  ערים,  ראשי  שרים,  בתחום: 
בכירי  וקבלנים,  יזמים  מוניציפאלית,  ארציות,  רשויות  התכנון, 
שמאים,  דין,  עורכי  מהנדסים,  אדריכלים,  מימון,  וגופי  הבנקים 
טכנולוגיות  של  ויבואנים  תעשיינים  נדל"ן,  תקשורת  משווקים, 

ועוד.
 

המגזר  בכירי  בהשתתפות  דיאלוגים  עשרות  מתקיימים  בוועידה 
הנושאים  קידום  לטובת  והפרטי,  המוניציפאלי  הממשלתי 
הבוערים. קהל המשתתפים בוועידה הינו חוד החנית של הכלכלה 

במשק הישראלי.
 

בעשרות  שמשתתפים  אורחים   4,000 כ  משתתפים  בוועידה 
מושבים מקצועיים, וועדות מומחים, הרצאות מרתקות, מפגשים 
עסקיים, דיאלוגים בין מגזריים ושיתוף ידע מעשיר עם הגורמים 
הנדל"ן  מקהילת  כבוד  אורחי  לרבות  השונים,  הסטטוטוריים 

ברחבי העולם.

מה מייחד את פעילותכם העסקית? 
"תפיסת היעוד של מרכז הבנייה הישראלי הינה להיות בית לאנשי 
מקצוע מהסוג הראשון. אנשים טובים שקמים בוקר בוקר ומעצם 
הווייתם עושים את ענף הבנייה והנדל"ן מקום יותר מקצועי, יותר 
אמין, יותר חברי ויותר ערכי, אהבת אדם באשר הוא: יהודי, ערבי, 
והחברה.  המדינה  אהבת  אשכנזי,  או  ספרדי  דתי,  חילוני,  חרדי, 
הפעילות העסקית המרכזית שלנו בעיר הנדל"ן הינה חיבור אוהב 

בין אנשים טובים.
 

האנשים  מתקבצים  המרכזי,  העיסקי  באירוע   - הנדל"ן  בעיר 
לחזון, לאהבה  הם אלו אשר מתחברים  כי  בענף,  ביותר  הטובים 

ולרוח - תפיסת היעוד של מרכז הבנייה הישראלי.
 עיר הנדל"ן היא הרבה מעבר לכנס מקצועי או לזירה של מפגשים 
בין  ליצירת דיאלוג קשוב  כלי  עסקיים לצרכי פרנסה בלבד, היא 

גורמי ממשל, רשויות מוניציפליות והאקו סיסטם הנדלני.

עיר הנדלן היא זירה לאינסוף אפשרויות להגשמת חלומות, היעוד 
אנו  הללו  היעדים  את  בישראל.  בחברה  טוב  ולעשיית  העצמי 
משיגים באמצעות יצירת דיאלוג קשוב.  בכל שנה אנו זוכים לארח 
לעיר  שיגיעו  מדהימות,  חברתיות  עמותות  של  נציגויות  כעשר 
הנדל"ן ליצור היכרויות ולגייס שותפים עסקיים, שיסייעו לאנשים 
המופלאים הללו לעשות את החברה בישראל מקום יותר מתוקן, 

ערכי ושיוויוני".
לצד היותו איש עסקים, ערן רואה עצמו גם פעיל חברתי. 

מה חשוב לכם שלקוחותיכם יידעו עליכם? 
בין אנשים  'מעגלי חיבור'  פני השנה אנו מקיימים אינספור  "על 
בין  מלחבר  יותר  רב  וסיפוק  הנאה  לנו  שגורם  דבר  אין  ראויים. 
יוצרים  אשר  לידידים  הופכים  ולראותם  וראויים,  טובים  אנשים 

עסקים ביחד.
שני   של  מלמעלה  יותר  כבר  מתחזקים  שאנו  הנדל"ן  קהילת 
ויצירת שפע". נתינה, מעשים טובים  עשורים, מבוססת על ערכי 

האם אתה רואה בעבודתך שליחות? 
"כמובן, השליחות שלי מתבטאת ביישום יומיומי של ערכי אהבת 
שנקלעו  ולכאלה  לחלשים  לסייע  ומחוייבות  והמדינה,  אדם 

לתקופה מאתגרת. 
בסביבתם  טוב  שעושים  טובים  אנשים  רק  איתנו  רוצים  אנו 
האנשים  של  הבית  הוא  הישראלי  הבנייה  מרכז  אם  ובחברה. 
של  הסדר'  'ליל  היא  הנדל"ן  עיר  אזי  בנדל"ן,  והראויים  הטובים 

המשפחה הגרה בבית הזה.

להכיר  קשרים,  לחדש  יחד,  להיות  מתקבצים  אנו  בשנה  פעם 
התחדשות  כגון:  ציוניות  אג’נדות  לקדם  וחדשים,  טובים  אנשים 
עירונית, בנייה להשכרה, דיור בר השגה, פיתוח הנגב והגליל ואזורי 
החובקים  אנשים  בין  בריאים  יותר  עסקים  ולעשות  הפריפריה 

מרחב ערכי דומה".

כנבחרי השנה ספרו על צמיחת החברה בשנה האחרונה? 
מכללת אינטק - למיזוג  "צמיחה  שלנו בשנה האחרונה: רכישת 
כחלק  אויר  למיזוג   22 אקלים  ועידת  יסוד  בנייה,  ומערכות  אויר 
מ-4,000  למעלה  משתתפים  בה  באילת,  הנדל"ן  עיר  מאירועי 

בכירי/ות בתחום ענף הבנייה והנדל"ן".
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רזומה מקצועי ורקע אישי 
"מקיבוץ מזרע, אב לשניים. סיימתי את לימודי הרפואה בשנת 
2008 באוניברסיטת Debrecen בהונגריה. התמחיתי בכירורגית 
כלי דם בבי"ח כרמל בחיפה. עבדתי שם כרופא בכיר במחלקת 
כירורגית כלי דם. לאחר מכן היתה לי הזכות להיות חלק מצוות 
עין  ב'הדסה'  דם  כלי  כירורגית  מחלקת  של  מחדש  ההקמה 
ניהלתי את היחידה  כרם, בירושלים. בארבע השנים האחרונות 

לכירורגית כלי דם בבית החולים פוריה.

חברת  עם  השאר  בין  במחקר,  עוסק  הללו  השנים  כל  במהלך 
מכונות  להנדסת  ובפקולטה  גזע,  בתאי  שעוסקת  פלוריסטם 
בטכניון בפיתוח מודלים ממוחשבים לזרימת דם בדיסקציה אבי 

.Type B Aortic Dissection העורקים
הייתי שותף לתהליכי מחקר ופיתוח של מכשור רפואי בחברות 
 Atherectomy למכשיר מסוג )TARYAG( שונות כגון: חברת תרי"ג
וחסימות  היצרויות  לפתיחת  ומשמש   ByCross שנקרא   device

בעורקים".
כל  משתנה  אשר  דינמי  תחום  הינו  הדם  כלי  ניתוחי  תחום 
הזמן וקולט לתוכו הרבה טכנולוגיות חדשות ופורצות דרך. 

ושילוב  צנתוריות  ופרוצדורות  פתוחים  ניתוחים  משלב  התחום 
זה מאפשר טיפול פולשני פחות, חידוש אספקת הדם בעורקים 
קודמים  תיקונים  של  שוטפת  תחזוקה  המטופל,  של  המקוריים 

ואפשרויות טיפוליות רבות נוספות. 

השימוש באמצעי דימות מתקדמים מאפשר תכנון מוקדם טוב 
מטופל  לכל  להתאים  ומאפשר  והצנתורים,  הניתוחים  של  יותר 

את הטיפול הנכון ביותר עבורו. 
מחשבתית,  וגמישות  אלתור  יכולות  מצריכים  דם  כלי  ניתוחי 
מעבר חד בין פעולות אגרסיביות יותר כאלה הנדרשות לעצירת 
דימום, לפעולות מיקרוסקופיות עדינות במיוחד כתפירה והשקה 

של כלי דם שקוטרם נמדד במילימטרים".

במה מרפאתך עוסקת ומהם שירותיה?
ובטיפולי  דם  בכלי  בטיפול  "המרפאה מתמקדת בשני תחומים: 

רפואה אסתטית. 

תחום כלי הדם מתחלק לשני תחומים עיקרים: עורקים וורידים.

עורקים: מחלות של עורקי התרדמה )Carotid( ומניעת אירועים 
עורקים  מטרשת  כתוצאה  בעורקים  והיצרויות  חסימות  מוחיים, 
וניתוחים וצנתורים לחידוש אספקת הדם לרגליים, כליות, מערכת 
יצירת  עורקים,  של  )אנוריזמות(  מפרצות  תיקון  ועוד,  העיכול 

שאנט או פיסטולה לדיאליזה, חבלות ופציעות.

פקקת  ודליות,  מורחבים  ורידים  ורידית,  אי-ספיקה  ורידים: 
בורידים העמוקים )DVT( ומניעת תסחיף ריאתי.

בשביעות  בעיקר  עוסקים  אנו  האסתטית  הרפואה  בתחום 
הרצון של האדם ובשיפור ההרגשה שלו כלפי עצמו. 

מה  המטופלים/ות  עם  יחד  לבחון  מקפיד  אני  הטיפול  לפני 
מפריע להם ומציע פתרונות ממגוון טיפולים אפשריים: חוטים, 

חומצה היאלורונית, מכשור, בוטוקס וביו סטימולטורים. 

חיבור  הם  מורחבים,  ונימים  לורידים  האסתטיים  הטיפולים 
בין תחומי העיסוק השונים של המרפאה, אך מעבר לכך, אני 
טובות  לתוצאות  מביאות  כירורגיות  ויכולות  שהבנה  מאמין 

יותר ומפחיתות את הסיכון לסיבוכים".

מה מייחד את פעילותך העסקית?
"ליווי המטופל ובני משפחתו בתהליך כולו. חשוב לי שהמטופל 
יחווה ביטחון, שיידע שאני איתו לאורך ההתמודדות והטיפול, 
חשוב  ביננו  הציפיות  תיאום  המצב.  את  רגע  בכל  לו  ומשקף 

להצלחת הטיפול".

האם אתה רואה בעבודתך שליחות?
האמון  המטופלים.  עם  ולהיטיב  לעזור  הזכות  בחלקי  "נפלה 
כל  עושה  ,ואני  בעיניי  מאליו  מובן  אינו  המטופל  בי  שנותן 
אנו  אבל  הקרבה  המון  הזה  במקצוע  יש  להצדיקו.  שביכולתי 

הרופאים, לא הקרבן הטרגי. 
קיבוצניק  אני  בנטל.  לשאת  במודע  בוחרים  הכל  בסך  אנו 
צריך  אתה  יתקיים,  שמשהו  ברצונך  שאם  מלמדים  ובקיבוץ 
מה  זה  שלך.  הקטן  החלק  את  ולתרום  ביצירתו  שותף  להיות 

שאני מנסה לעשות".

מה גורם לך לגאווה בעבודתך?
להמשיך  הרצון  את  לי  נותן  המטופלים  וחיוך  התודה  "הכרת 
חיפוש  מתוך  הרפואה  למקצוע  הגעתי  לא  ברפואה.  לעסוק 

גאווה. 
הסיפוק הגדול ביותר בשבילי הוא הקשר עם המטופלים ובני 
משפחתם. קשר אישי ובלתי אמצעי שמאפשר לי ליטול מהם 
אודות  מפוכחת  וראיה  תקווה  להם  ולהעניק  מסבלם  מעט 

מצבם".

רגע שיא בקריירה שהינך גאה בו?
לעסוק  ממשיך  אני  ולכן  הגיע  טרם  השיא  רגע  "מבחינתי 

ברפואה.
של  הראשון  הקפה  אז  אחד,  זאת  בכל  לבחור  צריך  אני  אם 
לי  שרשם  הקדשה  עליה  שחרוטה  במכונה  מכין  שאני  הבוקר 
ביני  מיוחד שנרקם  לרגעי קשר אישי  זה מחזיר אותי  מטופל, 

לבין מטופליי".

מה חשוב לך שלקוחותיך יידעו עליך?
לי  חשוב  במטופלים.  אלא  בלקוחות  עוסקים  איננו  "ברפואה 
לתת למטופלים מעטפת רפואית כוללת והסתכלות על האדם 

בכללותו, שידעו שאני זמין עבורם. 
קשוב  ולהיות  הנדרש  הזמן  את  מטופל  לכל  לתת  מקפיד  אני 

לצרכיו, לסבלו ולפחדיו.
אני רואה חשיבות גדולה בתיאום הציפיות עם המטופלים ועל 

הבנת מהלך המחלה הטבעי וסוגי הטיפול האפשריים".

כנבחר השנה ספר על צמיחת החברה בשנה האחרונה?
ברפואה  כולי  כל  הייתי  שבהן  שנה  מ-13  למעלה  "אחרי 
הציבורית, החלטתי לפנות לתחום הפרטי. בשינוי כזה יש סיכון 

לא מבוטל, אך גם הזדמנויות גדולות. 
במספר  לעבוד  לי  המאפשרים  פעולה  בשיתופי  מאמין  אני 
רבים  במטופלים  ולטפל  טבריה(  חיפה,  אביב,  )תל  מקומות 

יותר. 
יחס אישי ופינוי זמן וקשב לכל מטופל, מאפשרים רפואה טובה 

יותר, ומתבטאים בסופו של יום גם במוניטין ובביקוש".

מה היית משנה בתחומך בשנה החדשה?
המערכת  לטיפול.  ונזקקת  חולה  שלנו  הבריאות  "מערכת 
וצוותי  המטופלים  עיקריות:  אוכלוסיות  לשתי  לדאוג  צריכה 

הרפואה.
זמינים,  תורים  מתקדמת,  נגישה,  מערכת  צריכים  המטופלים 

מקצועיות ויחס אישי של צוותי הרפואה.

הבאים,  לדורות  אטרקטיבית  מערכת  נחוצה  הרפואה  לצוותי 
נאמנות לעובדיה, עם חזון ברור והגנה מאלימות. 

בריאות  למען  מעצמם  לתת  יום  כל  שבוחרים  אנשים  אלה 
בדרך  הזאת  הנכונות  את  מכלים  אנו  אחרים.  אנשים  ורווחת 
תהיה  לא  תיגמר,  וכשהנכונות  כיום  המערכת  של  ההתנהלות 

רפואה לנזקקים לה".

ד"ר אסף רבין
מומחה לכירורגית כלי דם ולרפואה אסתטית

"בעיניי הקריירה צריכה להיבנות 
על ערכים ויסודות שצברת במהלך חייך.

מקומות שעיצבו אותך: הבית, 
תנועת הנוער, השירות הצבאי 

וחוויות נוספות 
הן התשתית להצלחה"

צילום עצמי

ד"ר סמדר פקר - ניר
כירורגית שד - מנהלת מרפאה לניתוחים וטיפול בסרטן 

השד באסותא רמת החייל.
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רזומה מקצועי ורקע אישי 
בנים.  שלושה  ולנו  כספים,  סמנכ"לית  להדס,  נשואה   ,46 "בת 
התמחתי בכירורגיה כללית, ובהמשך ככירורגית אונקולוגית של 
השד, עברתי במרכז הרפואי סוראסקי )איכילוב( בתל אביב". 

בתקופה  למטופלות  החיבור  בהדרגה.  נחשפתי  השד  לעולם 
המיטבי  הטיפול  ומתן  הייחודיים  צרכיהן  בחייהן,  מטלטלת 

עבורן היו חשובים לי מאד. 
החלטתי  הבכור,  בני  את  ילדתי  עת  התמחותי  תום  לקראת 

להתמקד בעולם השד והתאהבתי במקצוע המרגש הזה". 

במה מרפאתך עוסקת ומהם שירותיה?
עם  למטופלות  מענה  נותנת  החייל  רמת  באסותא  ״מרפאתי 
ממאירות בשד, והמטרה היא ללוות יד ביד מרגע גילוי ממצא 
אם  בין  פשוטה,  שאינה  הבשורה  העברת  תוך  בשד,  חשוד 

מדובר במחלה קלה ובין אם מדובר במחלה מתקדמת. 

עם קבלת הבשורה יש תחושת אי ודאות גדולה ושפע בירוקרטיות 
לעזור  משתדלים  אנחנו  וכצוות  ההתמודדות,  על  שמקשות 

להתקדם בתחנות במהרה. 
ולטיפולים  לניתוח  הדימות,  לבדיקות  לגילוי,  ועד  מהבירור 

האונקולוגיים המתוכננים".
 

מה מייחד את פעילותך הרפואית?
עם  לאשה  מיטבי  שירות  מתן  דגלה  על  חורטת  "מרפאתי 
ובירור,  באבחון  מהיר  קצב  על  דגש  תוך  שד,  ממאירות 
ולא  מיטביות,  אונקולוגיות  תוצאות  עם  וניתוח  מקצוענות 
ואוזן  גבוהה,  פחות חשוב תוצאות אסתטיות נאות, שירותיות 

קשבת".  
 

האם את רואה בעבודתך שליחות?
אין  חייה.  במהלך  השד  בסרטן  תחלה  נשים   7.5 מתוך  "אחת 
דבר שמרגש אותי מאשר טיפול בנשים עם סרטן השד, לעבור 

איתן ממצב חולה למצב מחלימה. 
את  שעתיים  "בעוד  הניתוח:  לחדר  הכניסה  לפני  להן  לומר 
אני  בידך",  קפה  כוס  עם  תהיי  שעות  ארבע  ובעוד  בריאה, 
זוהי שליחות חשובה מאין  בוקר להגיע למרפאתי,  כל  נרגשת 

כמוה עבורי". 
 

מה גורם לך לגאווה בעבודתך?
וכואבת,  נמוכה  בנקודה  שמגיעות  מטופלותיי,  בכל  גאה  "אני 
הפנימי  הכוח  יאומן  לא  ומחוזקות,  בריאות  כלביאות  ויוצאות 
שבתוכנו אל מול הממאירות. אני מספרת להן שיהיה להן כוח 
לכל התהליך, ושהן מקבלות שיעור על פרופורציות לכל החיים. 
אני גאה כשאני מצליחה לשמור על שד שדרכו הייתה לכריתה, 

והגיב היטב לטיפול, או לתכנון ניתוחי מעניין. 

יום הולדת כעת והדבר שהכי ריגש אותי היה כשהגיעו  חגגתי 
הגידולים  יציאת  על  שבישרו  מניתוחים  פתולוגיה  תוצאות 
ואלו שהיו לאחר טיפול הגיבו היטב.  בשלמותם ללא שארית, 

זו המתנה הגדולה ביותר".
 

רגע שיא בקריירה שהינך גאה בו?
יום שבו  בכל  רגע שיא,  הינו  לניתוחים  נוחתת  אני  בו  יום  "כל 
כל  כוונה  כך  לשם  בעצם  לבריאה.  חולה  מישהי  הופכת  אני 
הקריירה הניתוחית שלי וזה יום כיף ואסקפיזם. חיוך ואדרנלין. 

חיבוק והחלמה".
 

כמצליחה מה כולל ארגז הכלים שלך? 
ידיים  בעל  רק  אינו  מוצלח  כירורג  הזו  שבמאה  חושבת  "אני 

טובות, אלא זקוק ליכולות נוספות. 
ויחסי  חברתיים  כישורים  לי  שהעניק  ואוהב  חם  מבית  באתי 

אנוש עם יכולת לגעת ולהתחבר למטופלות שלי. 
למטופלת  המטפל/ת  בין  קליק  שיהיה  שחובה  מאמינה  'אני 

ולא רק יכולות טכניים".
 מה חשוב לך שלקוחותייך יידעו עלייך?

12 נפטרה סבתי האהובה מסרטן השד. אז לא  "כשהייתי בת 
היה גילוי מוקדם, סבתי עברה כריתת שדיים רדיקלית. לא היו 

קבוצות תמיכה בנשים, וסבתי היתה מעודדת נשים שחלו. 
מעגל  לסגור  מנת  על  השד  בכירורגיית  שבחרתי  חשה  אני 

ולעזור לנשים להחלים ולהבריא מסרטן השד". 

מה היית משנה בתחום שלך בשנה החדשה? 
תהיה  פרטי,  מלווה  רופא  שאין  שלמטופלות  שמחה  "הייתי 
רפואה מספיק טובה ולא יחכו שבועות וחודשים לטיפולים. יש 

צורך במתן מענה ראוי לכל מטופל/ת".

עם קריירה מצליחה איך נראה הפנאי שלך?
לשעתיים  הזריחה  עם  מהבית  יוצאת  אני  בשבוע  "פעמיים 

חתירה בקיאק. רק אני, הים והשקט, בריאות אמיתית". 

היכן את רואה את עצמך בעוד 5 שנים?
"שאלה לא פשוטה כי אני חובבת שינויים. על פניו, יש לי תכנון 
שיכלול  לנשים  רפואי  מרכז  לפתוח  בשד,  התמחותי  מתחילת 
בתוכו את כל הגורמים המלווים, והכל על טהרת המין הנשי". 

ספרי על צמיחת החברה בשנה האחרונה?
לחזרה  מטופלות  ברצון  עליה  יש  קורונה,  פוסט  שנת  "בתור 
במכוני  הסקר  בבדיקות  עליה  ישנה  מיטבית,  לרפואה 
הממוגרפיה ובקורלציה לכך חוזרים לגילוי מוקדם, דבר שהיה 

חסר בשנות הקורונה. 
הנגשת  הינו  ביותר  לי  שחשוב  הדברים  אחד  אישי,  באופן 

שירותי הרפואה והתאמה למאה ה-21. 
אם אני שמה עצמי במקום של המטופלים - אין סיבה להמתין 
ולחכות  תורים,  בזימון  להתקשות  רפואי,  למענה  שעות 
ואנו  במרפאתנו  זאת  יישמנו  הערכאיות.  שיא  שהם  לפקסים 

משקיעים בחינוך לכך.
כך  כל  טובה  תהיה  הרפואה  בקרוב   - ניתוחית  מבחינה 
על  עמלים  אנו  אז  עד  אך  מנתחים,  בסכין  צורך  יהיה  שלא 
תוצאות  עם  יותר,  קטנים  ניתוחים  רפואיות.  טכניקות  שדרוג 

אונקולוגיות בטוחות ותוצאות אסתטיות מרשימות.
טיפול  לחסוך  כדי  ניתוח  כדי  תוך  קרינה  של  טכניקות  שילוב 
נוסף בהמשך, בדיקות גנטיות כדי לבחור טיפול אישי מיטבי. 

זו היתה שנת התקדמות ברוכה במיוחד".
 

מה הייתם משנים בתחומכם השנה?
כוח  יש  רבים,  תקציבים  להזרמת  זקוקה  בישראל  "הרפואה 

״הזכות בתחום הרפואה היא 
שרוב הרופאים הגיעו מאהבה

והקרבה גדולה לתחום, 
ורובנו פשוט עושים את הדבר 
שאנו הכי רוצים לעשות בעולם״

להרים  יש  בידיים.  כלים  עוד  חייבים  אך  ביותר,  איכותי  אדם 
מוקדם  שגילוי  משום  בפריפריה  הרפואה  לטובת  זעקה  קול 

צריך להציל חיים גם שם".

מוגש מטעם: ד"ר סמדר פקר-נירמוגש מטעם: ד"ר אסף רבין
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רזומה מקצועי ורקע אישי 
ילדים, מכהן כראש מועצת  ג'ן, אב לחמישה  בית  "תושב הכפר 
ב-2006,  צבא  סיימתי  בדימוס,  משנה  אלוף  מ-2018,  ג'ן  בית 
במשך 12 שנה ניהלתי משרד מצליח בתחומי תכנון עירוני, מתן 
שירותי שמאות מקרקעין בכל תחומי הענף, עריכת דין, מוניתי 
חוות  ערכתי  ומגשר,  בורר  מטעמם,  כמומחה  המשפט  בתי  ע"י 

דעת שמאיות ומשפטיות לגופים פרטיים וציבוריים.

השכלתי: תואר שני בתכנון ערים ואזורים בטכניון חיפה, תואר 
במשפטים  ראשון  תואר  חיפה,  באוניב'  המדינה  במדעי  שני 
שמאי  עסקים,  במנהל  ראשון  תואר  אונו,  האקדמית  בקריה 

מקרקעין מוסמך והנדסאי תעשיה וניהול היצור".

ספר על תפקידך ופעילותך המיוחדת במועצה
"כראש המועצה המקומית, הנני פועל מתוך החזון: כפר עם הפנים 
לתושב המוביל לערכים, ערבות הדדית, מצוינות בחינוך, חדשנות, 

רווחה חברתית, פיתוח תיירותי ויציבות כלכלית.
 – חברתית  מדרגה  קפיצת  שתהווה  אסטרטגית  תכנית  התוונו 
ג'ן  "בית  בנושא  ליישוב  כלכלי  כעוגן  פרויקטים  בעיקר  כלכלית, 

תהיה אייקון תיירות". 

מקומנו  על  שמרנו  כבירים,  למשאבים  זוכה  החינוך  תחום 
בלבל העליון בפסגת הזכאות לבגרות, אנו מעודדים את ילדינו 
להשכלה גבוהה, ע"י מתן מלגות לסטודנטים, תמורת פעילות 
בשנה"ל  העסקנו  ג'ן   בבית  לראשונה  בקהילה.  התנדבותית 
הוראה.,  רישיון  לקבל  להן  לעזור  במטרה  סטז'ריות  תשפ"ב 
פתחנו יחידה לקידום נוער הנותנת מענה לנערים/ות מנותקים 

ולא מנותקים בגילאי 14 - 18.  
ביטחון" לתלמידים שנשרו ממסגרות  פועלת כ"רשת  היחידה 
דתיות,  לנערות  השכלתי  מענה  ונותנת  הפורמליות  החינוך 
הכולל יחידות מוגברות ואיכותיות, זאת להשלמת תעודת י"ב".

ספר על הכפר בית ג'ן
הגבוה  ההר  על  שוכן  הדרוזים,  בכפרי  ומהגדולים  "מהגבוהים 
ביותר בארץ, משתרע על 7 רכסים, הגבוהים שבהם הר צפריר 
מ' מעל   1048 חיידר  )ג'בל  והר הארי  הים(  פני  מ' מעל   1047(
בהאא  הנביא  הקדוש  האתר  נמצא  פסגתו,  שעל  הים(,  פני 
אלדין ע"ש. שוכן בלב שמורת טבע הרי מירון. מונה כ- 12,500 

תושבים בני העדה הדרוזית.

פתוחים  שטחים  מרהיבים,  בנופים  מתאפיינת  סביבתו 
מוגנים  ועצים  פרחים  בטרסות,  נתמכים  שחלקם  וחקלאיים 
טבעי  יער  החורש,  אדמונית  פרח  בעיקר  אנדמיים  חלקם 

שמורת טבע ושטחים מוגנים.
העוגנים התיירותיים הופכים את בית ג'ן ל"מוקד תיירות פנים 
ייחודים  וסביבה  טבע  ערכי  ומטפח  המשמר  חוץ"  ותיירות 

ואותנטיים.

כיום ביישוב יש 700 סטודנטים ומעל ל-2,200 אקדמאים. רוב 
במלחמות  משמעותי.  שירות  בצה"ל  שירתו  בישוב  הצעירים 
בישוב  המדינה.  תקומת  על  שנפלו  בנים   64 שכלנו  השונות 
הקטן הזה יש לנו משרתי קבע בצה"ל, משטרה כחולה, חיילים 
ביחידות מובחרות, לוחמי אש, אנשי שב"ס ושירות בתי סוהר, 

משרתים במג"ב ועוד".

האם אתה רואה בעבודתך שליחות?
פשוטה  לא  דילמה  היתה  בעבודתי,  שליחות  רואה  "אני 
לחיים  ולעבור  מאוד  שאהבתי  מצליח  עסק  לעזוב  ההחלטה 
את  היטב  שמכיר  מקומית,  איכרים  משפחת  כבן  ציבוריים. 
האתגרים הייחודיים של היישוב, ידעתי שאוכל לתרום מהידע 
כל  לאורך  אותי  שמדרבן  מה  וזה   – שלי  המקצועי  ומהניסיון 

הדרך".

מה גורם לך לגאווה בעבודתך?
מבין  תקופה  במדינה  חווינו  כולנו  האחרונות,  "בשנים 
ואנו  בכלל  הפיננסי  הניהול  עולם  שידע  ביותר  המאתגרות 

אי  הקורונה,  מהתפרצות  החל  בפרט,  המקומיות  הרשויות 
וודאות  5 מערכות בחירות( וכלה בחוסר   ( היציבות שלטונית 
העברת  אי  ו/או  עיכוב  ו/או  לקיצוצים  גרם  זה  כל  תקציבית. 
על  בעיקר  שנשענת  המקומית  לרשות  תקציביות  הרשאות 

הכנסות מתקציבים ממשלתיים.

בית ג'ן דלת מקורות תקציב , אין בה אזור תעשייה / תעסוקה, 
אין לנו מקורות הכנסה מלבד ארנונה למגורים. יחד עם זאת, 
למען  אפשרי  מקור  מכל  תקציבים  גיוס  למען  רבות  פעלנו 
שיפור רווחת ואיכות החיים של כלל התושבים ובכל התחומים.

החסמים  הסרת  בתחום  במינם  מיוחדים  פרויקטים  הובלנו 
אנרגטית  התייעלות  של  פרויקטים  ביישוב,  התנועה  לשיפור 
בשנה,   שקלים  אלפי  מאות  של  בעלויות  לחיסכון  שהובילו 
הקמנו פארק השלום בכניסה ליישוב שמנציח את ההסכם בין 
ישראל לקטרים ועוד המון פרויקטים ותוכניות שיובילו למינוף 
לגייס  רבות  פועלים  אנו  וחלקם  ביצוע  לקראת  חלקם  כלכלי, 
והן  ממשלה  במשרדי  הן  אפשרי,  מקור  מכל  עבורם  משאבים 

מגופים אחרים. 
גבוה בהר הארי, מתחם  לדוגמה: אתר צניחה על המצוק הכי 
תעסוקה  ספורט,  מילונאות,  תיירות,  מעורבים:  לשימושים 
ומסחר. שיפרנו לאין שיעור את הטיפול הראשוני ואת הפינוי 

הרפואי בבית ג'ן באמצעות הקמת תחנת מגן דוד אדום".

רגע שיא בקריירה שהינך גאה בו?
למגרש  מפורטת  מתאר  תכנית  אישור  ילדות  חלום  "הגשמת 
ופלטפורמה  פוטנציאל  מימוש  ג'ן,  בבית  הראשון  כדורגל 
להעסיק את הנוער בספורט שגורם לאימוץ אורח חיים פעיל 

וספורטיבי כדרך חיים. 
בנוסף, קיבלנו אישור לבנית אולם ספורט בינוני הראשון בבית 
הנדרש  התקציב  רוב  את  גייסנו  הקהילה,  לכלל  הפתוח  ג'ן 
לשיפוץ  בנוסף  וזאת  התקצוב  השלמת  לאישור  וממתינים 

מתקני ומגרשי ספורט קיימים".

מה חשוב לך שתושבי הכפר יידעו עליך?
בא  שזה  מהכלל  יוצא  בלי  התושבים  כל  למען  עובדים  "שאנו 
לידי ביטוי ע"י קביעת סל על פי עקרון הפארטו לתושב. חשוב 
הכפר.  כתושבי  וגאווה  שייכות  ירגישו  טוב,  ירגישו  שתמיד  לי 
במהלך השנים יזמנו, קידמנו ופיתחנו פרויקטים רבים, לרווחת 
שותפים,  שיהיו  לי  חשוב  ג'ן.  בית  תושבי  של  החיים  ואיכות 
המועצה  עובדי  כל  ושל  שלי  הדלת  חדשים,  רעיונות  שיביאו 

פתוחים לכולם".

ספר על צמיחת מועצת בית ג'ן בשנה האחרונה
הכפר  לצמיחת  שגרמו  פרויקטים  המון  יש  הרבה,  "לשמחתי 
ספורט,  העיר,  פני  שיפור  תשתיות,  פיתוח  תחומים:  בהמון 

חינוך, רווחה, תיירות, תרבות, דיגיטציה ועוד.
מפורט  תכנון  קידום  באמצעות  לצעירים  גג  קורת  הבטחנו 
 ,24/7 זמין  שהינו  לתושב  מוקד  הפעלנו  מתחמים,  בשמונה 
קריית  פרויקט  את  סיימנו  ליישוב,  הכניסה  את  הסדרנו 
העם  בית  מרחב  סביב  בעיקר  תנועה  חסמי  הסרנו  חינוך, 
מבנים  ורכישת  קל  לרכב  חניון  הכשרת  ע"י  המועצה  ובניין 
חורפיש  ג'ן-  בית  כביש  הרחבנו  חניונים.  שיהוו  ומקרקעין 
והתחלנו בשיקום כביש עין אלאסד- בית ג'ן, שיפצנו מקלטים: 
בבתי-ספר, בניין רווחה, מרכז הפעלה ומקלט בבניין המועצה. 
הנגשנו את בית העלמין הצבאי ובקרוב נתחיל בפרויקט פיתוח 

מסביב לאתר ההנצחה. 
בזכות  גם  אורחים  המון  בה  וביקרו  לכותרות  עלתה  ג'ן  בית 
ממשלה  במשרדי  שותפינו  עם  יחד  שערכנו  הפסטיבלים 
לכך,  בנוסף  החורש.  ואדמונית  זמאן  כאן  אחרים:  ומגופים 
אמורים להיערך בקרוב עוד שניים: פסטיבל הצילום הבינלאומי 
שיביא לנו צלמים מהארץ ומחו"ל ופסטיבל אומנות בטבע". 

עו"ד ראדי נג'ם
ראש המועצה המקומית בית ג'ן

"אמצו גישה חיובית והישארו אופטימיים: 
השינוי מתחיל בראש, לפעמים החיים נותנים 

לנו מכות לא קלות שצריך להתמודד איתן. 
לפעמים נופלים אבל מיד קמים. 

האמינו כי כישלונות וקשיים, הם הזדמנות 
להשתפר, המשיכו להתקדם לעבר היעדים 

והמטרות שהצבתם לעצמכם"

אר
ס

 ב
ם-

נג'
ה 

ונ
מ

מי
ת: 

מ
צל

משרד מוביל בישראל בתחום הפלילי 

עו"ד רונן בנדל

כאשר  חיפה,  אוני'  מטעם  הפלילי  בתחום  מוסמך  בנדל  עו"ד 
את לימודיו לתואר הראשון סיים באוני' תל אביב בהצטיינות. 
כץ, אשר  עוה"ד מוטי  לימודיו למד את המקצוע אצל  במהלך 
הוביל יובל שנים את התחום הפלילי. לאחר שנה ומחצה עבר 
מיוחד  היתר  וקיבל  וכלכלה,  מיסוי  בפרקליטות  להתמחות 
לייצג בבתי משפט עברייני מס. ב-1997  מטעם משרד האוצר 
פתח משרד בצפון הארץ ביחד עם שותפו עו"ד גוטמן. משרד 
ב-2004  הפלילי.  התחום  את  שנים  שבע  במשך  הוביל  אשר 
ועו"ד בנדל הגדיל את נפח המשרד אשר  התפרקה השותפות 

כלל 7 עורכי דין, כולם בתחום הפלילי.
בישראל,  השלוחה  לונדון,  איסט  מכללת  את  בנדל  הקים  אף 
פעמים  ספור  אין  נבחר  כמו-כן  המניין.  מן  כמרצה  ושימש  
לאיש השנה באיזור חיפה והקריות. בין שאר לקוחותיו נמנית 
ההסתדרות. בהיותו בן 28 פנתה אליו גב' עו"ד דליה פילוסוף 
רבין כדי שייצג את עובדי ההסתדרות באירועים רבי משתתפים, 
במסגרת הפגנות וכיוצ"ב. עו"ד בנדל ייצג את ארגון המצילים 
ואת ארגון המהנדסים בישראל, והכל במסגרת הסכמים לייצוג 

בתחום הפלילי ככל שייווצר הצורך.

באבטחת  הן  הסייבר  בתחום  ללימודים  יצא  האחרון  בעשור 
מידע וסיים בהצלחה את מבחני חברת סיסקו, אשר מהווה את 
כמדריך  משמש  ומאז  המידע,  אבטחת  בתעשיית  הסטנדרט 
לימודי  ובנוסף, סיים בהצטיינות את  וכמרצה.  מטעם החברה 
PENETRATION TESTING, ועבר את מבחנים אופנסיב  ה 

סקיוריטי. 
ממנו  הרפתה  לא  הפלילי  בתחום  לעיסוק  התשוקה  זאת  עם 
שעבירות  העובדה  תחביביו,  במסגרת  כמרצה  משמש  ובעודו 
אהבה  אותה  תאוצה,  תפסה  לא  הקיברנטי  במישור  הפריצה 
עזה לתחום הפלילי ולדיני הנפשות, גררה אחריה מעבר למרכז 
הארץ, לת"א ופתיחת משרד במרכז, תוך שהוא חוזר עם כוחות 
היכולת  לרבות  וכישוריו  נסיונו  הפלילי.  לתחום  מחודשים 
האסרטיבית, קנו לה שם ואחיזה בתחום הפלילי על כל רבדיו.

ודרומה.  מהצפון  רבות,  פשע  משפחות  ייצג  בנדל  עו"ד 
התמחות המשרד בקירוב לשלושים שנה הינה בקשת העבירות 
לעבירות  עבור  וסחיטה,  איומים  תקיפה  מעבירות  הפליליות, 
העוסקות  בעבירות  ייצוג  בסמים,  סחר  סוגיהן,  כל  על  המתה 
לארגוני  כמשתייכים  יחידים  והכרזת  הון,  הלבנת  באיסור 
ואסירים,  עצורים  עתירות  שחרורים,  ועדות  גם  כמו  פשיעה, 

וכלה בייצוג ראשי מועצות ועיריות.

המחיר  כי  מספר  הוא  מפשע.  חפים  לקוחותיו  כל  לדבריו, 
ואולם  בפירוק משפחתו,  השאר  בין  היה  התחום,  שגבה ממנו 
תחום דיני הנפשות לא מרפה ממנו ומשכך המחיר שגבה ממנו 
בנדל  עו"ד  אין  מלהזכיר,  שהס  שונים  באירועים  הן  התחום, 

מוכן לוותר על העיסוק בתחום הפלילי.
הפער הקיים בין התחום הפלילי לבין התחום המסחרי והאזרחי 
הינו עצום. לא זו בלבד שאנו עוסקים בדיני נפשות אומר בנדל, 
סוג הלקוחות, המתח הרב שניכר עליהם ועל בני משפחותיהם, 
ולהלחם על  הצורך להיות מוכן בכל עת, להגיע לבתי המעצר 

חפות שולחיהם, אינו דומה כלל ועיקר לתחומים האחרים. 

לימדה  לא  שנה   30 לפני  למשפטים  הפקולטה  מזו  יתירה 
אותך כיצד מתמודדים עם הלקוחות, השנים הרבות והעיסוק 
המתמיד בפלילים הם אשר לימדוני לטוב ולרע, כיצד להתנהל 
הן בין כתלי בית המשפט והן מחוצה לו, לטוב ולרע. עו"ד בנדל 
הנה  הפלילי  בתחום  הדין  עורכי  את  שמאפייין  מה  כי  מציין 
היכולת לייצג עבריינים, ובד בבד לייצג קרבנות נפגעי עבירה. 
אתה הופך לקשוח, המקצוע מחשל אותך יותר מכל דבר אחר. 

שלא  דבר  אין  הפלילי,  בתחום  שנה   30 לשרוד  הצלחתי  אם 
אוכל לו.

הפריצות  וכמות  ההאקינג,  תחום  כי  סבור  בנדל  דין  עורך 
מדי  ומעט  הפיך  בלתי  נזק  גורמת  ויחידים,  ארגונים  לחברות 
המשטרה  כי  והדגש,  חזור  העת  הגיע  לציבור.  משוחרר  מידע 
לבחון  יכולת  חוסר  מחמת  תיקים  מסגירת  תמנע  בעיקר 

לעומק את התלונות אשר מוגשות מדי יום ובאלפים.
עוד מציין בנדל, כי עם השנים הינך לומד כי להיות ישר והוגן 
להצלחה  ביותר  החשובות  התכונות  הן  לקוחותיך,  כלפי 
נזק.  גורמות  ואף  מועילות  אינן  והבטחות  רברבנות  במקצוע, 
כן, מציין עו"ד בנדל כי שנות הנסיון אין להם מחיר. ההופעות 
שהיו  השופטים  עם  ההכרות  המשפט,  בבתי  פוסקות  הבלתי 
היה  פעמיים  עצום.  יתרון  מהווה  למקצוע,  עמיתיך  בעבר 

מועמד לשפיטה, ופעמיים ויתר.
 25 בין שאר תיקיו ידועות פרשיות: איטה פוגל, רצח תמורת 
₪, הפריצה הדיגיטלית הראשונה לבנק הדואר, פרשת שושני, 
המרגל  פרשת  ארצה,  במכולה  קוקאין  של  ק"ג   1,200 יבוא 

העירקי, ועוד שפע של תקדימים.

רזומה מקצועי ורקע אישי 
אצל  התמחיתי  מ-1995.  ת"א  מאוניברסיטת   LLB תואר  "בעל 
LLM מוסמך במשפט  מוטי כץ ואצל רשות המיסים, בעל תואר 
פוליטית  בתקשורת   MA מוסמך  תואר  בעל  מ-2017  פלילי, 
למנהלים מ-2009, מורשה אבטחת מידע מטעם הטכניון מ-2019, 

מורשה בדיקות חוסן מטעם שיא סקיוריטי שנת 2021".

במה משרדך עוסק ומהם שירותיו? 
"ראש המשרד, אנוכי, משמש כעו"ד פלילי בעבירות סמים, רצח, 
עבירות מין ואלימות. בנוסף, עוסקים עורכי דיני בייצוג חברות היי 

טק ואחרות, במתן הגנה מפני פריצות ותביעות בהתאם". 

מה מייחד את פעילותכם העסקית?
השנה  גם  רבות.  שנים   DUN'S100 על  נמנה  בנדל  עו"ד  "משרד 
מייצג  בנדל  עו"ד  בתחומו.  המובילים  על  להמנות  מועמד  הינו 
ונודע  הפליליות,  העבירות  קשת  בכל  שנה  מ-25  למעלה  מזה 

כליטיגטור מוביל.  
מחד,  דיגיטלים  פורצים  בייצוג  נוספת  התמחות  ישנה  למשרד 

והגנה על גופים החשופים לפריצה". 

האם אתה חש בעבודתך שליחות? 
ובביטחון,  רוח  בעוז  להלחם  מהצורך  נובעת  לתחום  "תשוקתי 
וללא מורא לטובת לקוחות המשרד, כאשר בדיני נפשות עסקינן.  
היכולת לשחרר עצורים אשר חוו את החוויה הקשה של המעצר 

בפעם הראשונה, ולהלחם בחורמה עד שחרורם".

רגע שיא בקריירה שהינך גאה בו?
"פרשת חן אלקובי, הטרנסג'נדרית הראשונה שהועמדה לדין בגין 

"גלו אדיבות כלפי לקוחותיכם, 
אל תבטיחו לעולם תוצאה,

 ולעולם אל תקלו ראש 
בעבודת הפרקליטות ולשכת תביעות, 

הזהרו שלא להגרר אף פעם
אחר לקוחותיכם בתחום הפלילי"

אונס קטינות, ובית המשפט נמנע מהרשעתה, תוך הבנה כי מדובר 
ב"גבר" הכלוא בגוף אשה".

מה חשוב לכם שלקוחותיכם יידעו עליך?
"שמה שעומד תמיד לנגד עיני המשרד הינו טובת הלקוחות. אכן 
לשכר הטרחה יש משמעות, עם זאת הוא איננו המניע. אילו כסף 

היה המניע, משרדי היה עוסק בדיני אינטרנט בלבד".

מה הייתם משנים בתחומכם בשנה החדשה? 
"אנחנו תקווה כי רשויות החוק ובתי המשפט ירחיבו את חקירות 

המשטרה בתחום ההאקינג ואבטחת המידע. 
והן כעבריינים  זוהי תופעה שצוברת תאוצה, הן כקרבנות עבירה 

דיגיטליים, אשר לשני הצדדים לא ניתן מענה ראוי". 

כנבחר השנה ספר על צמיחת החברה בשנה האחרונה:    
חמישה  דינו,  עורכי  מספר  את  משרדי  הגדיל  האחרונה  "בשנה 
פרופיל  בעלי  תיקים  על  האחרונה  בשנה  עמל  המשרד  במספר. 
אירוע  בכל  בבלעדיות  אוחז  המשרד  כן  כמו-  גבוה.  תקשורתי 
פלילי אשר נחקר הן על ידי היחידות המרכזיות והן על ידי היחב"ל 
ככל שהדברים נוגעים לעבירות פליליות בתחום הסייבר, פריצות 

לחברות, ואבטחת מידע".
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איך ישראלי ללא רקע גרמני, מגיע אל גרמניה, לומד 
"דוקטור  של  לתואר  גם  וממשיך  בגרמנית,  משפטים 

למשפטים"?  
צבא  אחרי  טיול  על  לוותר  החלטתי  קרבי,  צבאי  שירות  "לאחר 
נעשה.  וטרם  ולעשות משהו שונה, משוגע. משהו שלא מקובל  
שלם  עם  איך  הבנתי,  לא  פעם  אף  אותי.  משכה  תמיד  גרמניה 
שיצק תוכן למילה "תרבות", ביצע את הפשעים הנתעבים ביותר. 
מכאן הדרך להגיע לגרמניה ללימודים הייתה קצרה. אילו הייתי 
יודע היום, כמה קשה הייתה הדרך לסיים בהצלחה את לימודי 

המשפטים בגרמניה, ייתכן והייתי בוחר ללמוד משהו אחר".

למה בעצם דרכון גרמני?
ישראלי  כל   2023 במאי  כי  היא,  והמיידית  הראשונה  "הסיבה 
אחד  כל  לכך,  קשר  ללא  לאירופה.  כניסה  לאשרת  יידרש 
מקסימום  את  ולנכדיו  לילדיו  לעצמו,  להעניק  רוצה  מאיתנו 
האפשרויות להתפתח. האזרחות הגרמנית מאפשרת לכל אזרח 
וגם את כל מה שהאיחוד  ישראלי לקבל את כל מה שגרמניה 
כמעט  לימודים  עסקים,  פתיחת  למשל:  מציעים,  האירופאי 
חינם, מלגות בגרמניה, אפשרויות עבודה, שהייה, משכנתאות, 
לארצות  גרמניה  בין  באמנות  רק  שיש  היתרונות  כל  וגם 
האנגלוסקסיות, כגון: כניסה לארה"ב ללא צורך בוויזה, שהייה 

באיזה  לדעת,  אין  לעולם  עבודה.  היתרי  בקבלת  והקלות  שם 
מדובר  גרמני.  לדרכון  תזדקקו  נכדך  או  ילדך  אתה,  נסיבות 

ממש על חלון הזדמנויות".

מדוע חלון הזדמנויות?
"צאצאי הנרדפים מגרמניה מבינים, כי מדובר כעת על הזדמנות 
להגיש  ממהרים  העולם  מכל  ולכן  גרמנית,  אזרחות  לקבל  פז 
אמריקה,  מדרום  לקוחות  אינספור  יש  למשל  לנו  תביעות. 
הרבות  והתביעות  בגרמניה  השלטון  שינויי  ומארה"ב.  מקנדה 
יקשיחו  שהגרמנים  להנחה  בצדק  גורמים  גרמנית,  לאזרחות 
שליטה  ידרשו  למשל  גרמני,  דרכון  לקבלת  התנאים  את  שוב 
במספר  בעבר  קיימת  שהייתה  דרישה  הגרמנית,  בשפה 

סיטואציות".

מבחינת  היה  לא  שבעבר  כעת,  השתנה  מה  אבל 
הסיכויים והדרישות של גרמניה?

2021 חוקק בגרמניה חוק הקובע כי צאצא של נרדף,  "בקיץ 
כי  יותר להוכיח  יידרש  גרמנית, לא  המבקש לקבל אזרחות 

לנרדף הייתה אזרחות גרמנית", כפי שנדרש בעבר.

"החוק החדש משנה לחלוטין את כללי המשחק ומרחיב את 
מסביר  המשמעות,  גרמנית.  אזרחות  לקבל  הזכאים  מעגל 
שהם  אנשים,  אלפי  מאות  אותם  חן,"שלכל  יובל  ד"ר  עו"ד 
שהגיעו  יהודים  של  הנינים  ובני  הנינים  הנכדים,  הילדים, 
יודן"(,  "אוסט  )המכונים  לגרמניה  ומפולין  אירופה  ממזרח 
ונאלצו לעזבה לאחר עליית הנאצים לשלטון, סיכוי טוב כעת 
לקבל כעת אזרחות גרמנית ועימה דרכון גרמני. בנוסף, כל 
אותם מאות אלפים, אשר תביעתם בעבר לאזרחות גרמנית 

נדחתה, רשאים כעת להגיש תביעה לפי החוק החדש".

איך מתחילים בהליך?
לחוקים  קשור  אינו  גרמנית  אזרחות  לקבלת  "התהליך 
משפטי,  הליך  על  מדובר  בישראל.  דין  לעריכת  או  בישראל 
לפי  ורק  בגרמניה  ומתנהל  בגרמנית  רק  כולו  המבוצע 
הוראות החוק הגרמני. הלקוח בישראל הוא לקוח חכם ולא 
הולך שולל אחר סיסמאות של אנשים או מאכרים המפארים 
את יכולתם באינטרנט. הלקוח דורש בצדק לראות רקע של 
בישראל,  שלעו"ד  מבין  הוא  כי  בגרמניה,  משפטים  לימודי 
חוקי  בגרמניה  למשפטים  בפקולטה  למד  לא  מעולם  אשר 
עם  להתמודד  יכולת  או  כלים  באמת  אין  גרמנית,  אזרחות 
ועם  הנוקשים  המקצוע  אנשי  של  הדרישות  ועם  ההחלטות 

המשפטנים הגרמנים במשרד הפנים הגרמני".

מקבלת  גרמניה  אשר  עד  כשנתיים  אורך  התהליך 
החלטה בתביעה לאזרחות גרמנית. 

אני מניחה, כי טרם קיבל מישהו אזרחות גרמנית לפי 
החוק החדש, נכון? 

"פנה אלי פרופ' מכובד לרפואה מירושלים באוקטובר 2021. 
הוריו היו אוסט יודן, כלומר הגיעו לגרמניה מפולין וממזרח 
אירופה ועזבו את גרמניה עם עליית הנאצים לשלטון בשנת 

 .1933
בעבר, דחו הגרמנים את תביעת הפרופסור, בנימוק שאביו 

עו"ד ד"ר יובל חן
המוביל בישראל בהוצאת אזרחות גרמנית והחוק הגרמני

נבחרי
השנה
2022

לרגל מוסף נבחרי השנה 2022 - בחרתי לראיין את עורך הדין ד"ר יובל חן:
איך כישראלי, ללא ידע בשפה או רקע גרמני, סיים בהצלחה 6 שנות לימודי משפטים באוני'ת מנהיים בגרמניה, 
עוד 5 שנים לימודי דוקטורט בפקולטה למשפטים באוני' פרנקפורט, ושנתיים התמחות בבימ"ש מחוזי בגרמניה, 

והכל כמובן בשפה משפטית-גרמנית.

איך הפך משרדו למוביל בישראל בטיפול באלפי בקשות לאזרחות גרמנית, למומחה בנוגע לחוק הגרמני בתחום 
וייעוץ  בגרמניה  נדל"ן  ובתחום של עסקאות  בורסאיות  חוות דעת משפטיות למשרדי הממשלה, לחברות  מתן 

בעניין החוק הגרמני.

לא היה בעל אזרחות גרמנית. מספר חודשים לאחר שגיבשנו 
מסמכים  סמך  על  בה  הטיעונים  את  והוכחנו  התביעה  את 
היסטוריים בגרמנית, נעתרה גרמניה והעניקה לו בפברואר 

2022 אזרחות גרמניה. 

אזרחות  שקיבל  בעולם  ואולי  בישראל  הראשון  היה  הוא 
עשרות  עוד  דרכנו  קיבלו  מאז  החדש."  החוק  לפי  גרמנית 
נפשות,   47 של  משפחה  למשל,  החדש.  החוק  לפי  אנשים 

שהיא הגדולה ביותר שאי פעם קיבלה אזרחות גרמנית. 

כי  שידוע  בעוד  חודשים,  של  זמן  פרק  מציין  אתה 
פרק הזמן לקבלת אזרחות גרמנית הוא בין שנה וחצי 

לשנתיים לפחות.
בעניין  מגרמניה  החלטה  לקבלת  הממוצע  הזמן  "עקרונית, 
וחצי,  וחצי-שנתיים  כשנה  הוא  גרמנית  אזרחות  קבלת 
בה,  שהועלו  הטיעונים  התביעה,  באיכות  תלוי  הכול  אבל 

ההוכחות שסופקו והעומס בגרמניה. 

חשוב מאד להציג לגרמניה רזולוציה מאד מדויקת והגיונית 
מנסיבות חייו של הנרדף בגרמניה. זה מחייב להגיש תביעות 
היסטוריים,  במסמכים  הנתמכות  בגרמנית  מאוד  מפורטות 
אותם אנו מאתרים בגרמניה. אנו ממש 'לועסים' את החומר 
יישאר אצלם ספק  לאנשי משרד הפנים בגרמניה, כדי שלא 

שהלקוח שלנו זכאי לקבל אזרחות גרמנית".

בנוסף, מסביר עו"ד ד"ר יובל חן, "למרות שאנו מוכרים היטב 
מאד,  אדיבים  בה  שהעובדים  ולמרות  הגרמנית  בשגרירות 
בגרמניה,  הפנים  למשרד  ישירות  מוגשות  שלנו  התביעות 
והיא  בעניין  להחליט  מוסמכת  אינה  הגרמנית  השגרירות  כי 

מעבירה את החומר למשרד הפנים בגרמניה. 
כמו כן, אני מקבל כמובן עזרה רבה מצוות משרדי, השולט גם 

הוא בגרמנית ברמת שפת אם. 

בגרמנית  והשולט  בהליכים  הבקיא  במשרד  שלם  צוות  ללא 
מסודרת  תביעה  להגיש  עוה"ד  יכול  איך  יודע  אינני  ובעברית, 

וממוקדת לאזרחות גרמנית".
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עורכת דין ומגשרת בתחום דיני עבודה ומשפחה

ליאת פייגל

רזומה מקצועי ורקע אישי 
"משרדי מתמחה בתחום דיני העבודה והמשפחה, ובכל המעטפת 
המשפטית התומכת בתחומים אלו על כל רבדיה.  אני בעלת יכולת 
מקסימום  השגת  לצורך  שונים,  משפט  תחומי  לחבר  ומוטיבציה 

האפשרויות ומיצוי הזכויות עבור הלקוחות. 
נוספים,  בתחומים  וכן  משפטים  לימודי  בהצטיינות  סיימתי 
ורכשתי  העבודה,  ובתחום  המסחרית  בחטיבה  התמקצעתי 
חוזים  בדיני  וכן  וקוגניטיביים  פיננסיים  נוספים  בתחומים  ידע 

ותאגידים. 
בעלת ניסיון רב בתחום הביקורת החקירתית, הסכמים קיבוציים, 
שרכשתי  וניסיון  ידע  באמצעות  בארגונים  הונאות  חשיפת 

בתחומים בהם עסקתי.
הנני מוסמכת לעשות ייפוי כח מתמשך, מגשרת מוסמכת מטעם 
ידע  רכשתי  בכירה.  שכר  חשבת  גם  ובנוסף  ת"א  אוניברסיטת 
בתחום המטבעות וירטואליים, מטעם לשכת עורכי הדין וסיימתי 
לשכת  מטעם  בינלאומי  וסחר  ייצוא  ייבוא  קורס  בהצטיינות 

המסחר".

במה משרדך עוסק ומהם שירותיו? 
"המשרד מעניק שירותים בתחום דיני העבודה ודיני משפחה, וכן 
בהם  הליבה  לתחומי  הקשר  בשל  נוספים  משפטיים  בתחומים 
מטפל המשרד כגון: תאגידים, הלבנת הון, עבירות כלכליות שונות 
בצווארון לבן ובצווארון כחול, ליטיגציה מסחרית ואחרת, גישורים 
הדין  עורכי  בעקבות  לו  ניתן  המשרד  של  המקצועי  השם  ועוד. 
שירות  הענקת  של  רבות,  עשייה  בשנות  נקנה  הוא  בו,  העובדים 

משפטי איכותי על ידי המומחים הגדולים בתחומם. 
הקשר בין עבודה למשפחה לעיתים הדוק מאוד, ובא לידי ביטוי 
בני  כאשר  למשל  במשרדנו,  המתנהלים  תיקים  מאד  בהרבה 
או  בשכר,  עובדים  האשה  או  והבעל  משותף  עסק  מקימים  זוג 
דיני  מתחום  סוגיות  וישנן  משפחתיות  בחברות  מדובר  כאשר 
העבודה והמשפחה שלא ניתן לבודד את הטיפול, וחייבים לפנות 
למשרד עורכי דין שיש לו ידע בשני התחומים כדי לטפל בסוגיות 

המורכבות. 
על מנת לתת מענה מקיף לשלל צרכים משפטיים, אנו מכניסים 
ומסייעים  המשרד,  עם  העובדים  שונים,  מקצוע  אנשי  לתמונה 
או  פסיכולוגים  חשבון,  ראיית  כגון:  בנושאים  מכוון  ייעוץ  במתן 

רפואה.

ואישית  מקצועית  מעטפת  יוצר  השירותים  של  הרחב  הטווח 
אישיות  בעיות  למכלול  בית  במשרדנו  רואים  אשר  ללקוחותינו 
לכל  ואופטימלי  רחב  מענה  מעניק  המשרד  משפטיים.  וקשיים 
לקוח ברגישות ותוך הקשבה מקסימלית לצרכיו האישיים ולצורך 
מיצוי זכויותיו, אנו עומדים לצידו ברגעיו הקשים ועוזרים לו לעבור 

את המשבר בחייו". 

מה מייחד את פעילותך העסקית?
של  תבנית  בנינו  תחום,  בכל  המקצועי  והסיוע  לנתינה  "מעבר 
לקוח  לכל  מסייעים  אנו  באמצעותה  יצירתית,  משפטית  חשיבה 
להירגע ולהיכנס לפרופורציות הנכונות, במיוחד בשעותיו הקשות.   
ומקצועי  פרקטי  ידע  רק  בחובם  טומנים  אינם  משפטים  לימודי 
יותר  בלבד, הם מחנכים אותנו לחשיבה בוגרת ושקולה שיש בה 
וקור רוח גם כשהמזג חם. חשיבה משפטית היא חשיבה  שליטה 
בצורה  וההתרחשויות  המילים  הדברים,  כוונת  להבנת  שחותרת 

יותר מדויקת ומאוזנת.  
אני מטבעי אדם סקרן, התעלומה הגדולה של חיי, היא להבין איך 
גיליתי לאורך השנים  ורואה את העולם,  כל אדם מסיק מסקנות 

שכל אדם רואה את העולם בצורה שונה. 
אני  אנשים.  בין  והתככים  הסכסוכים  כל  שורש  הוא  הזה  השוני 
סבורה שאם ניתן לשלושה אנשים שונים, לקרוא טקסט זהה, מיד 
ינתח את  נגלה אלו פערים עצומים קיימים כאשר כל אחד מהם 
הטקסט בצורה שונה ויפרש את המילים הכתובות אחרת, בהתאם 

להבנתו מתוך עולמו וערכיו האישיים". 

האם את חשה בעבודתך שליחות? 
"עורך דין לפני הכל חייב להיות "בן אדם", יש הרבה אנשים אבל 
אין הרבה בני אדם. אני סבורה שבענף דיני העבודה והמשפחה, יש 

לכך חשיבות גבוהה עוד יותר לפן האנושי של עורך הדין. 
דיני עבודה ומשפחה אינם דיני מקרקעין יבשים, בהם ניתן לעסוק 
כבוד,  יחסי  של  עדין  מארג  ישנו  הללו  בעולמות  חתומות.  בפנים 
רבה  ברגישות  בהם  לעסוק  חובה  מורכבים,  וקשרים  עצמי  ערך 
תוך הבנה דקה וניתוח מדויק של כל מקרה לגופו. אנשים יכולים 
עורכי  בתור  להצליח  ולא  המשפטים  בתחום  פרופסורה  לעשות 
לעשות  חייבים  אחרת,  רגישות  נדרשת  בהם  הללו  בתחומים  דין 
אמוציות  בין  להפריד  וביכולת  בינאישיים  בכישורים  שימוש 
בענייניו  כך  לעשות  הלקוח  את  וללמד  אובייקטיבית,  למציאות 

בשעת המשבר האישי שלו. 
ויחס, צריך לראות את כאב הלקוח  תהליך זה מורכב ודורש זמן 

ולנסות לדייק את המענה האופטימלי עבורו, ביחד איתו.  

עורכי הדין במשרדי יודעים לזהות את הרצון העמוק של הלקוח, 
ולעיתים לעזור לו לשוב למקום העבודה, אשר בזמן הפגיעה אינו 
מבין שזהו רצונו כיוון ששכבה עבה ומחוספסת של עלבון מכסה 
נטייה  יש  אישית  עוול  תחושת  של  במקרים  האמיתי.  רצונו  על 
לדעת  צריך  הזה   בשלב  ההגיונית,  ההתנהלות  יכולת  את  לאבד 
ליטול את המושכות וליצור שיח מעמיק עם הלקוח בו הוא מגיע 

להבנות חדשות. 
במהלך שיחה עמוקה עם הלקוח אנו מצליחים לדייק את הצורך 
בעבודה  מתאפיין  העבודה  דיני  תחום  הלקוח.  של  האמיתי 
זכויותיו,  מלוא  את  ימצה  הלקוח  בו  למצב  החותרת  תהליכית, 

בנוסף למענה ברובד הנפשי".

מה חשוב לכם שלקוחותיכם יידעו עליך?
שהופך  למשרד  מגיעים  הם  משרד"  "לעוד  מגיעים  לא  "שהם 
עבורם לבית בטוח ומוגן. לקוחות המשרד מרגישים  שהם יכולים 
קשר  בלי  בה,  נתקלים  שהם  משפטית  בעיה  בכל  אלינו  לפנות 
נותנים  אנחנו  שתמיד  כיוון  המשרד,  של  ההתמקצעות  לתחום 
להם מענה וסיוע ומחברים אותם לבעלי המקצוע המתאימים או 
שוטף,  באופן  מטפלים  שאיננו  הרלוונטיים  בתחומים  דין  לעורכי 
וזה נובע בזכות הקשר שנוצר, אשר למעשה אף פעם לא נגמר, גם 

כאשר הטיפול בתיק מסתיים. 
ללקוחות  גורם  כולו  והצוות  במשרד  הדין  עורכי  של  הרגישות 
הכי  ההצלחה  בעיננו  וזו  מהמעטפת  חלק  תמיד  להישאר  לרצות 

טובה, שהם הופכים להיות שגרירים".

בשנה  החברה  צמיחת  על  ספרי  השנה  כנבחרת 
האחרונה:    

העבודה,  בתחום  לסייע  הרצון  רקע  על  הוקם  הראשוני  המשרד 
דיני  בתחום  בבסיס  הייתה  וההתמקצעות  מעסיקים,  או  עובדים 

"הטיפ הכי גדול שאני יכולה לתת לכל לקוח 
שבוחר עורך דין, שיבחר אחד שהוא מתחבר 
אליו, ולא בהכרח כי "המליצו", ולא בהכרח 

כי הוא "זול" או "יקר" או "תותח", אלא כיוון 
שהוא חש נוח לשוחח איתו ולפתוח בפניו 
את כל ענייניו בצורה גלויה, כי הוא באמת 

מאמין שהוא המקום הבטוח שלו"
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נוספים  לתחומים  התפתחנו  השנים  עם  מישוריו.  כל  על  עבודה 
מתוך דיני עבודה. השנה התפתחנו מאוד בתחום דיני המשפחה, 
מההקשר  נבע  למעשה  זה  ועניין  הקורונה,  משבר  אחר  במיוחד 
זוג עובדים יחד, או שיש  ההדוק בין עבודה למשפחה, כאשר בני 

להם עסק משותף שדורש פירוק. 

מדיני  נבעו  ששורשיה  משפחה,  בדיני  וההתפתחות  התאוצה 
עבודה, הורחבו במשרדנו לענפים נוספים בתחום המשפחה בהם 
כעת המשרד מתמקצע ומטפל באופן שוטף ולא רק בזיקה לתחום 
דיני העבודה. מבחינתנו זו הצלחה גדולה כיוון שהמעטפת והסיוע 
שעורכי הדין במשרדנו מעניקים ללקוחות המשרד לא יסולא בפז.  

מה גורם לכם לגאווה בעבודתכם? 
"בתחום דיני העבודה לשתף ארגונים שמעסיקים עובדים בכלים 
שעומדים לרשותנו, ולסייע להם להתנהל נכון יותר וטוב יותר מול 

העובדים, באופן כזה ששני הצדדים יהיו מרוצים.

בתחום המשפחה לסייע לזוגות שמגיעים למשבר ורצון לפרק את 
השיתוף והזוגיות ביניהם, לפעול לעשות כן בדרך רגועה ובמינימום 
שיצליחו  מכן,  לאחר  גם  ביניהם  להתנהל  שיצליחו  כדי  מלחמות, 

להישאר חברים". 
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משפט בינלאומי, אזרחי, מסחרי, ליטיגציה וייצוג בבתי משפט, בוררויות וגישורים, 
חוו"ד מומחה לדינים הזרים, ליווי עסקאות בינלאומיות והשקעות, היי-טק וסייבר

עו"ד פז יצחקי-וינברגר

רזומה מקצועי ורקע אישי 
"עורך דין, בוגר אוניברסיטת ת"א , התמחיתי אצל עו"ד איתן ארז 
והתחלתי במשרדו בטיפול בנושאים המשפטיים הבינלאומיים וב-

2013 הקמתי את משרדי. 
חבר לשכת עורכי הדין בישראל גם בלשכות עורכי דין זרות, בעל 
בתאגידים  בכירות  משרות  איוש  כולל  מעמיק,  טכנולוגי  רקע 

בינלאומיים, כמיקרוסופט. 

להקמת  שותף  אני   ,8200 ביחידה  במודיעין,  במיל'  מצטיין  קצין 
מספר סטארט-אפים ולאקזיטים משמעותיים, מכהן כחבר בכיר 
ישראל-בריטניה  המסחר  לשכת  כגון:  בארגונים  הנהלה  חבר  או 
מקצועיים  מאמרים  מחבר  ואני  חיברתי  העולמי,   IEEE וארגון 
רבים )ואף ספר שיצא לאור בשלל שפות ובמדינות רבות(, מוביל 
ומלווה השקעות רבות בחו"ל והשקעות זרות בישראל, עורך חוות 
דעת מומחה רבות לדינים הזרים בהם אני בקיא, לרבות מינוי שלי 

לא אחת כמומחה מטעם ביהמ"ש".

במה משרדך עוסק ומהם שירותיו? 
האזרחי  והמשפט  הפרטי  הבינלאומי  המשפט  בתחום  "בעיקר 
משפט  בבתי  וייצוג  ליטיגציה  לרבות  היבטיו  כל  על  והמסחרי 
בוררויות וגישורים, הענקת חוות דעת מומחה לדינים הזרים, ליווי 
חוצת  פירעון  חדלות  והשקעות,  מורכבות  בינלאומיות  עסקאות 

גבולות, דיני היי-טק וסייבר וכו'.

באופן עקרוני אני עוסק בשמונה תחומים שונים, כולם משיקים 
אחד לשני ובדרך כלל סובבים סביב הציר הבינלאומי:

תחום 1 - חדלות פירעון - פשיטת רגל, פירוק ושיקום חברות
תחום 2 - דיני מדינות זרות – מתן חוות דעת מומחה, אישורים    

                 והקמת מבני חברות זרים
תחום 3 - ייצוג והופעות בבתי משפט

תחום 4 - משפט אזרחי ומסחרי, לרבות ייצוג בתובענות נגזרות 
                 וייצוגיות

תחום 5 - יישוב מחלוקות וסכסוכים - גישור, פישור, בוררות וכו
תחום 6 - דיני היי-טק וגיוסי הון

תחום 7 - ליווי השקעות בינלאומיות - ישראל-חו"ל, חו"ל-ישראל
תחום 8 - משפט בינלאומי פרטי - אכיפת פסקי חוץ, חדלות 

                 פירעון חוצת גבולות". 

מה מייחד את פעילותך העסקית?
מובילים  דין  עורכי  משרדי  עם  ענפה  בינלאומית  קשרים  "רשת 
בתחומם בחו"ל, הבנה וידע כלכלי, עסקי, הנדסי בתחומי תוכנה 
נוסיף  לכך  דין.  עורכי  מאפיין  אינו  שבד"כ  טכנולוגי  וידע  וסייבר 
את החברות והפעילות בלשכות עורכי דין זרות, ופעולה גם בעבור 
ולמען מדינות וממשלות ולא רק לקוחות תאגידיים או פרטיים". 

האם אתה חש בעבודתך שליחות? 
"הרבה יותר מסתם שליחות – טיפלתי אישית במאות תיקים בהם 

היה אימפקט משמעותי על חיי אנשים ומשפחות לטובה. 
עשרות משפחות להן סייעתי בגביית מזונות מחייב שנמלט לחו"ל, 
של  למשפחות  רכוש  החזרת  העוני,  ממעגל  קטינים  חולצו  וכך 
בפני  שעמדו  "פונזי"  והונאות  בינלאומיים  מרמה  ממעשי  נפגעים 
קריסה וחלק היו ממש על סף אובדנות או ביצוע של מעשי קיצון.

בחלק מהתיקים אף הפעולה והחשיפות שלנו בפן האזרחי הובילו 
ובריח  סורג  מאחורי  ארוכות  שנים  הושמו  רבים  שמעוולים  לכך 

ונמנע נזק רב מקורבנות נוספים פוטנציאליים ועתידיים. 
אין ספק שממש "רואים בעיניים" בחלק ניכר מהתיקים שלנו את 

השינוי ואיך אכיפת הצדק משנה ומצילה חיים".

מה גורם לך לגאווה בעבודתך? 
"הצלחה שלנו לגרום לכך שיכירו או יאכפו פסיקות של בתי משפט 

ושל שלל שופטים ישראליים בכל קצווי תבל.
אנו למעשה במובנים רבים "שגרירים" של מדינת ישראל ומערכת 

ותרבויות  למדינות  תובנה  רבה  בהצלחה  ומביאים  פה,  המשפט 
זרות, היות ומערכת המשפט שלנו מתקדמת, יעילה, עם פסיקה 
ונאכפת תוך שמירה על  ונאורה, שראויה להיות מוכרת  חדשנית 

זכויות המתדיינים והצדדים ללא אפליה". 

רגע שיא בקריירה שהינכם גאים בו? 
"אכיפה של פסקי דין ישראליים לראשונה במדינות שמעולם לא 
אימצו פסק דין ישראלי או פסק דין מתחום מסוים, דהיינו להיות 
או לשנות מצב של חוסר  זרה  "פורצי הדרך" למערכת משפטית 
גם לשיתופי פעולה אחרים  ולייצר תקדים שיכול להוביל  אכיפה 
ולאמון בין המדינות והכרה משפטית גם משמעותית ביותר ליחסי 

מסחר וכיוצ"ב.

פעלתי והנני פועל כך בברזיל, בשוויץ, באנגליה, בארה"ב, בפנמה, 
פולין,  בלארוס,  צרפת,  ברוסיה,  בקריביים,  שונות  במדינות 
גרמניה,  רומניה,  צ'כיה,  בלגיה,  מקסיקו,  אוסטרליה,  אוסטריה, 
גיברלטר,  צרפת,  סלובקיה,  הולנד,  נמיביה,  אפריקה,  דרום 
הבאהמה,  איי  גרנזי,  האי  ג'רסי,  האי  מאן,  האי  לוקסמבורג, 
מרשל,  איי  הבריטיים,  הבתולה  איי  ונביס,  קיטס  סט.  אנגווילה, 

פיליפינים ובטריטוריות נוספות".

מה חשוב לך שלקוחותיכם יידעו עליכם?
בנאמנות  גם  במקביל  אך  ובנאמנות,  ביושרה  נפעל  תמיד  "שאנו 
למערכת המשפט, שיידעו היטב שאם הסכמנו לקחת על עצמנו 
ושוכנענו  מאמינים  אנו  אז  שלהם  בתיק  המשפטי  הטיפול  את 
בצדקת דרכם, כך שנעשה כל מאמץ נדרש כדי להובילם לעשיית 
בצדקת  השיפוטי  הטריבונאל  ולשכנוע  בתיק  להצלחה  הצדק, 

דרכם, כפי שאנו עצמנו שוכנענו. 

וניקח  בו,  יקח טיפול בתיק שאיננו מאמינים  משרדנו לעולם לא 
רק תיקים עם אמונה בצדקת דרכו של הלקוח ובסיכויי הצלחתו, 
ובכל מקרה נציג תמיד ללקוח תמונה אמיתית של מצב הדברים 

בראייתנו, ללא פיתוח ציפיות מוגזמות ולא מציאותיות".

כנבחרי השנה ספר על צמיחת החברה בשנה האחרונה:    
שה- ככל  במיוחד  וגדילה,  בצמיחה  מצוי  תמיד  שלנו  "התחום 
טכנולוגיות  רעיונות,  ואנשים,  ומתפתח,  מתקדם  הגלובלי"  "כפר 

וסחורות חוצים גבולות )פיזיים ווירטואליים(. 

השינויים בעקבות התפרצות נגיף הקורונה וגם שינויים שנעוצים 
במעין "סדר עולמי חדש" ויצירה של מספר גושים שמתחרים זה 
בזה במישורים כלכליים ויוצרים חוקים ותקנות חדשות שיש להן 
השלכות מרחיקות לכת גם מבחינה אקס טריטוריאלית )ארה"ב 

– סין - האיחוד האירופי כדוגמא אחת לכך בלבד(. 

המשפט  בתחום  מקצועיים  בשירותים  הצורך  את  חיזקו  רק  אלו 
תחומים. בשלל  הבינלאומי  הפעולה  שיתוף  והידוק  הבינלאומי 

"אני מחבר הספר
 "המדריך האולטימטיבי להצלחה כלכלית" 
הזמין לרכישה ברוב חנויות הספרים בארץ. 

בגרסה האנגלית 
"Rich before 40 : The Ultimate Guide to Wealth"

הזמין בעיקר באתר אמזון.
הספר מכיל טיפים לחיים בכלל, 

ו-"ארגז כלים" לכל אדם, בכל מקצוע, 
אשר עדיף ליישם מגיל צעיר"
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 NFT )קריפטו,  גבולות  חוצי  הטכנולוגיה,   תחומי  התפתחות  גם 
METAVERSE, וכדומה( מובילים לעסקאות רבות חדשות.

בין  חקיקה  רבות,  בינלאומיות  השקעות  בינלאומיים,  הסכמים 
אמנות  ושינוי  חדשות  אמנות  מדינתית,  אם  ובין  בינלאומית  אם 

קיימות.
בגדר חברות  ובעיקר שינויים שכאלו  דפוסי עבודה  שינוי  הגירה, 
ורב לאומיות. בכלל דברים אלו מריצים את התחום  בינלאומיות 
ומקפיצים אותו עשרות שנים קדימה, בתקופה של שנים בודדות".

מה הייתם משנים בתחומכם בשנה החדשה?
"המשך קידום חתימה של ישראל על אמנות בינלאומיות לשיתופי 
ישראל  בין  בילטרליים  הסכמים  של  שונים,  בתחומים  פעולה 

למדינות נוספות.
בתחומים  בינלאומי  פעולה  לשיתוף  שמסייעת  חקיקה  קידום 

נקודתיים. 

להיות  שנמשיך  לוודא  קדימה,  רבות  לשנים  עשיה  המון  עוד  יש 
מדינה מובילה בכפר הגלובלי גם בפן המשפטי והחקיקתי ושאנו 

מתקדמים עם קצב מהפיכת המידע והטכנולוגיה".

מור וינברגר
ם: ד"ר 

צילו
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צילו

רזומה מקצועי ורקע אישי 
22 שנים   - גינזבורג, מנטור ומאמן עסקי בכיר, לשעבר כ  "שלום 
כאיש קבע בתפקידים בכירים ורגישים, בהם היה שותף לתהליכים 
פיתוח  כמנהל  חברה  שלום  הוביל  מצה"ל  שחרורו  עם  רגישים, 
עסקי והקים רשת זכיינים בליווי והובלה שלו. כיום כמנטור עסקי 
צוותים  מדריך  להצלחה,  עסקים  בעלי  מוביל  אסטרטגי  ויועץ 

ומאמן באופן פרטני.
מקסום  תהליכי  העביר  כך  ובתוך  רבים  לעסקים  כה  עד  ייעץ 
מכירות בפרויקטים אסטרטגיים הכוללים חיזוק המותג, מקסום 
בעסק  המעורבים  הגורמים  כל  בין  אחידה  שפה  יצירת  מכירות, 

ומחוצה לו.
ניסיון  בפועל,  עסק  ובעל  רבים  עסקים  כמנהל  רב  ניסיון  לשלום 
אשר מקנה לו ידע מעמיק בתהליכים המקצועיים, אך לא פחות 

מכך, התהליכים האישיים שעוברים על בעלי עסקים.
כחלק מניסיונו המקצועי, שימש שלום בתפקידי מפתח בתהליכי 
הכשרת יועצים ומאמנים עסקיים באחד מגופי הכשרת היועצים 
המובילה בישראל, והכשיר בפועל מאות יועצים ומאמנים עסקיים.
ויכולותיו  העסקיים  המאמנים  של  כמאמן  שימש  שלום  בעצם, 
הגבוהות  יכולותיו  עם  יחד  והייעוץ,  האימון  בתחום  הגבוהות 
בחיבור אישי וזיהוי נקודות החוזקה של המתאמנים הובילו פעם 

לביצוע  והובלתם  תלמידיו  של  יכולותיהם  למיקסום  פעם  אחר 
תהליך עמוק של צמיחה והצלחה.

שלום  מקצועיים  אימון  בכלי  בשימוש  הגבוהות  ליכולות  מעבר 
את  מחדש  להצית  העסק  בעל  את  ומוביל  האישי  בפן  מתמקד 
המכריע  הרוב  המקצועית.  ולפעילות  לעשייה  והתשוקה  הניצוץ 
בהצלחה,  קדימה  לפרוץ  הצליחו  ומההווה  מהעבר  לקוחותיו  של 
הליווי  תהליך  סיום  לאחר  גם  שלום  עם  שוטף  קשר  על  שומרים 
ורבים מהם חוזרים מעת לעת לסדרת מפגשים ממוקדת בכל פעם 

שהם מזהים כי נדרשת פעולת מיקוד נוספת".

במה משרדך עוסק ומהם שירותיו? 
ומעבר  עסקית  אופטימיזציה  להצלחה,  עסקים  בעלי  "ליווי 

מהישרדות להצלחה ולעסק חזק המגשים את חלומם.
ראשוני  ואבחון  היכרות  בפגישת  מתחיל  שלום  עם  הליווי  תהליך 
כולל  מעמיק,  באופן  ובעליו  העסק  את  להכיר  לשלום  המסייעת 
להמשך  הבסיס  את  שמהווים  האישיים  למרכיבים  לב  תשומת 
התהליך. לאחר שיחה זו מתקיימת פגישת שיקוף ופיצוח, בה בעל 
הראשוני  והאפיון  האבחון  מתוך  העולות  לתובנות  נחשף  העסק 

שבוצע בשיחה הראשונית.
ניצוץ  את  המציתים  האמיתיים  המניעים  מתגלים  זה  בשלב  כבר 
התשוקה של בעל העסק ומחברים אותו מחדש לכוחות שהובילו 

לרצון להקים את עסק.
שלב זה הינו עוצמתי במיוחד לבעלי עסקים רבים אשר מבינים עד 
כמה התשוקה התעמעמה מתוך התפעול השוטף, ועד כמה דווקא 

במקום זה נמצא כוח משמעותי המשפיע על ההצלחה.
מהלך הליווי הוא שוויוני, הוא אינו מבוסס על משימות שניתנות 
לבעלי העסק, אלא על פעילות משותפת, יד ביד, בשותפות מלאה 

עם מחויבות משותפת להצלחתו ולפריצה העסקית". 

מה מייחד את פעילותך העסקית?
"תהליכי הליווי בפעילותי משלבים בין הידע הרב והניסיון הנצבר 
עסק  כבעל  ניסיוני  הצבאי,  בשירותי  קיצון  במצבי  בהתמודדות 
קורסי  כמנהל  המצטבר  והניסיון  למעשה  הלכה  עסקים  שניהל 
כלים  להקנות  לי  מאפשרים  אלה  כל  עסקיים.  ויועצים  עסקים 

פרקטיים וישימים 
כל עצמאי חווה את תופעת "בדידותו של העצמאי" שעולה מתוך 
הצורך לקבל את כל ההחלטות והאחריות ותוצאות אותן החלטות 
יכולת להתייעץ, לקבל חוות דעת נוספת  באופן עצמי, לרוב ללא 
או סיוע, והדבר מהווה קושי ממשי שמלווה כמעט כל בעל עסק 

עצמאי.
הדגש בתהליך הייעוץ הוא חיבור לאדם עצמו המוביל את העסק, 
עבודה על המרכיבים המנטליים והרגשיים המניעים אותו ושיקוף 
וזאת  לפעילות,  העסק  בעל  את  מחברים  אשר  הליבה  מרכיבי 
בנוסף לליווי מקצועי בלתי מתפשר תוך שימוש בכלי אימון עסקי 

מתקדמים ואפקטיביים.

תהליך הליווי מתאפיין בראיה רחבה ומקיפה על העסק, מחברים 
שמניעה  משומנת  מכונה  ויוצרים  העסקי"  "הפאזל  כל  את  ביחד 

את כל חלקיי העסק בהתאמה ויוצרת מנגנון אחיד.
"נבחרת  גובשה  העסק  לבעל  שנינתנת  המעטפת  במסגרת 
השירותים  כל  העסק  לבעל  ניתנים  באמצעותה  מומחים" 
הנדרשים להצלחת העסק, תחומים הנמצאים בליבת העשייה של 
העסק ובכלל זה עולמות המיתוג והשיווק, כתיבת תכנים מנצחים 
ואף סיוע בבניית העולם הפיננסי של העסק כך שהעסק יהיה יציב 

ואיתן בראייה ארוכת טווח". 

האם אתה חש בעבודתך שליחות? 
מלווה  שאני  מאדם  הודעה  לקבל  מאשר  יותר  מרגש  דבר  "אין 
על כך ששיניתי לו את החיים, החזרתי לו את האמונה והאנרגיה. 
עבודתי כמנטור משלבת בין שליחות לפרנסה. אני רואה שליחות 
ולהוות  ולהצליח  להתקדם  שרוצים  אנשים  לפגוש  ביכולת  רבה 
שותף לדרך שלהם, לחוות איתם ביחד את השינוי האישי והעסקי 

שהם עוברים איתי ביחד בתהליך.
הערכים  את  ביטוי  לידי  להביא  לי  מאפשרת  כמנטור  פעילותי 
את  למצוא  לנתינה,  אדם,  לאהבת  גדלתי,  בסיסם  על  החזקים 
הצלחתי  על  והשליטה  הבחירה  שזכות  ולהאמין  דבר  בכל  הטוב 

נמצאת בידיים שלי בלבד".

מה גורם לך לגאווה בעבודתך? 
שעובר  התהליך  השפעת  את  לראות  היא  שלי  הגדולה  "הגאווה 
בעל העסק איתי על החיים האישיים. תחושת הביטחון, הסיפוק, 
לשנות  מלווה  אני  אותם  העסקים  בעלי  את  מובילות  ההצלחות 
תפיסה ולאזן בין החיים העסקיים לחיים האישיים, להקדיש זמן 

גם למשפחה ולתחביבים שלהם ולהיות אדם טוב יותר.
לקבל הודעות ופניות מאנשים שאני לא מכיר שמספרים לי שהם 
עוקבים אחריי ואחר הפעילות שלי וזה גרם להם לעשות פעולות 

ולקבל החלטות, מהווה מקור גאוותי".

רגע שיא בקריירה שהינכם גאים בו? 
"ברמה האישית – שותפות שמירה על ביטחון ישראל בתפקידים 
לעוצמתה  נחשפתי  הרבים  בתפקידיי  הצבאי.  בשירות  רגישים 
הזו  במדינה  שגאים  אנשים  בזכות  ישראל,  מדינת  של  הרבה 
והובילו לפיתוח יכולות שמעצמות גדולות מאיתנו מתקנאות בנו 

ומבקשות ללמוד מאיתנו.
לפגוש  שזוכה  כמי  האחרון,  בעשור   – והאישית  העסקית  ברמה 
אנשים ובעלי עסקים מדהימים, שזורים רגעי שיא רבים. כל אדם 
ובעל עסק שעובר שינוי אישי ועסרי מהווה רגע שיא מבחינתי. כל 
תחילת ליווי מרגשת אותי מחדש מעצם האמון שניתן בי והזכות 

שקיבלתי".
מה חשוב לך שלקוחותיך יידעו עליך?

ומתוקף  "שאני רואה אותם לפני היותם בעלי עסקים כבני אדם 
כך אני מודע לאחריות הרבה שיש לי מעצם היותי המנטור והיועץ 
שלהם. אני שותף שלהם ואיתם לכל אורך הדרך ומהווה כתובת 

לכל דילמה ונושא שניצב לפתחם. בתהליך איתי הם לא לבד.

הצלחתם  זו  עיניי  לנגד  שניצב  היחיד  האינטרס  הדרך  כל  לאורך 
האישית והעסקית ולכך אני מחויב.

וכפי שאני מדגיש להם ביציאה לדרך – אם יש יום אחד בו יש לכם 
דילמה ולא הרגשתם צורך לפנות אליי אז אני נכשלתי בתפקידי".

מה הייתם משנים בתחומכם בשנה החדשה?    
שיותר  לכמה  להפיץ  רבה  חשיבות  רואה  אני  החדשה  "בשנה 
מצליח  עסק  להיות  שניתן  הבשורה  את  עסקים  ובעלי  אנשים 
ומשגשג למרות הקשיים והאתגרים ולאפשר לאנשים להגשים את 

חלומם האישי והעסקי.

במסגרת זו בכוונתי להוציא אל האור ספר אשר יספר את סיפורי 
החלטה  בצמתי  הנמצאים  רבים  לאנשים  השראה  ויהווה  האישי 

באשר לכיוון אותו נכון להם לבחור".

שלום גינזבורג

"אחד המפתחות המשמעותיים להצלחה 
הוא פיצוח הסיפור האישי שלכם.

 פיצוח זה מוביל ליציאה מאיזורי נוחות 
ואומץ לפעול בהתמדה, בנחישות ובחוסן 

אישי למול משברים. 
ההבנה של מה מניע אותי וגורם לי 

תשוקה בעשייה מהווה גורם משמעותי 
בהנעה לפעולה "

צילום: עדי כהן

מוגש מטעם: עו"ד פז יצחקי - וינברגרמוגש מטעם: שלום גינזבורג
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אורלי ארביב
משנה לראש העיר ויו"ר מעמד האישה בעיר רמלה

לכבוד יום הכיפורים חג הסליחות: בחרתי לראיין את גב' אורלי ארביב, 
שנבחרה מבין מועמדות שונות כנבחרת השנה למוסף נבחרי השנה 2022
אורלי ארביב, אישה מרשימה, שעל איכויותיה המגוונות והמשובחות כתבתי במגזין לאישה - ט"ו באב. 

בפתחה של שנה חדשה, גב' אורלי ארביב, המשמשת, 
וכיו"ר מעמד האישה  העיר  לראש  כמשנה  היתר,  בין 
בעיר רמלה, מסכמת שנה של עשייה ציבורית ענפה 
צמיחה  המשך  לעיר  ומאחלת  העיר  תושבי  למען 

קדימה.  

אורלי ארביב )53( היא אישה מאוד עסוקה. כמה אתם שואלים? 
בחברה  כספים  כסמנכ"לית  לתפקידה  שבנוסף  בכך  נתחיל 
במשק,  בתחומה  מהגדולות  ותשתיות,  הנדסה  לתכנון,  פרטית 
היא מכהנת כדירקטורית וכיועצת לדירקטורים, כמו גם כמשנה 

לראש העיר רמלה - מר מיכאל וידל. 
שונים  ציבוריים  בתפקידים  מלאה  בהתנדבות  משמשת  בנוסף, 
תפקיד  בעיר,  האישה  מעמד  קידום  כיו"ר  מכהנת  היתר,  ובין 
אותו היא רואה כשליחות חשובה ביותר לצורך קידום הנשים.

נושא החינוך הוא "ציפור הנפש" שלה.
הזכות  ארביב  אורלי  לגב'  הייתה  האחרונות  בשנים 
פעילות  ולהוביל  החינוכית  בעשייה  מובילה  להיות 

משמעותית למען ילדי העיר רמלה ובכלל. 

מאמינה מאוד בעשייה ציבורית ובפעילות חברתית

"מה שהכי מרגש אותי זה לקבל הודעות מהורים, כמו למשל 
מאמא ששלחה לי הודעה: "הצלת לי את הילד שלי..." 

בימים אלה של סליחות וחשבון נפש היא אומרת, "עבורי הימים 
שלפני יום הכיפורים  הם הזדמנות של פעם בשנה לעצור לרגע, 
להתבונן פנימה אל תוך הנשמה, לעשות חשבון נפש עם עצמנו 
ולבקש סליחה. כן כן. סליחה אמיתית וכנה, ובמעמד זה אבקש 

סליחה מכל מי שנפגע ממני ביודעין או שלא ביודעין".

ארביב מוסיפה, "בעיני חודש אלול זה: 'אני לדודי ודודי לי'. 
נדיר  זמן  היהודי,  החיים  במעגל  נפלא  הזדמנויות  חלון  זה 
להתבוננות פנימית אמיצה ולבחינה מחודשת של מטרת החיים. 
עד  ועמוסים  עסוקים  אנו  שבהם  השנה  ימות  מיתר  להבדיל 
מונח,  במקומם  כבודם  אשר  יום,  היום  בענייני  לראש  מעל 
לפקוח  החיים,  ממרוץ  זמן  פסק  לקחת  הזמן  זה  אלול  חודש 
ועשיית  היעדים  לכיבוש  בדרך  מעלה  ולהתקדם  העיניים  את 

הטוב".

לקדם  כדי  וידל  מיכאל  העיר  ראש  של  לצידו  עובדת  ארביב 
הציבורית  עשייתה  ואולי  בפרט,  הנשים  ואת  רמלה  העיר  את 
ונתינתה האינסופית, הינה הסיבה לכך שהיא אהודה ואהובה כל 

כך בקרב תושבים רבים.

ציבורית"  בהתנדבות  עוסקת  שאני  עשורים  ממשני  "למעלה 
הקסם  שסוד  חושבת  שאני  אומר,  "בצניעות  ארביב,  מציינת 
אני  מתנשאת,  איני  העיניים.  בגובה  מדברת  שאני  זה  שלי 

קשובה לתושבים והם תמיד בראש שלי. 
יכולה לומר שמאז שמיכאל וידל הינו ראש העיר, הוא קידם 
עם  פניה  את  משנה  רמלה  רבים.  בתחומים  העיר  את  המון 

פרויקטים בתשתיות, בתחבורה, בתיירות בחינוך ועוד.  
בגאווה  לומר  ניתן  מעורבת  עיר  היא  שרמלה  בכך  בהתחשב 
כך  על  בארץ,  אחרות  לערים  מצוינים  ומופת  דוגמא  שאנו 
לא  וזה  ויהודים,  ערבים  זה  לצד  זה  בהרמוניה  חיים  שברמלה 
העיר  ראש  של  לזכותו  יאמר  גדול,  ושאפו  בכך,  מה  של  דבר 

שמצליח לשמור על זה".

מאמינה  "אני  למרחקים,  מפליג  ארביב  אורלי  של  חזונה 
כולנו.  לרווחת  החיים  איכות  לשיפור  לפעול  וצריך  שאפשר 
תפיסת תושבי העיר כשותפים מרכזיים לחזון, חינוך מתקדם 

וחדשני, המותאם למאה ה - 21. 
לפעול בכל הכוח למען קידום מעמד האישה ברמה העולמית 

וכן לפעול לטיפוח הקהילתיות ורווחת התושב".

האם  את חשה בעבודתך שליחות?
שעה  יום,  יום  אותי  ממלאה  והחברתית  הציבורית  "עשייתי 
שעה, אני חשה גאווה גדולה, זוהי עבורי שליחות של ממש. 
שמוכן  מי  כל  בפני  עליו  חוזרת  תמיד  שאני  משפט  לי  יש 
הנשימות  כמות  לפי  נמדדים  אינם  שהחיים  'אומרים  לשמוע: 
שאנחנו נושמים, אלא לפי כמות הרגעים בהם אנו עוצרים את 

נשימתנו' - וכך בדיוק אני מרגישה".

מה חסר עוד והיית רוצה שישתנה ציבורית?
של  ביכולת  מאוד  משמעותיים  פערים  קיימים  עדיין  "בישראל 
נשים להשפיע. אנו רואים זאת באופן מובהק בפוליטיקה, אבל 
בהייטק  בכירות  במשרות  המכהנות  הנשים  מספר  דרך  גם 

ובממשל הציבורי. 
במדינה  מפתח  בעמדות  נשים  יותר  לראות  רוצה  הייתי 

ומשפיעות בפוליטיקה, שלא תפחדנה לנסות ולהעיז. 
כמו כן,  אני שמחה מאוד על הצלחת מאבק נשים להיות שוות 
זכויות, ומלאה בכאב על מציאות בלתי אפשרית, בה עדיין דמן 

של נשים מותר, רק מעצם היותן נשים. 
על  נפגעות  נשים  עוד  הקרובה  בשנה  נראה  שלא  תקווה  כולי 
את  למגר  מנת  על  בנושא,  יחמיר  המשפט  שבית  זוגם,  בני  ידי 

התופעה".

מה את מאחלת לעצמך ולעיר רמלה בשנה הקרובה? 
לחיות  שנמשיך  להישגים,  ולהגיע  לצמוח  שנמשיך  "מאחלת 
מאחלת  אני  בעיר,  ולנשים  ואהבה,  כבוד  הרבה  עם  בדו-קיום 

שיצליחו , שיפרצו תקרת זכוכית ויגשימו את עצמן. 
להתמיד  ולהתקדם,  להמשיך  העיר  תלמידי  לכל  מאחלת  אני 
ההשכלה,  בהרחבת  לקהילה,  בהתנדבות  החיובית,  בעשייה 
בעצמי  שמצאתי  להעיד  יכולה  אני  מניסיוני  האחר.  ובקבלת 
מחוץ  לחשוב  בקלות,  להיבהל  לא  לי  מאפשרות  אשר  עוצמות 

לקופסה ולפרוץ גבולות. 

אני מאחלת לעצמי להמשיך ולהתרגש מכל מה שאני עושה, גם 
מהדברים הקטנים כגדולים, ולהמשיך למצוא את הדרך לשלב 
למצוא  לבין  התושבים  למען  אוהבת  שאני  ציבורית  עשייה  בין 
אולי יותר זמן פנוי עם משפחתי, במיוחד כשיש לי גם שני נכדים 
קטנים מקסימים. והכי חשוב בריאות ואריכות ימים לכולם".

מה עם עשייה פוליטית רחבה יותר, לא מדגדג לך לפעול 
כחברת כנסת?

יש  ציבורית,  מבחינה  שנים  שפועלת  כמי  הסף.  על  שוללת  "לא 
וחברת  ליכודניקית  יותר. אני  לפעמים מחשבה לרצות להשפיע 
מדגדג  שזה  ימים  יש  בכירים.  פוליטיקאים  עם  ובקשרים  מרכז, 

יותר ומפתה. אולי בעתיד. ימים יגידו.

רמלה.  למען  העיר,  ראש  של  לצידו  בעשייה  מתרכזת  אני  כרגע 
להיות  שזכיתי  מרגישה  אני  אותי,  ממלאה  הציבורית  העשייה 
גדולה  גאווה  מעורר  בהחלט  זה  רבים,  להישגים  שותפה 

והתוצאות מדברות בעד עצמן!"

מנדל 
ם: לירז 

מי
צילו

מאחלת מכל ליבי לכל עם ישראל 
שנה טובה, צום קל ושנדע להעריך את הטוב.
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רזומה מקצועי ורקע אישי 
 ,890 לגדוד  הצנחנים  לחטיבת  התגייסתי  ילדים,   3  + "נשוי 
למלחמת לבנון הראשונה, שירתתי ביחידת מודיעין. הייתי שותף 

בהקמת יחידת סיור בפיקוד דרום ואף שירתתי בה. 
אתרי  לשימור  במועצה  עבדתי  הביטחון.  משרד  גימלאי  כיום 
מיעוטים.  מגזר  מחוז  ניהלתי  שם  שנים,  כ-11  בישראל  מורשת 
רשויות  פורום  ויו"ר  זרזיר  מועצת  כראש  לכהן  נבחרתי  ב-2018 

בדואיות בצפון".

וגם  השוטפים  הנושאים  בכל  לטפל  המועצה,  כיו"ר  "תפקידי 
כראוי  טופל  לא  שנים  שהרבה  החינוך,  בעניין  עתידית  ראיה 

ולשקמו". 

לתקן   כדי   שביכולתנו  כל  לעשות  לליבי,  קרוב  החינוך  "נושא 
ולקדם את ליקויי השנים שעברו. אני מטפל  ביתר שאת בבניית 
חלק  יום,  מעונות  הרך,  הגיל  מרכזי  ספורט,  כמרכזי  מוסדות 

בביצוע וחלק בהליך מתקדם".

25 שנים לא היה שיווק  זוגות צעירים - "לצערי הרב במשך כ- 
ולבנות  בניה  עבירות  לעשות  נאלצו  אנשים  כך  ועקב  מגרשים, 

בניה לא חוקית. כיום קידמתי את הנושא מול משרדי הממשלה, 
על הפרק 2,200 יח' דיור שיהיו ב'מנות לצעירים', דאגנו שהמחיר 
יהיה סביר. במהלך הקדנציה שלי יהיו מגרשים לכולם, והשיווק 

כבר החל".

נותנים  אנו  והמועצה  הרווחה  מחלקת  "בשיתוף   - הזהב  גיל 
לחו"ל,  טיולים  הכוללות:  פעילויות  עושים  מיוחד,  דגש  זה  לגיל 

הרצאות העשרה במגוון תחומים, ספורט וכדומה".
 

ואנו  מאד,  לנו  חשובה  הישוב  של  -"הניראות  העיר  פני  שיפור 
ופרחים,  עצים  נטיעת  לדוגמה:  שיפורה,  על  העת  כל  עובדים  
תאורה  מערכת  גם  הכוללת  מודרנית  השקייה  ומערכת 
דקורטיבית מתקדמת, בניית שתי טיילות גדולות מרכזיות, נקיון 

בסיסי למדרכות ולכבישים בתוך הישוב ועוד".

הרחבת הישוב - "בהגברת הכנסות ליישוב, אנו כוללים הרחבה 
משמעותית של כ-1,200 דונם. נערך סיור עם הועדה הגאוגרפית 
המקצועית גליל עליון והעמקים בשיתוף עם המועצה האיזורית 
עמק יזרעאל, חתמנו על הסכמות להעברת השטח הזה לזרזיר, 

מבחינתנו זהו צעד היסטורי גדול".

מעט על הישוב זרזיר

חמשת השבטים המרכיבים את הישוב הבדואי זרזיר: 
שבט מזאריב, שבט גריפאת, שבט הייב, שבט גואמיס, 

שבט עידיאת

תושבים  כ-10,000  מונה  יזרעאל,  עמק  בלב  נמצא  היישוב 
 77 ציר כביש  )על  בין צפון לדרום  ציר מרכזי  יושב על  בדואים, 

שמתחבר לכביש 6(. 

תושבי הכפר ברובם אנשי אקדמיה, אנשי הייטק, אנשי תרבות 
ומשרד  שב"ס  צה"ל,  הביטחון:  כוחות  משרתי  ורובם  ורוח, 
הבטחון, הישוב מהווה דוגמת מופת לדו קיום נפלא עם יישובי 

עמק יזרעאל.

האם אתה מרגיש שליחות וסיפוק בעבודתך?
"אכן אני מרגיש שליחות וסיפוק מלאים ממה שאני עושה וממה 
פחות  לא  תהיה  שזרזיר  שלי  החלום  שלי.  ליישוב  תורם  שאני 
מהישובים השכנים המטופחים, עם תשתיות טובות וניראות. גינון, 
היישוב  לתושבי  גם  טובה  הרגשה  שייתנו  ופרחים,  עצים  נטיעת 

זרזיר, וגם לעוברי אורח העוברים ביישוב.

אנו גם במהלך מתקדם בבניית מערך שילוט דיגיטלי ביישוב כיאה 
לישוב מודרני. תהיה תאורה דקורטיבית לאורך הטיילת, בנוסף, 
בישוב,  מיוחדים  צרכים  ובבעלי  נזקקות  במשפחות  מטפלים  אנו 
של   מתקדם  תכנון  לשלב  הגענו  שאת,  ביתר  הקורונה  בתקופת 
מנת  על  זו,  לאוכלוסיה  ויתאים  מודרני  שיהיה  מע"ש,  מבנה 

שיקבלו טיפול ראוי ומכובד".

רגע שיא בקריירה שהינך גאה בו?
היישוב  וחשיפת  הצעירים,  הזוגות  לטובת  המגרשים  "שיווק 

זרזיר במוסדות המדינה כיישוב שורשי וערכי".

מה חשוב לך שתושבי הכפר יידעו עליך?
ובשבילם  למענם  שאני  יידעו  המועצה  שתושבי  לי  "חשוב 

תמיד".

ספר על צמיחת המועצה בשנה האחרונה
לדוגמא:  בחינוך,  והשקענו  בניינים  בנינו  תשתיות,  "תיקנו 
שרת  עם  שלי  והסיכום  החינוך  משרד  מול  גדול  מאמץ  לאחר 
החינוך יפעת שאשא ביטון, קיבלנו הכרה בצורך להקמת בית 
ספר, בית הספר פועל כשנתיים בהצלחה מרובה וכיום יש לנו 
פרוגרמה לבניית בית ספר חדש במימדים וכללים בינלאומיים 

ברמה הגבוהה ביותר.

לגבי הגיל הרך אנו בעיצומו של שיפוץ והרחבת המבנה הקיים, 
פרוגרמה  גם  ויש  הרך,  לגיל  איזורי  מרכז  להתאימו  מנת  על 

לבניית טיפת חלב". 

אמיר מזאריב
יו"ר המועצה המקומית של זרזיר

"לתכנן, ללמוד בקפידה כל מהלך, 
דברים אינם זזים מתוך דמיון, 

אלא מתוך מציאות 
ולפעמים מציאות זו קשה"

צילום באדיבות מועצה מקומית זרזיר

מוגש מטעם: אורלי ארביבמוגש מטעם: מועצה מקומית זרזיר
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"עבודה קשה, אמונה והתמדה, 
אל תתמקדו בכם 

התמקדו בלקוחותיכם, בשירות ובסיוע 
כי זה נותן משמעות 

ומהווה בסיס נוסף להצלחה אמיתית 
שתמלא אתכם לאורך זמן"
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 מנהלת קבוצת ז'אן 
יו"ר משותף לשכת המתווכים מחוז השרון 

אתי נחום

אודות קבוצת ז'אן:

קבוצת ז'אן פועלת בשלוש חטיבות: 
המרכז להתחדשות עירונית / שיווק ומיתוג פרוייקטים 

למסחר ולמגורים / שיווק נדל"ן יד שנייה
שיווק  בתחום  מובילה  שחקנית  הינה  ז'אן  קבוצת 

הנדל"ן למגורים 
שנות  ביותר  ומנוסה  מקצועי  הקבוצה  עובדי  צוות 

ניסיון רבות בתחום המכירות. 

רזומה מקצועי ורקע אישי 
את דרכי התחלתי בשנת 1995, עולם הנדל"ן קסם לי, הצטרפתי 
לחברת רימקס ועבדתי בה במשך 15 שנה כסוכנת ברשת והגעתי 

להישגים מרשימים.

ב- 2004 עזבתי את הרשת וחברתי לצורי ז'אן, בעלים של קבוצת 
לאט  למגורים.  פרויקטים  ושיווק  ביזמות  שעוסקת  חברה  ז'אן, 
להגיד  יכולה  אני  והיום  בשוק,  בולטים  לשחקנים  הפכנו  לאט 
השרון,  באזור  הגדולה  הפרויקטים  שיווק  חברת  שאנו  בביטחון 
עם מאות יחידות שמכרנו, ועשרות פרויקטים עתידיים בדרך. 

להובלת  הנוגע  בכל  אדיר  וניסיון  ידע  רכשנו  השנים  במהלך 
פרויקטים מרגע תכנונם ועד לשיווקם.        

התחום  בכל  ולהתחדש  המפה  את  ולקרוא  להתפתח  ידענו 
הטכנולוגי ומה שהביאה עימה מהפכת הרשתות החברתיות.  

אני מגדירה את עצמי כשחקנית נשמה, עובדת עם המון תשוקה 
שלי,  לכוח  מחוברת  והישגים.  מטרה  חדורת  למקצוע,  ואהבה 
יעדים ומציבה  וסובביי, מאושרת בחלקי, כובשת  כנה עם עצמי 

מטרות".

מה גורם לך לקום בבוקר ולהתרגש מחדש?
״הרצון לממש לאנשים את חלומם. לכל אחד יש את חלום הבית 
שלו ואני משתדלת להתאים בין הבתים שאני משווקת, לחלומות 

האנשים״.

רגע שיא בקריירה שלך?
"זה לא רגע אחד מבחינתי. היכולת שלנו לעזור לאנשים להגשים 

את החלום הגדול שלהם שהוא מציאת בית. 

המסע של פרוייקט שמתחיל בבניין וותיק והפיכתו לבניין בוטיק, 
שבו אנו משדרגים לדיירים את איכות החיים ומשביחים להם את 
שלנו  הלקוחות  את  לעשות  מבחינתי,  שיא  רגעי  אלו  הנכסים, 

מאושרים".

מה חשוב לך שלקוחותייך יידעו עלייך?
קיום,  זכות  לנו  אין  בלעדיהם  שלי,  בעסק  חשובים  הכי  "שהם 
שיהיו  הכל  אעשה  ואני  ונאמנות,  טובות  בידיים  שהם  שיידעו 
מרוצים ויעשו את העסקה הכי טובה שלהם, שנדע ללוותם בכל 

התהליך, ושתמיד נהיה להם לאוזן קשבת".

כמצליחה, מה כולל ארגז הכלים שלך?
לקוחותיי,  ועם  עצמי  עם  יושרה  אמינות,  למקצוע,  "אהבה 
התמדה, אי ויתור, לעיתים התוצאות מאחרות להגיע, אך תמיד 
ולא  תמידית  בתחום  להתפתח  ידע,  לרכוש  בסוף.  מגיעות  הם 

להישאר מאחור".

מהו המפתח לשילוב נכון בין משפחה לקריירה?
הקריירה  בין  הנכון  האיזון  את  למצוא  צריך  אפשרי,  אך  "קשה 
למשפחה, אין ספק שכאשר יש ילדים קטנים, האתגר יותר גדול 

ודורש לתמרן יותר בין הבית לעבודה.

אבל הכי חשוב זה לא לוותר על עצמך, כי בסופו של דבר הילדים 
גדולים הם  גדלים ואת צריכה לדאוג גם לעצמך. היום כשילדיי 

תומכים ומפרגנים וזה הסיפוק הכי גדול שלי".

אתגרים בעבודתך והתמודדותך עימם?
דינמי ומשתנה כל הזמן, הטכנולוגיה מתפתחת  "תחום הנדל"ן 

כל העת ואם לא נשכיל להתפתח ולהתקדם, נישאר מאחור. 

אילץ  כשנתיים,  לפני  אותנו  שפקד  הקורונה  משבר  לדוגמה: 
אותנו להתמודד עם עליית מחירים על בסיס חודשי והיה עלינו 

להתאים את השיווק למצב החדש.
בנוסף ישנם ביקושים  גדולים לעומת היצע קטן וזה הביא אותנו 

למצבים שאין דירות למכירה".

מה החזון העסקי שלכם?
הנדל"ן,  בזירת  פועלים  אנו  בהם  התחומים  כל  את  "להוביל 
להטביע חותם בשוק העסקי ולהעניק השראה כחברה שעובדת 

לפי סטנדרטים גבוהים ושואפת למצוינות".

האם יש לך עוד שאיפות עסקיות?
"בוודאי, זוהי רק ההתחלה מבחינתי.

הרצליה  סבא,  כפר  רעננה,  השרון:  באזור  פועלים  אנחנו  כרגע 
ורמת השרון.

במקום  מדורגים  ולהיות  נוספות  לערים  להתרחב  שואפים 
יש  למגורים.כיום  פרויקטים  שיווק  בקטגוריית  בארץ  הראשון 
לנו שני סניפים פעילים בהרצליה והשאיפה שלנו זה לפתוח עוד 

סניפים ולהיכנס לשוק היזמות.

איזה חידושים אתם מתכננים לשנה החדשה?
בטכנולוגיה  השקענו  והמפוארים,  החדשים  למשרדנו  "עברנו 

מתקדמת שתשפר את חווית הלקוח והשירות.

ניתן  שדרכו  וממוחשב  חדש  לקוחות  מאגר  בבניית  השקענו 
לאתר את הלקוחות הרלוונטיים לכל פרויקט ופרויקט. המטרה 
שמתחיל  בשלב  אותם  ולעדכן  קשר  הלקוחות  עם  ליצור  היא 

שיווק הפריסייל".

כנבחרת השנה ספרי על צמיחתך?
"שוק הנדל"ן שבר שיאים ב - 2022, היתה עליית מחירים תלולה 
תקדים. חסר  באופן  הדיור  שוק  על  הסתער  הציבור  במיוחד. 
אפשר להגיד ש - 2022 תהיה השנה העסקית הטובה ביותר שלנו. 

הגענו להישגים מאד מרשימים: דורגנו בטופ 10 במדד מדל"ן, וב
BDI דורגנו במקום שמיני בארץ בקטגוריית שיווק פרוייקטים,  

קלטנו  הרצליה,   31 סוקולוב  ברחוב  החדשים  למשרדינו  עברנו 
עוד אנשי מכירות מנוסים ומקצועיים, גייסנו פרוייקטים בהיקף 

גדול ועוד ידינו נטויה".
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מיכל ליבנה, מחברת רב-
יקירתי"  "בורסה,  המכר 
הייתה  מטר,  בהוצאת 
תפרנית  קיבוצניקית 
על  מלחמה  שהכריזה 
ובדרך  בבנק,  המינוס 
נפלאות  את  גילתה 

הבורסה

רזומה מקצועי?  
עוסקת  אני  שנים   18 "מזה 
נשים  קבוצות  בהנחיית 
בנושא השקעות בבורסה. 

במכבי  המנכ"ל  לישכת  כראש  שנה  מ-20  יותר  עבדתי  כן  לפני 
שירותי בריאות ועוד קודם כמזכירת ההנהלה של מכתשים-אגן, 
שם פגשתי לראשונה את מעגלי הכסף הגדול והעולם העיסקי. 
ח"ן  כקצינת  קצונה  בדרגת  והשתחררתי  בצה"ל  שירתתי  בעבר 

של תל-נוף".

במה חברתך עוסקת ומהם שירותיה? 
"החברה עוסקת בהנחלת אינטליגנציה פיננסית לנשים באמצעות 
ערך  ניירות  בתיק  בבנק  העצמי  ההון  לניהול  פיננסיות  סדנאות 

והשקעות בבורסה.
כגון  לנשים  פיננסיות  סדנאות  של  רחב  במגוון  עוסקים  אנו 
גבוה,  בסיכון  השקעות  בסחורות,  השקעות  בבורסה,  השקעות 
ניהול הארכיון הפיננסי בבית, ניצול הזדמנויות עיסקיות וטראנדים 

עולמיים ועוד".

מה מייחד את פעילותך העסקית?
"מה שמייחד את הפעילות העיסקית שלנו היא היכולת המיוחדת 
של מיכל ליבנה לפנות לנשים בשפה פשוטה, בקלילות ובהומור, 
שימוש  תוך  מסובכים,  חישובים  בלי  ומובנת,  קולחת  בעברית 

בעולם הדימויים שנח לנשים להבין ולפעול".

האם את רואה בעבודתך שליחות?
גדולה להביא לעולמן של הנשים:  לנו שליחות  יש  "כן, 
שנשים  מפני  שלהן  הכסף  את  לנהל  לדעת  חייבות  נשים  כיום 
צריכות הרבה כסף בבנק, לפני כל מיני דברים אחרים. התפרנות 

משפילה.
הרבה נשים "פתחו את התריסים" בשנים האחרונות וחיפשו את 

שערי הכניסה אל עולמות הכסף וההשקעות.

ההון  את  ולנהל  להקים  איך  לגלות  שאפו  הן  נשימה  באותה 
לנהל  וכיצד  בבורסה  והשקעות  ערך  ניירות  בתיק  בבנק  העצמי 
מבלי  המקצוע  ואנשי  היועצים  עם  בבנק  הפיננסי  הדיאלוג  את 

להתבלבל או להרגיש "הבלות" בכסף. 
הכל בשקט, בנחת, מתוך הבנת עולם ההשקעות ובאינטליגנציה 

פיננסית מפותחת".

רגע שיא בקריירה שהינך גאה בו? 
נשים  ואלפי  הקורונה  משבר  התרחש  כאשר  היו  השיא  "רגעי 
שפוטרו מהעבודה או יצאו לחל"ת מצאו את עצמן ללא מקורות 

קיום.
וקיימנו  בזום  און-לין  סדנאות  יצרנו  מאד  מהירה  בהתארגנות 
שלמדו  נשים  למאות  יקירתי"  בקליק,  "בורסה  בזק  סדנאות 
נמצאות  והיכן  לנהל את ההון העצמי בבנק בתקופת משבר  איך 

הזדמנויות ההשקעה בתקופות משבר.

בשנה האחרונה קיימנו סדנאות און-ליין בזום להשקעות בבורסה 
בשיתוף פעולה עם קהילת אורקה, קהילת עוצמה נשית חובקת 

עולם בהנהגתה של האחת והיחידה אורלי כרמון. 
בסדנאות אלה השתתפו נשים ישראליות מכל העולם שגילו איך 
און-ליין  הכל  בבורסה.  השקעות  בתיק  מכסף  כסף  עושה  כסף 

באינטרנט.
לכסף כבר אין גבולות ואין מרחקים".
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דנה פינגרר
רזומה מקצועי?  

בעריכת  עסקתי  רבות  "שנים 
דין במשרד עו"ד ותיק בחיפה, 
בליווי  היתר,  בין  המתמחה, 
פרויקטים של בניה, עסקאות 
נדל"ן וההתחדשות העירונית. 

נפגשתי  הזו  התקופה  במהלך 
ומתכננים  אדריכלים  עם 
מקצועי,  חומר  לימוד  לצורך 
של  המרתק  לעולם  ונחשפתי 
תכנון ועיצוב פנים אשר שאב 
עיצוב  ללמוד  החלטתי  אותי. 

פנים בטכניון ומיד עם סיום הלימודים פתחתי סטודיו עצמאי".

במה הסטודיו עוסק ומהם שירותיו? 
"הסטודיו הינו סטודיו בוטיק לעיצוב פנים ותכנון של חללי מגורים 
הסטודיו  הכולל,  והעיצוב  התכנון  שירותי  על  בנוסף  ועסקים. 
מכירה  לצורך  נכסים  )שדרוג  סטייג'ינג  הום  שירותי  גם  מעניק 

והשכרה(, "הלבשת בתים", ייעוץ והדרכה".

מה מייחד את פעילותך?
"אני מגיעה לכל עבודת עיצוב עם הסתכלות רחבה, הכלה ויכולת 
מנת  על  קונפליקטים,  על  ולגשר  הנדרשות  השאלות  את  לשאול 
ייעשה  אשר  ולשימוש  ללקוחות  בדיוק  מותאם  יהיה  שהעיצוב 
בחלל. מכיוון שלחלל יש כוח והוא מאפשר ויוצר אווירה, תחושה, 
אינטראקציה, תנועה, ובעצם משליך על כל הפעולות היום יומיות 
של  החיים  איכות  את  משפרת  אני  העיצוב  באמצעות  שלנו, 

הלקוחות אשר רווחתם והנאתם הן החשובות ביותר.

-מהתפקוד  החוצה  פנימה,   – ריקוד  מעין  היא  העיצוב  עבודת 
לקבלת  עד  חלילה,  וחוזר  לחומריות  למראה,  מהמהות  לצורה; 

תוצר מדויק, מוקפד וייחודי".

האם את רואה בעבודתך שליחות?
"מטרתי הינה למקסם את חוויית השהות בחלל המעוצב. החיים 
מקום  לייצר  מצליחה  כשאני  קשה,  עובדים  אנשים  מורכבים, 
שבו הם חשים בטוב ושנעים להם לתפקד ולהיות בו, זה סוג של 

"מיקרו שליחות'".

 מה גורם לך לגאווה בעבודתך?
על  שמירה  תוך  נענים,  שלי  הלקוחות  ורצונות  שצרכי  "הידיעה 
התהליך  לפרויקט.  הספציפיים  העיצוביים,  והקונספט  הקו 
אותי  וממלא  מרגש  הוא  מציאות,  לכדי  רעיונות  של  וההתהוות 

בכל פעם מחדש ומהווה לי מקור לגאווה מקצועית."

 רגע שיא בקריירה שהינך גאה בו?
"כשנבחרתי מבין מספר מעצבים ואדריכלים לעצב טרקלין לעו"ד 
הקיימים  בחומרים  שימוש  עשיתי  המשפט.  בהיכל  הממוקם 
וגם ברעיון העיצובי,  ורך,  בהיכל אך ביישום ועיבוד שונה, חדשני 

בפרשנות אחרת. 
מ"העולם"  להתנתק  יוכלו  בו  מקום  הדין  לעורכי  להעניק  רציתי 
המחייב שמחוץ לכותלי הטרקלין. חילקתי חלל מצומצם למספר 
ורסטיליות  ריהוט שתכננתי, אפשרתי  פונקציות באמצעות פרטי 

והתאמה למנעד גילאים. זו הייתה "סגירת מעגל" מושלמת".

מעצבת פנים ומתכננת
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עסקים  מרכז  מנהלת 
"דיסקונט",  בבנק 
מלווה  מרצה,  סופרת, 
קבוצות  מנחת  אישית, 
של  משותפת  ומנכ"לית 
ארגון "אורקה ישראל". 

בעלת  בצבא,  קצינה 
בניהול  ניסיון  שנות   30
ראשון  תואר  ובנקאות, 
אנגלית  בבלשנות 
ומדיניות ציבורית, מנחת קבוצות,  ותואר שני במינהל 

בת 52, נשואה ואמא לארבע בנות.

לוח המשחקים  חוויתי אובדן אשר שבר את  לפני כשמונה שנים 
שלי. נאלצתי להיפרד מבתי השלישית יובל, לנצח. לפני כשנה וחצי 
להעניק  מנת  על  אותו,  לכתוב  סיפורי,  את  לאור  להוציא  בחרתי 
מטרה  מתוך  שבירה,  ומצבי  וודאות  בחוסר  להתמודדות  כלים 
להראות שיש אפשרות לחיות לצד האובדן ולא בתוכו. לחיות על 
פי השראתה של יובל, להשאיר חותם מעבר לגבולות הזמן. 

ספרי ״קוביות משחק״, ההרצאות, הסדנאות לארגונים, לפרטיים 
אשר  והנחייתי  אפקטיבי  עבודה  כלי  הינם  האישיים,  והאימונים 
כדי  ומציאת קוביות המשחק שלנו,  עוסקים בשינוי עמוק, מיפוי 
לשחק הכי טוב במשחק החיים, ולנצח בו!  בימים אלו אני שוקדת 
על כתיבת ספר השני כחלק מהטרילוגיה ״קוביות משחק״!

רזומה ורקע אישי 
"התחלתי לעבוד כמנהלת היחידה לתזונה ודיאטה בבית החולים 
איכילוב בשנת 1983, כשהיו שם שתי דיאטניות. בצאתי לפנסיה 

היו ארבעים דיאטניות, והיחידה התפתחה ללא היכר. 
בעיות  עם  אנשים  באלפי  טיפלתי  באיכילוב  עבודתי  במהלך 
קליניים  מחקרים  עשיתי  ובקבוצות,  ביחידים  שונות,  בריאות 

ודוקטורט, ופיתחתי את דיאטת הלחם. 

במקביל, הקמתי את המחלקה למדעי התזונה במכללת אריאל, 
המחלקה  כראש  כיהנתי  לאוניברסיטה,  הפכה  הזמן  שעם 

ומלמדת סטודנטים כבר קרוב ל-20 שנה". 

במה הקליניקה שלך עוסקת ומהם הטיפולים הניתנים? 
במצבים  באנשים  תזונתית  מטפלת  אני  לתזונה  "כמומחית 
יתר, סוכרת, מחלות  רזון  יתר,  כולל השמנת  בריאותיים שונים, 
במערכת  בעיות  סרטן,  שומני,  כבד  דם,  לחץ  יתר  דם,  וכלי  לב 
העיכול, וגם באנשים בריאים כמו צמחונים וטבעונים, ספורטאים, 
חיילים, נשים בהריון והנקה, נותנת תוספי תזונה בהתאם לצורך, 

ושולחת את המטופלים לבדיקות חשובות שלא נעשו. 

סביב  נשים  במיוחד  מבוגרים,  לאנשים  נותנת  אני  מיוחד  מקום 
בגילאים  שאנשים  משום  זאת  יותר,  מבוגר  ובגיל  מנופאוזה 
אלה זקוקים להתייחסות מיוחדת ושונה מצעירים, עקב הצורך 
אוסטאופניה  כולל  המבוגר,  הגיל  לבעיות  תזונה  בהתאמת 

ואוסטאופורוזיס, איבוד שריר, חסרים תזונתיים ועוד".

עו"ס   חיימוב  רונית 
שנים.   23 ופסיכותרפיסטית 
במסלול  החלה  דרכה  את 
הטיפולי השגרתי, תואר ראשון 
סוציאלית,  בעבודה  ושני 
כשאת התואר השני ביצעה עם התמחות, שלאחריה עבדה כ-15 
ריכזה  בעבודתה  כולה.  הבריאות  ובמערכת  חולים  בבתי  שנים 
בנפגעי/ות  טיפלה  וולפסון,  בבי"ח  במשפחה  אלימות  תחום  את 
תקיפה מינית בחדר 4, שם היוותה עבור המטופלים גורם טיפולי, 
מנהל ומתווך אל מול המשטרה וגורמים רפואיים אחרים. בנוסף, 
עבדה בטיפול נמרץ ילדים ובמרפאת סוכרת ואנדוקרינית ילדים 
עבדה  הבריאות,  במערכת  עבודתה  סיום  לאחר  ובריאטריה. 
איחוד  בתחום  פליטים  ילדי  עם  בלונדון,  הילד  למען  בשירות 

משפחות. 
בחרדות  לטיפול  המרכז  בראש  כיום  העומדת  חיימוב,  מספרת 
טראומה ובמחלות כרוניות. "ברגע שנכנסתי לתחום, הבנתי כמה 
ואת  עצמי  את  לבדוק  ההזדמנות  על  ושמחתי  משמעותי  הוא 

המוטיבציות שלי מחדש". 
בחרדות  לטיפול  המרכז  את  הקימה  מחודשת  חשיבה  לאחר 
פרטי  הכשרה  כמרכז  גם  המשמש  כרוניות,  ובמחלות  טראומה 

״בחירה כדרך חיים, משנה חיים״ זה המוטו שלי. 
השליחות שלי היא שליחות של ריפוי וצמיחה, של הבחירה לחזור 

לחיים לצד אובדן ולא לחיות בתוכו. 

החיבוקים,  התגובות,  סביבי,  אשר  הא.נשים  הינה  שליחותי 
בחיי אנשים  יוצרים  והשינוי שהכלים שלי  האהבה שמגיעה אליי 
רבים. לשמוע איך הסיפור שלי נכנס לחיים שלהם, איך הוא תופס 

שם מקום. 
איך יובלי שלי נכנסת אל תוך הלב של האנשים ומצליחה להשפיע 
הייעוד  את  לממש  מטרה  מתוך  תום,  עד  יום  כל  לחיות  עליהם 

האישי, אך גם לגעת ולהעניק לאחר.

אני חולמת להעביר את אסטרטגית המשחק שבניתי להתמודדות 
רב  הניהולי  ניסיוני  פרי  הכלים  ואת  וודאות  ואי  משבר  מצבי  עם 
השנים, לכמה שיותר א.נשים, להשפיע כמה שיותר, לגעת בכמה 
שיותר, לאהוב, לעזור, לתמוך ובכך לייצר שינוי ולהזכיר לכולנו את 

חשיבותם של חיים מלאי מימוש, בכל זמן ובכל תנאי!

הררי  למירית  שלי,  הספר  את  לשלוח  החלטתי  כשנתיים  לפני 
בלבד.  גולמית  טיוטה  בגדר  עדיין  כשהספר  לברכה,  זיכרונה 
הזו  ההשראה  מלאת  האישה  עם  להיפגש  זכיתי  הרבה  לשמחתי 

ולגעת בה. 
המודפס  העותק  את  לה  הענקתי  בה  שלנו,  הראשונה  בפגישה 
חייה!  של  ההשראה  אני  שעבורה  לי  מספרת  מירית  הראשון, 
וכך התפרסמה  ״לאישה״  לעורכת  מירית העבירה את השם שלי 

עליי כתבה בגיליון החגים החגיגי באותה השנה!

מה מייחד את פעילותך הטיפולית?
על  להקל  מאפשר  תזונתי  באימון  שימוש  מאוד,  נרחב  "ידע 
האכילה,  הרגלי  כולל  החיים,  בהרגלי  השינוי  את  המטופל 
שלהם  הצרכים  את  להבין  ויכולת  למטופלים,  גדולה  אמפתיה 

מעבר לאוכל בלבד".

האם את רואה בעבודתך שליחות?
את  מטופליי,  בריאות  את  לשפר  ביכולתי  שליחות  רואה  "אני 
באופן  התייחסותם  ואת  רוחם,  מצב  את  העצמית,  הערכתם 
יותר לחיים ולעצמם. בהיותי אדם חוקר, לעתים אני שמה  חיובי 
לב לדברים שאחרים לא רואים, ועוזרת בגילוי מוקדם אפילו של 

מחלות שאינן קשורות לתזונה, עד כדי הצלת חיים".

מה גורם לך לגאווה בעבודתך?
הדיאטנית,  ומקצוע  הציבור  בריאות  לקידום  בתרומתי  גאה  "אני 
ובהמשך  באיכילוב  בסטאז'  דיאטנים  דורות  בהכשרת  החל 
הרפואה  ואנשי  בכלל  הציבורי  היחס  וכלה בשינוי  באוניברסיטה, 
בפרט למקצוע הדיאטטיקה, כולל לקיחת חלק בהקמת עמותת 
הדיאטניות "עתיד", בה הייתי היו"ר הראשונה, הופעות בטלוויזיה 
וכמובן  שפות(,  למספר  תורגמו  )אשר  ספרים  כתיבת  וברדיו, 

בקליניקה ובקבוצות".

רגע שיא בקריירה שהינך גאה בו? 
פיתוח  התזונה,  למדעי  המחלקה  לפתיחת  מל"ג  אישור  "קבלת 
ולרזות",  לחם  "לאכול  המכר  רב  הספר  כתיבת  הלחם,  דיאטת 
חיובית  השפעה  הוכיח  אשר  תזונתי  מחקר  על  דוקטורט  קבלת 

כמו כן הופעתי בטלוויזיה בפינה ״שיעור פרטי״, בחדשות הבוקר 
עם ניב רסקין, בהרצאה שזכתה לעשרות אלפי צפיות! 

אני מרגישה שכך השגתי מטרה חשובה בדרך שלי להגיע לכל לב, 
בית ואדם.

חשוב לי להעביר את המסר שלי מתוך אמת, להעביר את כל 
וממנו לתת כלים לצמיחה.  הדרך שלי, את הקושי, הפצע, הכאב 
במקומות  בצה"ל,  הרצאות  מאות  העברתי  אף  האחרונה  בשנה 
פרטיים, בבתי ספר, ארגונים, בפני מגוון אוכלוסיות וא.נשים מכל 

קצוות העם. 
בנוסף העברתי הרצאות בארצות הברית ובאנגליה, חלקן באנגלית, 
כשאני מתרגשת לגלות בכל פעם מחדש עד כמה הסיפור והמודל 

נוגעים ומשפיעים. 

השנה הוצאתי שיר ליובל - "היובל", ועבורי הוא מהווה משמעות 
להשמיע  ודואגת  לב  לכל  חודרת  מוזיקה  לדרך.  גדולה  כך  כל 

מסרים חזקים. 
בדיוק כמו יובלי שלי, שהעבירה בחייה ומעבירה גם כיום מסרים 
לאהוב  רצון  אדם,  אהבת  צניעות,  נתינה,  עשייה,  דרך  חזקים: 

ולמצוא את הטוב.

הבריאות,  על  הלחם  דיאטת  של 
ופרופסורה בהמשך. 

כמובן גאה גם בכל הצלחה של כל 
בריאותו,  את  שיפר  אשר  מטופל 
משקלו,  את  שלו,  הבדיקות  את 
אשר הוקטן מינון התרופות שלו, 

ושמרגיש טוב יותר". 

שהמטופלים  לך  חשוב  מה 
שלך יידעו עליך?

"חשוב לי שהם ידעו שהם בידיים 
טובות של מישהי שיש לה את כל 

הידע המדעי והניסיון הקליני לטיפול בכל מצב שבו הם נמצאים.
מנת  על  אפשרי  מאמץ  כל  ושתעשה  מהם,  לה  שאיכפת  מישהי 

לשפר את בריאותם ומצבם".

כנבחרת השנה ספרי על צמיחת החברה בשנה האחרונה. 
"העמקת הידע בתזונה וטיפול הולך ומתרחב במטופלים".

מה היית משנה בתחומך בשנה החדשה?
"אני עומדת להיכנס לתחום של התאמת הדיאטה לפי רצף גנטי. 

נמצאת במו"מ בנושא".

רונית חיימוב ה  תרפי כו הפסי לם  עו
ר  עו שי ן  לאי התפתח 
ם.  י נ ו האחר ם  רי בעשו
להכיר  נדרש  מטפל  כיום 
שיטות רבות כדי להתאים 

את הטיפול למטופל. 

שפתחה  ההכשרה  מרכז 
לענות  נועד  חיימוב  רונית 

על צורך זה בדיוק.

מייסדת המרכז לפסיכותרפיה 
אינטגרטיבית ״הדרך של רונית״
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והמובילים  המוכרים  דין(  )עריכת  הבוטיק  בין משרדי 
בישראל, בחרנו את עו"ד אווה )חוה( קליין שטיינמץ, 
שהובילה את משרדה לצמיחה בכל הפרמטרים שנבדקו 
באופן מרשים בשנה האחרונה בשתי המחלקות: דיני 

משפחה, בחוזים ואבטחת מידע ופרטיות.  

עורכת דין ויזמת - מייסדת משרד מוביל 
באבטחת מידע ופרטיות ובמעמד אישי

עיסוק  תחומי  את  הגדלת  בשנה שחלפה  לך,  ברכותינו 
את  למה  המקצועיות,  המחלקות  את  והרחבת  משרדך 

מייחסת את הצמיחה הגדולה?  
תודה! אני גאה בצמיחת משרדי ומתרגשת בקבלת הוקרה שכזו. 

זו תוצאה של עבודה מקצועית עיקבית ויסודית של כל עורכי הדין 

ובמסירות  שעובדים איתי ומשקיעים ברצינות ברמה המקצועית 

לעבודה וללקוחות, זאת בנוסף לאוירה החמה במשרד והקשר בין 

העובדות והעובדים והלקוחות.   

הצמיחה המשמעותית  השנה בהיקף המשרד, במספר העובדים 

מובילה  שאני  המחלקות  בשתי  עשור  של  תוצאה  זו  ובעסקאות, 

במשרד: בדיני משפחה )גירושין, הסכמי ממון, זכויות ילדים ועוד( 

חברות  של  עסקאות  בליווי  שמתמקדת  המסחרית  ובמחלקה 

שבהם  תוכן  עולמות  אלו  ופרטיות.  מידע  אבטחת  סטארט-אפ, 

אמון  מתן  תוך  איכותי,  סופר  מקצועי  מענה  צריכים  הלקוחות 

גבוה מאד בעורכי הדין, וזה היתרון הענק שיש לי ולצוות המשרד, 

בלמידה והתמקצעות כל הזמן אך גם בחיבור ללקוחות ולצרכיהם 

תוך התמסרות גדולה מאוד. 

כך  רבות,  שנים  אותם  מלווים  ואנו  לחברים  הופכים  לקוחותינו 

שהמשרד צומח יחד עמם וזה כיף לעבוד ככה.     

אני אישית מלווה אסטרטגית את תיקי המשפחה ומופיעה בדיונים 

הראיות,  התיקים,  את  מכין  המשרד  צוות  כאשר  הקריטיים, 

המסמכים, ועובד באופן רציף מול הלקוחות, כך הלקוחות רואים 

בדוחו"ת העבודה בדיוק כמה זמן הושקע בתיק שלהם על ידי, 

ועל ידי כל עורך/כת דין מהמשרד ובדיוק עבור מה שילמו. 

בדיני  וחומר  קל  הדין,  בעורכי  האמון  לבניית  דרוש  זה  בימינו, 

מסירותי  על  לעצמי  לסלוח  השנים  בחלוף  למדתי  משפחה. 

ללקוחות, שהיתה בעוכריי במהלך הדרך, כך קרה שברצוני להגן 

השני,  )הצד  מהוריהם  אחד  של  קשה  פגיעה  מפני  קטינים  על 

לי  עלתה   - לצערי(  קרתה  אכן  שלימים  פגיעה  שלי,  הלקוח  לא 

בתלונות שהוגשו נגדי ע"י ההורה הפוגע, ונדרשתי להתמודד עם 

זה זמן רב, כאשר חבריי למקצוע ששמעו על התיק הזה אמרו לי 

יכולתי  לא  אך  להתערב.  ולא  קטן"  "ראש  להיות  צריכה  שהייתי 

לשבת מנגד כשילדים )גם של הלקוחה שלי(, בסכנה. 

ובאבטחת  ציות  בחוזים,  המחלקה המסחרית,  בצמיחת  גאה  אני 

שהינו  ומשרדי  בעולם,  שקורה  טבעי  תהליך  זהו  ופרטיות.  מידע 

שצומח  תוכן  עולם  זהו  קריטי.  ידע  בו  צבר  התחום,  מחלוצי 

ליווי  צריכות  שקמות  קטנות  חברות  עסק,  לכל  ונוגע  לאחרונה 

שיאפשר  ואמיץ  הדוק  משפטי 
נפשי  בשקט  לפעול  להם 
הדין  עורכת  על  סומכים  כשהם 
ומלווה  עליהם  ששומרת  שלהם 
מניעת  גם  כמו  הון,  לגיוסי  אותם 
מקרים של פריצות סייבר ודליפת 
ייעוץ משפטי  מסמכים המחייבים 
אבטחת  ציות,  סביב  ספציפי 
מידע ופרטיות. ולאלו שרק עכשיו 
המשפטיים  לתהליכים  נחשפים 
אלינו  לפנות  מוזמנים  הללו  
לקבלת חוו"ד משפטית בכל אלו: 

ציות, אבטחת מידע ופרטיות.

אז מה בכל זאת הסוד שלך?    
יסודיות  המקצועית,  הרמה  על  להקפדה  מעבר  שלי,  במשרד 
וחריצות של כולנו במשרד, הקשר המסור עם הלקוחות מאפשר 
את  עימם  ולצעוד  טוב  מאוד  צרכיהם  ואת  אותם  להכיר  לנו 
ובנחישות,  באומץ  משפטית  אותם  מובילות  אנו  שלהם.  הדרך 
עוד כמובן  כל  כדי שישיגו את מטרותיהם,  במקסימום האפשרי, 
מטרותיהם חיוביות ולא פוגעניות באף אחד. הלקוחות המנוסים 
שבהם כבר יודעים להעריך זאתה ולא מחליפים אותנו, וזה מרגש 

וממלא במוטיבציה להשקיע בהם עוד ועוד.  

duns100 צילום: ניב קנטור

ואפשרות  פרקטיים  כלים  למטפלים  לתת  מטרתו  למטפלים. 
שונות,  טיפול  בשיטות  המטופלים  מול  אל  מחדש  עצמם  לבחון 
את  ילמדו  ואצלנו  התיאוריות  את  לאקדמיה  משאירה  "אני 

הפרקטיקות. 

סטנדרט טיפולי אינטגרטיבי חדש
במרכז פועלים 2 מסלולי הכשרה מרכזיים: המסלול התלת שנתי 
בו לומדים פסיכותרפיה אינטגרטיבית של טיפול פרטני והמסלול 
ללימודי טיפול זוגי ומשפחתי מבוסס ראיות ומובחנות בהובלת 
שיטות  מגוון  המטפלים  לומדים  המסלולים  בשני  מגד.  אמיתי 
טיפול, ואת הדרך להתאימן למטופל קונקרטית, כמו גם מיומנויות 

טיפוליות שונות לחדר הטיפולים.
וחלקם  בהכשרות  מרצים  חלקם  צוות,  אנשי   14 מונה  הסגל 
מטפלים במרכז. כולם אנשי אימון וטיפול בוגרי תואר שני ושלישי 

המתמקדים בשיטת הפסיכותרפיה האינטגרטיבית. 
הצוות  מאנשי  רבים  כלים  צוברים  אלינו  שמגיעים  "המטפלים 
טיפוליות  גישות   12 לפחות  מלמדים  ואנו  המגוון  הרקע  בעלי 
המשלבות עבודת גוף ונפש. חלק מהגישות קלאסיות, כגון: גישה 
דינמית או CBT, וחלקן פוסט-מודרניות כמיינדפולנס, NLP ושילוב 

בין גישות שונות", מסבירה חיימוב. 
"מי שעובר את מסלול ההכשרה, יודע לטפל בכל אחת מהגישות 
למטופל.  הנכונה  הגישה  את  הכלים  מארגז  לשלוף  ומתי  הללו 
את  לאתגר  ללמוד  הנוחות,  מאיזור  המטפל  את  להוציא  המטרה 
ההנחות המלוות אותו בבחירת שיטת הטיפול, ולהציע מגוון רחב 

של אפשרויות".
הפרקטיקה.  על  דגש  לשים  היכולת  הוא  במרכז  הטמון  היתרון 
סוציאליים,  עובדים  הטיפול:  מקצועות  למגוון  פתוח  המרכז 

פסיכולוגים, יועצים חינוכיים, מאמנים, פסיכותרפיסטים ואחרים. 
הפסיכותרפיה  גבולות  את  לגדר  וניסיון  שיח  קיים  שבו  בעולם 
בהינתן  ולשאול  לאתגר  מבקשת  חיימוב  פרוץ,  תחום  בהיותה 
הסטנדרט  מדוע  הקיימות,  הטיפול  שיטות  של  הרחב  המגוון 
האקדמי מסתמן ככמעט בלעדי עבור המטפלים בעולם המודרני: 

"באקדמיה לומדים תיאוריה וגישות של לפני 200 שנים ומעלה. 

איך מזהים משבר? 
בלבול קוגניטיבי: אובדן  של הערכת זמן, זכרון, קשיי ריכוז. 

הצפה רגשית: מתח ואי שקט. 
סימפטומים פסיכו-פיזיולוגיים: כחרדה מלווה ברעד, זיעה, הקאות. 

מה חשוב להצלחת התהליך הטיפולי?
קיימים יעדי ההתערבות: למקד - במקרה של בלבול קוגניטיבי 
תעשה הגדרה ותיאור המצב, תכנון תכנית פעולה והקניית תפיסה 
מציאותית. לעזור ולעודד במקרה של הצפה רגשית, רוצים לשכך 

ולמתן את המציאות כדי שיהיה פחות סבל. 
נוער,  במיוחד  לו,  הנוחה  במדיה  הלקוח  עם  לשוחח  צריך 
ולעזור להם ע"י שנגיד להם שאנו שם  וכו',  בוואטסאפ, פייסבוק 
בשבילם. כשרוצים להביא להקלה גופנית, צריך לעשות הרפייה: 
נשימה, שאיפה, לשים מוזיקה ולנוע, מנוחה, ישיבה וכד'. הפעלת 
האדם - החזרת השליטה בהיעדר כלים להתמודד עם המצב". 

20 דקות - שיחת ייעוץ חינמית לכלים אישיים להרגעה 

מוגש מטעם: ליבנת ניזרי

מוגש מטעם: רונית חיימוב

מוגש מטעם: עו"ד חווה קליין

מוגש מטעם: פרופ' אולגה רז
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ד"ר דוד חן
טיפולים חדשניים בדליות הרגליים וורידים - ללא ניתוח!

ד"ר דוד חן מומחה לכלי דם
מנהל מכון כלי הדם וסגן מנהל מחלקת כירורגיית כלי דם בבית 

החולים אסף הרופא, משמש בתפקידו מאז שנת 1994. 
דרכו המקצועית החלה בבי"ס לרפואה סאקלר, אוניברסיטת תל 
אביב בשנת 1975. לאחר מכן התמחה בכירורגיה כללית וכלי דם 

בבית החולים איכילוב תל אביב  מ - 1977 ועד 1985. 
בשנים 1986 עד 1988 התמחה בכירורגיית כלי דם, בבית החולים 
המובילות  הדם  כלי  )ממחלקות  בלונדון   charing cross

באירופה(. 

לאחר חזרתו שימש כרופא בכיר במחלקה לניתוחי כלי דם בבית 
החולים תל השומר בשנים 1989 – 1992. 

בשנת 1992 שימש כסגן מנהל מחלקה לניתוחי כלי דם ומנהל מכון 
כלי הדם בבית החולים אסף הרופא. 

מדיקל   - בהרצליה  הדם   כלי  מכון  את  חן  ד"ר  ניהל   1989  - ב 
סנטר שבו מבצעים בדיקות דופלר לאיבחון וטיפול במחלות כלי 
במקום  שמרני  לטיפול  עדיפות  יש  האחרונות  בשנים  שונים.  דם 
אמבולטורי  טיפול  הינו  המועדף  הטיפול  הרגליים.  דליות  ניתוחי 
ידי טיפול הזרקת קצף המונחה באולטראסאונד  )מרפאתי( על 

.)ultrasound guided sclerotherapy(

דליות ברגליים: בעיה אשר מטרידה רבים, או ליתר דיוק 
בות מאיתנו )אחרי הריונות / עמידה ממושכת(. חשוב לדעת כי 

הצורך בטיפול בדליות הרגליים אינו רק אסתטי, שכן לאחר שלב 
השינויים הנראים לעין בעור, עלולים להופיע כיבים בקרסוליים 

 שעלולים לגדול ואף להזדהם. 

איך זה עובד?
לטיפול  ונוחה  בטוחה  חדשה,  שיטה  הונהגה  האחרון  בעשור 
לה  אולטרה-סאונד,  מונחית  ורידית  הטרשה  הרגלים:  בדליות 
זמן החלמה. אין  אין צלקות,  בניתוח,  צורך  אין  ברורים:  יתרונות 
תמיסת  של  קצף  הזרקת  על  ומבוסס  במרפאה  מתבצע  הטיפול 
דקות.  עשרה  כחמש  במשך  דלייתי  וריד  לתוך   Polidocanol
הפנימי,  הוריד  דופן  האינטימה:  של  כימית  לדלקת  גורם  החומר 

לחסימתו ולהיעלמותו במספר שבועות. 
נזקקים  כלל  בדרך  כאשר  ליומיים,  אלסטית  חבישה  מכן,  לאחר 

לעוד 3-2 פגישות, עד לחסימה כוללת של הווריד המטופל.

האם ייתכנו תופעות לוואי?
מ-1%  פחות  עם  ויעיל,  בטוח  ונמצא  כעשור  מזה  מבוצע  הטיפול 

סיבוכים קשים. 
שמתקשה  בוריד  מקומית  רגישות  עקצוץ,  קלות:  לוואי  תופעות 
לאורך  פגמנטציה  ישנה  ולעיתים  חודשים,   4-3 בתוך  ומתרכך 

הוריד למספר חודשים.

עד כמה זה יעיל? האם הדליות חוזרות? 
על   עומד  זה  הורידים המתבצעת באמצעות טיפול  טווח חסימת 

 .87%
חזרת  תיתכן  נוסף  הריון  לאחר  או  בעמידה  העובדות  נשים  אצל 
הדליות בשיעור  5%-8% בתוך כחמש שנים, במקרה זה תקבלנה 

המטופלות אחריות לחמש שנים.

 vridim-online.co.il | ד״ר דוד חן מומחה לכירורגיה כלי דם
לתיאום התקשרו מרפאת מומחים בנין הצוק - אלי לנדאו 12, הרצליה פיתוח, טל׳:  03-6555882 | אסותא ראשל״צ - חומה 14 מול קניון הזהב, טל׳:  6474*   

מה קורה לאחר הטיפול?
הטיפול מאפשר המשך נוכחות בעבודה, עם תופעות לוואי וסיכון 
נמוכים ביותר. לעיתים יש צורך בתרופות נגד כאבים או בתרופות 

כגון וולטרן למספר ימים. המטרה: מניעת אירוע מוחי.

סימנים מקדימים לארוע מוחי
הפרעה בדיבור, נימול, חולשה או שיתוק ביד/רגל למספר דקות 

עד 24 שעות, יכולה להצביע על קריש שנותק למוח. 

ברוב המקרים המקור לקרישים מפיצול עורקי הצואר - הקרוטיד 
ונוצר פקק של כולסטרול וסיד, המייצר  שבו זרימה מערבולתית 
יכול לעבור לאזור מסוים במוח  רך הוא  את העורק. אם הקריש 
ולגרום לאוטם, עם סימני צד או הפרעה בדיבור. לעיתים הפרעה 
בראייה כמסך שיורד ונעלם לאחר מספר דקות או מספר שעות.

הבדיקה שתמנע אירוע מוחי
מבנה  הבודק  אולטרסאונד,  בדיקת   - קרוטיד  דופלקס  בדיקת 
 70% מעל  ההיצרות  באם  בזרימה.  הפרעה  ומודד  הצוואר  עורקי 
 CT ANGIOGRAPH והפרעה משמעותית בזרימה, יש לבצע בדיקת
ואז לטפל או בצינתור או בניתוח, על מנת למנוע ארוע מוחי שלם. 
שמרני  טיפול  לעומת   2% עד  של  בסיכון  כרוך  זה  פולשני  טיפול 
של  בשכיחות  שנתיים  תוך  מוחי  לארוע  לגרום  שיכול  באספירין 

.22%

טיפול במחלת עורקי הרגליים 
פחות  של  בטווח  להליכה  שמפריעה  סרוגית  צליעה  של  תלונות 
מ-100 מטר, עם כאבים בירך ובשוק המאלצים לעצור ולנוח ואז 
לחדש ההליכה. תלונות אלו מעידות על טרשת עורקים והיצרות 

בעורקי הרגלים ממשקע של כולסטרול וסיד. 

ברגליים,  לחצים  מדידת  עם  רגליים  עורקי  דופלר  לבצע  יש 
או  הרגל  בכף  פצע  מופיע  באם  בידיים.  ללחצים  בהשוואה 
צינתור  לבצע  יש  שבועות,   4-2 תוך  מתרפא  שאינו  באצבעות, 
STENT או  עורקי רגליים, במטרה להרחיב ההיצרות עם או בלי 

לבצע ניתוח מעקף ברגל.
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" ד״ר דוד חן 
פיתח ניתוח כלי-דם כאשר 

המערכת העורקית חסומה לחלוטין.
הוא מביא דם מחומצן דרך 
המערכת הורידית השטחית.

במקרים בודדים, 
שיטה זו יכולה למנוע כריתת רגל. "

האבחונים והטיפולים השונים ממומנים 
על ידי קופות החולים והביטוחים הפרטיים

הפרעות  אבחון  הדם:  במכון  לבצע  ניתן  זו  במסגרת 
הצוואר  עורקי  כמחלות  הדם,  בכלי  ומחלות 
)Carotid( ומחלות כלי דם פריפריים )סכרת, טרשת 
עורקים ומחלת Buerger(.  אבחון הפרעות במערכת 
הוורידית, כאי-ספיקה ורידית, פקקת ורידים עמוקה 
 Raynaud כמחלת  וזוספסטיות,  מחלות   ,)DVT(
ללא  הרגליים  בדליות  טיפול  המטרה:  וכדומה. 
ניתוח!  האמצעי: הטרשה ורידית מונחית אולטרה-
Ultrasound-guided Sclerotherapy סאונד 

ד"ר מנדי רונן
כירופרקט - המטפל בהצלחה בילדים על רצף האוטיזם

אודות הכשרתך המקצועית?
באוניברסיטת  בכירופרקטיקה,  דוקטורט  לימודי  ״למדתי 
 ,1998 בשנת  קיבלתי  הדוקטורט  את  טקסס.  דאלאס,  פארקר, 

הייתי  שם מרצה ובנוסף הדרכתי סטאז'רים״.

כבעל קליניקה מובילה בתחום הכירופרקטיקה, מדוע 
בחרת לעסוק דוקא בתחום זה? 

שלי,  המצווה  בר  לפני  כשבוע  בי.  בחרה  ״הכירופרקטיקה 
מכאבי  סבלתי  הערבה.  בכביש  שהתהפך  מרכב   עפתי 
בקושי,  הלכתי  נוראיים.  גב  וכאבי  פוסקים,  בלתי   ראש 
ואחת למספר ימים נפלתי מהרגליים. הייתי שוכב בכל פעם 30-

40 דקות על הרצפה, עד שאגרתי כוחות לקום שוב.

הרופאים מצאו לדבריהם בעיה חמורה, שמבחינתם לא היה מה 
כי  לנתח,  אפשר  שאי  זה.  עם  לחיות  ללמוד  לי  ואמרו  לעשות, 
ניתוח יחמיר את הבעיה, ושבעיקרון, זה רק יילך ויחמיר עם הזמן 
ואפילו הרופא של הביטוח הלאומי רצה לתת לי אחוזי נכות.

כי  אליו,  ללכת  רציתי  לא  לכירופרקט,  הגעתי  וחצי  שנה  כעבור 
לא רציתי לשמוע מעוד מומחה שאין מה לעשות. אבל הלכתי, 
כדי שלא יהיה משהו בעתיד שאוכל להגיד לעצמי שלא ניסיתי... 
מלא,  כך  כל  מלא.  לתפקוד  אותי  והחזיר  בי  טיפל  הכירופרקט 
שבכיתות י"א-י"ב, שיחקתי רוגבי באס"א, רמת השרון. אני זוכר 
עד היום, את הפעם בה הרגשתי, איך עובר לי כאב הראש, וחוזר 

לי הכוח לרגליים. חלפו אז שלוש מחשבות בראשי:
1. "וואו אפשר לרפא באמצעות הידיים".  

2. "קיבלתי את חיי בחזרה, במתנה". 
3. "את המתנה הזאת, אני רוצה לתת לאחרים". 

כבר בגיל 15 הכירופרקטיקה בחרה בי. 

בזכות מה הפכה הקליניקה למובילה בתחומה?
״מתחילת עבודתי בתחום, הגיעו אליי מקרים מורכבים. בתחילה 
חשבתי שאני מטפל ומשפר את התפקוד ואת החיים של אנשים 

עם מחלות קשות, שהרפואה כבר אינה יכולה לעזור להם. 

וממשיכים  לתוצאות,  אצלי  מגיעים  רבים  שמטופלים  ראיתי 
לטיפול,  עימם  להביא  החלו  קטן  לא  חלק  שנים.  לאורך  איתי 
שמתמידים  שלקוחות  נוכחתי  מזה,  יותר  ויקירים.  משפחה  בני 
תיפקוד  בעיות   מהן  ונמנעות  להתחזק,  ממשיכים  בטיפול, 

חדשות״.

מהו היתרון הבולט המבדל אותך מן האחרים?
הסבר,  חוברת  מכין  אני  הראשוני,  והאיבחון  הבדיקה  ״לאחר 
כתובה אישית לכל מטופל, בה אני מסמן ומראה לו איך הבעיה 
שלו, קשורה למערכת העצבים/מערכת החשמל ולעמוד השדרה 
)ארון החשמל של הגוף( + תכנית טיפול למקרה המיוחד של כל 

אחד ואחת ממטופליי".

מהו הערך המוסף ממנו נהנים מטופליך?
יש  בטיפול  לעיתים  גופם,  את  טוב  הכי  מכירים  ״המטופלים 
דומות  מנויים  בתכניות  התחלתי  כעשור,  לפני  וירידות.  עליות 

למנויים בחדר כושר. 

מי  תשלומם.  בעבור  יותר  יקבלו  מנויים,  שלקוחות  מנת  על 
תקופת  באותה  להגיע  יכול  תקופה,  לאורך  לטיפול  שמתחייב 

מנוי, עד 3 פעמים בשבוע, ללא תוספת תשלום!
אחד,  משפחה  מבן  ביותר  לטפל  צורך  שקיים  ראיתי  בנוסף, 
ובניתי מנויים משפחתיים )לאשה, בעל וילדים, עד גיל 18(. במנוי 
שלושה  לעד  להגיע  המשפחה,  מבני  אחד  כל  יכול  המשפחתי, 
כיוונונים בשבוע. המנויים מגיעים במהלך שעות הקליניקה, ללא 

צורך בקביעת תור מראש״.

כיצד עובד הטיפול הכירופרקטי?
אשר  הבריאות  בעיית  על  המטופל  את  מתשאלים  ״בהתחלה, 

הביאה אותו לטיפול. 
והכירופרקט  המיטה,  על  נשכב  כלל  בדרך  המטופל  מכן  לאחר 
חלק  השידרה.  בעמוד  החוליות  את  מדוייקת  בצורה  ממשש 
לתת  שגורמת  לחצים,  )הצטברות  לזוז  לא  עלולות  מהחוליות 
תזוזה של החוליה(. תת תזוזה של חוליות יכולה לגרום לתחושה 
לא נעימה. אם לא אדע היכן הצטברו הלחצים וגרמו לתת תזוזה, 

לא אדע איפה הגורם לבעיה אשר ממנה המטופל סובל״. 

למי מתאים טיפול כירופרקטי?
עמוד  את  ומחזק  הבריאות  את  משפר  כירופרקטי  ״טיפול 
ואנשים מתבגרים,  ילדים  השידרה. הטיפול מתאים: לתינוקות, 
נערות, נשים בהריון ולאחר לידה, אימהות, בוגרים, ספורטאים, 

מבוגרים, גיל שלישי״.

האם הטיפול כירופרקטי יכול למנוע ניתוח?
״בהחלט! 

ברשותי דוגמאות רבות לסוגי מקרים שונים ומגוונים״.

האם טיפול הכירופרקטי בטוח?
ולתת  הכירופרקטיקה  את  לקבל  הוחלט  באוסטרליה  מאוד. 
אנשים  של  מתועדים  מקרים  נמצאו  שלא  מכיוון  רשיונות,  לה 

שנפגעו מטיפול כירופרקטי״.

כמה טיפולים נדרשים? לאיזו מטרה?
חודש  בין  מרוכזת  טיפולים  סדרת  מספיקה  האנשים  ״לרוב 

לשישה חודשים בהתאמה אישית. 

משתחררים  הסימפטומים,  נרגעים  בעיקר  הראשון  בחודש 
לחצים, וחוזרת תנועה לעמוד השידרה ולחיים. לחצים מצטברים 

בעמוד השידרה מידי יום, כתגובה ללחצי החיים. 
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אחראית  מהן  אחת  שכל  חוליות,  מ-33  בנוי  השידרה  עמוד 
מפריעה  לחצים  הצטברות  ספציפיים.  ותיפקודים  איזורים  על 
לתקשורת בין המוח והגוף, מחלישה את הגוף ומפריעה לתנועת 

החוליות ולתנועת עמוד השידרה. 
ככל שהצטברות הלחצים נשארת יותר בגוף, הגוף נחלש ומתחיל 
סימפטומים  להיווצר  מתחילים  התנועה,  לו  נפגעת  להתפרק, 

ומחלות. 

השידרה,  לעמוד  לחוליות,  תנועה  מחזיר  כירופרקטי  כיוונון 
משפר את התקשורת בין המוח והגוף דרך עמוד השידרה. דבר 
מפעיל  לגוף,  מהמוח  ההפעלה  הוראות  העברת  את  שמחזיר 

ומחזק את הבריאות״.

מה משך זמן הטיפול?
עמוד  לתנועה.  החוליות  את  ומשיב  ומדוייק  קצר  ״הטיפול 
השידרה הוא ארון החשמל של הגוף. חוליה בתת תזוזה, דומה 
להגיע  החשמל  לזרם  ומפריע  שקפץ  החשמל  בארון  למפסק 
מחזיר  ומדוייק,  קצר  הכירופרקטי  הטיפול  למזגן.  או  למקרר 
את החוליות לתנועה )מרים את המפסקים( ומחזיר את זרימת 

הוראות ההפעלה והחיים מהמוח לגוף".

"בני סובל מאוטיזם, ולא דיבר עד גיל 9. 
כשהיה בן 6, התברר לי שישנה התמחות 

פוסט דוקטורט, בכירופרקטיקה של טיפול 
באוטיזם, ובפגיעות מוח.  

טסתי לקנדה, ועברתי את ההתמחות הזו. 
חזרתי כשבני היה בן 9 והתחלתי 

לטפל בו והוא החל לדבר.
מאז אני מטפל בילדים ותינוקות על רצף 

האוטיזם, עם הצלחות מאוד יפות "
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רזומה מקצועי ורקע אישי / משפחתי
התמחות  עם  בחינוך  תואר  בעלת  בנות,  לשתי  ואמא  "נשואה 
שנים,  מעשרים  למעלה  ילדים  גני  ניהלתי  בעברי  מיוחד.  בחינוך 
לאחר מכן, הוספתי לרזומה הכשרות רבות והתחלתי לעבוד עם 
משפחות כמדריכת הורים ויועצת שינה.  במקביל, השקתי שורה 

של הדרכות דיגיטליות העוסקות באתגרי הורות שונים. 

בייביז,  מעיין  שלי  ליין:  האון  מותג  את  הקמתי   2021 בשנת 
אשר מציע מוצרי טקסטיל מבדים טבעיים לתינוקות ולמבוגרים 
)מיוצר בישראל( ומוצרי ידע להורים טריים שהופכים את החיים 

עם התינוק לקלים יותר".

מה מייחד את פעילותך העסקית?
"מקוריות, עבודת צוות נשית, ומהלכים חדשים שגם מרעננים את 

יומי, משום שכל פעם אני בונה עוד ועוד נישות חדשות. 
דוגמא: לאחר שהדרכתי הורים מספר שנים, הבנתי שאני מאמינה 
שהידע חייב להיות נגיש לכולם, ולא רק לכאלה שיש בידם להוציא 

מאות ואלפי שקלים על ייעוץ פרטני. 

ההורות"  "מעיין  באתר  שנמצא  דיגיטליות  הדרכות  מערך  בניתי 
המציע הדרכות לנושאים אשר רלוונטיים להורים: הקניית הרגלי 

שינה נכונים, מרד גיל שנתיים, גמילה מחיתולים ועוד. ההדרכות 
בנושאים  רווחות  לשאלות  ותשובות  בידע  מלאות  ממוקדות, 

אלה, והכי חשוב מתומחרות במחיר שווה לכל כיס".

מה חשוב שלקוחותייך יידעו עלייך?
עם  תמיד  אני  עושה,  שאני  דבר  שבכל  כל,  קודם  לי  "חשוב 
100% לב ונשמה. כאשר אני מדריכה הורים, אני בונה עבורם 
הדרכה שמקבצת ידע וכלים מדיסציפלינות שונות ומותאמת 
להם אישית, ואני איתם לכל אורך הדרך עד להצלחה מלאה. 

את  מלווה  אני  שינה,  הרגלי  הקניית  לתהליך  אליי  פונים  אם 
המשפחה עד שכולם חוזרים לישון בלילה, ולרוב גם מסייעת 
כמכלול. ההורות  על  להתבונן  חייבים  כי  אחרות,  בסוגיות 
להבדיל, כשאני מחפשת מוצר חדש למותג שלי מעיין בייביז, 
ומוכנה  קיימים  מלקוחות  שעולה  למה  קשובה  תמיד  אני 
ביותר,  האיכותי  המוצר  את  להציע  מנת  על  רבות  לעמול 

במחיר המשתלם ביותר".

רגע שיא בקריירה שלך ומה למדת ממנו?
על  להתגבר  שלהם  ההצלחה  משפחה,  מדריכה  אני  "כאשר 

האתגר שהביא אותם אליי הינה רגע שיא כל פעם מחדש. 

ברמה האישית, הקמת המותג מעיין בייביז, היא בהחלט שיא 
לקהל,  להביא  שהצלחתי  משום  ויזמת,  עצמאית  כאשה  בחיי 
לייצרם  טבעי,  מטקסטיל  ובריאים  איכותיים  סופר  מוצרים 

בישראל, ועדיין לשמור על מחירים שווים לכל כיס".

כמצליחה מה כולל ארגז הכלים שלך?
מלאה  ואמונה  פוסקת  בלתי  התחדשות  חלומות,  "עקביות, 

שהכל אפשרי, גם אם מדיי פעם יש חריקה בגלגלים.
בנוסף, אני בוחרת כל פעם מחדש לעבוד עם נשים מסביבי, כי 

אני מאמינה מאוד בכוח הנשי".

האם את רואה בעבודתך שליחות?
וייעוץ שינה, אני בהחלט רואה  "בכל הקשור בהדרכת הורים 
בעבודתי שליחות. כבר ראיתי איך זה מציל משפחות ומשנה 

חיים".

האם את מתכננת חידושים השנה?
שיתנו  דיגיטליות  והדרכות  קורסים  עוד  מתכננת  "בהחלט, 

מענה נגיש כלכלית לכמה שיותר משפחות. 
בנוסף,  בייביז.  מעיין  למותג  ומשמחים  מפנקים  מוצרים  עוד 

מתוכננת גם סידרת הרצאות להורים".

מהו המפתח לשילוב בין משפחה לקריירה?
טובה  פחות  אותך  עושה  לא  וזה  וגם,  גם  אפשרי  שזה  "להבין 
שבונים  מאושרים  הורים  צריכים  ילדים  מהגזרות.  אחת  באף 

את עצמם, זה גם שיעור משמעותי עבורם לחיים".

דמות נשית המעוררת בך השראה?
"עינת נתן, בעיניי מדריכת הורים מעולה, המעוררת בי הזדהות 
להזדמנות  אותו  והפכה  משבר  מתוך  צמחה  היא  גם  רבה, 

שמסייעת גם לאחרים לצמוח".

יש לך עוד חלום שתרצי להגשים?
דיגיטליות  בהדרכות  להורים  ידע  להנגיש  להמשיך  "בטח. 
לגדול  וגם  רחב,  משפחות  למגוון  הניתן  ככל  לסייע  חדשות, 
להפסיק  לא  ובעיקר,  בייביז,  מעיין  הסחר  אתר  עם  ולצמוח 

לחלום אף פעם ולהגשים".

מעיין אטיה יניב
מדריכת הורים, יועצת שינה ובעלת מותג מעיין בייביז

הכל על הדרכת הורים:
אני מדריכה הורים הרוצים חיים רגועים ואיכותיים 

ועוזרת להם להבין יותר את הצרכים של ילדהם, כמו גם את 
האתגרים המלווים אותו בשנות ילדותו המוקדמות. 
הבנה ותקשורת חיוניים מאד להתפתחותו התקינה 
וליכולת להעניק לו מענה רגשי ופיזי בהתאם לגילו.

בבית  רגועה  אווירה  ליצירת  מעשיים  כלים  ממני  תקבלו 
והכוונה ללילות רצופי שינה לכם ולילדיכם.

מוזמנים להתייעץ עימי לקבלת הכוונה לאיכות חיים

"כאשר אני מדריכה משפחה, 
ההצלחה שלהם להתגבר על 

האתגר שהביאם אליי, 
הינה רגע שיא עבורי, 

כל פעם מחדש"
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"אל תפסיקו להעלות תכנים לרשתות, 
ולפרסם את עצמכם, או במילים אחרות לא 

להפסיק לשדר מותג ולשווק את עצמך. 

גראנט קרדון אמר: ״הגורם מספר אחת 
לנפילתם של עסקים הוא אנונימיות״, 

לכן חשוב לזכור לשווק עצמכם 
כל הזמן ובכל מקום,

ואנחנו כאן לעזור לכם לעשות את זה"

ניתאי כהן קדוש
CK Media מייסד והבעלים של חברת המדיה

רזומה מקצועי ורקע אישי 
"קוראים לי ניתאי, אני בן 18 ואני המייסד של חברת המדיה 
CK MEDIA שמטרתה לייצר לעסקים תדמית חזקה ורצינית של 

מותגים דרך רשתות המדיה.

מגיל  כבר  וממתג  וידאו  עורך  צלם,  אתרים,  בונה  גרפיקאי,  אני 
11, ואם הייתם לוקחים אותי כמה שנים אחורה לא הייתי מאמין 
שאגיע מגרפיקאי, עורך וידאו, צלם, משווק ובונה אתרים להוביל 
איתם  יחד  ומגשימה  בפרונט  בשנה  עסקים  מאות  ששמה  חברה 

את החזון העסקי שלהם.

מאז שאני מכיר את עצמי אהבתי לעשות עסקים. כבר בגן וביסודי 
הייתי מוצא את הדבר הטרנדי הזה שכולם רוצים ומוכר אותו. את 
העסק הראשון שלי הקמתי כבר בגיל 14, ונראה שעולם העסקים 

תמיד קרא לי והאהבה הכי גדולה שלי היא לעזור לאנשים.

לעולם המדיה נכנסתי בגיל 11 בהתחלה כתחביב, התחלתי לעצב 
מהר  ומאוד  אליי  שהגיעו  עסקים  ועבור  תוכן  יוצרי  עבור  ולערוך 

התחלתי להרוויח מזה הרבה כסף יחסית לגילי הצעיר.

היום אני מנהל חברת מדיה שרק גדלה מיום ליום, עם מעל ל 15 
עובדים ששמה כבר מאות עסקים בפרונט. במהלך העבודה שלי 
עם חברות, בעלי עסקים ויוצרי תוכן חזקים בתעשייה הבנתי את 

המשמעות הענקית שיש לתדמית של העסק שלכם במדיה.

אני מאמין שזו חובתו של כל בעל עסק להראות ללקוחות שלו מה 
הוא באמת שווה ולהוציא את עצמו החוצה בדרך שמשקפת אותו 
 ,CK MEDIA בצורה הטובה ביותר, ולכן מטרת העל של חברת 
היא לעזור לכמה שיותר עסקים בישראל לעשות את זה, שזה אומר 
לחתוך מהתחרות, להפוך למבודלים ובעלי משמעות, ולהוביל גם 

אם יש הרבה מתחרים חזקים בחוץ".

במה משרדך עוסק ומהם שירותיו?
מייקאובר  העסק,  מיתוג  גרפיים,  עיצובים  וידאו,  עריכת  "צילום, 
צילומי  תכנים,  של  אסטרטגיה  בניית  שיווקית,  כתיבה  לרשתות, 

חוץ, צילומי פנים, תמונות וסרטונים, שפה ייחודית".

מה מייחד את פעילותך העסקית?
)מסרים  ביותר  הטוב  את  ממך  בלהוציא  מומחים  "אנחנו 
וקולח,  טבעי  צילום  חזק,  תוכן  כתיבת  מדויק,  שיווק  נכונים, 

שפה מיתוגית חזקה(. 
אנחנו למדנו ויודעים שיווק מאנשי העסקים הכי גדולים בארץ 

ובעולם, אנחנו מומחים בלהפוך עסקים למותגים.
אנחנו בעצם עוזרים לעסקים להיות בפרונט ומשם גם הסולגן 

של החברה מגיע".

האם אתה רואה בעבודתך שליחות?
והכי  גדולה  הכי  השליחות  את  שלנו  בעבודה  רואים  "אנחנו 

משמעותית שיש. 
לעולם  להראות  עסק  בעל  כל  של  חובתו  שזו  מאמין  אני 
וללקוחות שלו מהו שווה ובסופו של דבר גם לקחת את הסכום 
הכי  תמיד  שלא  העסקים  לכל  ולגרום  עבודתו  על  לו  שמגיע 
החיים  רמת  את  להם  ולהרים  קדימה  לפרוץ  להם,  מצליח 

משמעותית".

מה גורם לך לגאווה בעבודתך?
גדולה שלי היא ברגע שאני רואה לקוחות שלנו  "הגאווה הכי 
שלפני רגע לא הצליחו לגמור את החודש או שהם היו מיואשים 
במחיר,  אותם  להוריד  מנסה  אליהם  שפונה  מי  שכל  בגלל 
מכפילים  איתנו  העבודה  אחרי  אותם  לראות  דבר  של  ובסופו 

רציניים  סופר  לקוחות  עם  עובדים  שלהם,  ההכנסות  את 
ולוקחים את הסכום שמגיע להם".

רגע שיא בקריירה שהינך גאה בו?
אנשים  רואה  אני  שבו  הרגע  זה  שלי  בקריירה  השיא  "רגע 
סוף  סוף  מטורף,  פוטנציאל  עם  עסקים  ובעלי  מוכשרים 
מצליחים לשדר כמה הם טובים ולגרום ללקוחות לקלוט את 

האיכויות ואת הטוב שיש להם לתת. 

שהתדמית  מוכשרים  מאוד  אנשים  רואה  שאני  זה  גרוע  הכי 
הזמן  כל  הם  למה  מבינים  לא  הם  ואז  טובה  לא  שלהם 
מהם  טובים  פחות  שהם  אחרים  עסקים  ולמה  מתפספסים 
עוקפים אותם. והמטרה שלי היא שכל מי שעירני לעניין ישיג 

את מה שהוא ראוי לו".

מה חשוב לך שלקוחותיך יידעו עליך?
המרצים  המנטורים,  העסקים,  עם  עובדים  שאנחנו  נכון  "זה 
ואתרי המוצרים החזקים ביותר בישראל, אבל חשוב לנו מאוד 
שהלקוחות שלנו ידעו שגם אם אין להם עדיין כלום והם ממש 

בהתחלה שזה מתאים גם להם. 

אלינו  שיגיעו  זה  אצלנו  מחפשים  ושאנחנו  לנו  שחשוב  מה 
לקוחות רציניים ומחויבים שמחפשים לצמוח. הרצינות מאוד 
למרחקים  אנשים  עם  לרוץ  היא  שלנו  המטרה  כי  לנו  חשובה 
ארוכים ולהפוך אותם למותגים מובילים, וזה דורש מחויבות".

כנבחר השנה ספר על צמיחת החברה בשנה האחרונה?
"הצמיחה המשמעותית של העסק שלי בשנה האחרונה הייתה 

כמות גיוסי העובדים שגייסנו השנה.
להתרחב  מפסיקים  לא  ואנחנו  עובדים  מ15  יותר  כבר  גייסנו 

ולגייס עוד. 
שיווק,  משרדי  עם  פעולה  בשיתוף  עובדים  אנחנו  בנוסף, 
חברות פרסום, מותגים מובלים והרשת שלנו רק הולכת וגדלה 

כמתוכנן".

מה היית משנה בתחומך בשנה החדשה?
להוסיף  הולכים  אנחנו  מיוחדת.  מאוד  להיות  הולכת  "השנה 
ומסלולים חדשים למינוף  מגוון של שירותים חדשים בחברה 

העסקים שלכם. 

שרוצים  ויזמים  לעסקים  שיעניקו  במסלולים  יוצאים  אנחנו 
לפתוח עסק את כל החבילה 360. 

אתרים,  בניית  דיגיטליים,  לקורסים  ועד  לעסק   360 ממיתוג 
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לספק  ובעצם  אפליקציות  ופיתוח  בניה  תדמית,  סרטי  בניית 
מי  וכל  קטן  עסק  כל  להפוך  כדי  ביותר  הטובה  התשתית  את 

שיודע שהוא שווה את זה, לחברה בע״מ". 

מוגש מטעם: CK Mediaמוגש מטעם: מעין ההורות



מי שהוכתרה על ידי לקוחותיה פעמים רבות כעורכת דין למקרים קשים או מורכבים, 
וגם בוררת, מרצה באקדמיה בישראל ובעולם בתחומי המשפט והטכנולוגיה. 
סופרת משפטית אשר משיקה בקרוב את ספרה "ראיות דיגיטליות )דיני סייבר(, 

בין משפט לטכנולוגיה - 2022" המכיל קרוב ל 1,000 עמודי ידע וניסיון
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לעורכת הדין ד"ר שני רופא
סופרת משפטית יוצאת דופן

קבוצת רוטנברג מפרגנים

חג שמח ישראל

אינוס  בסוגיות  במשפטים  דוקטורט  בעלת  היא  רופא,  שני  הדין  עורכת  את  מכיר  שאינו  למי 
וירטואלי, מייצגת בתיקים מתוקשרים, עומדת בראש חברה עולמית העוסקת במודיעין עסקי 

והנדסת התנהגות רשתות חברתיות.

רופא לוחשת על אוזנם של בכירי המשק בישראל, מציגה כישורי כתיבה מרשימים, מרצה בחסד 
עליון, סופרת משפטית בעלת מוניטין יוצא דופן, ומעבר לכך, קשה להתעלם מנוכחותה הכובשת 
ומהעוצמה הטמונה בגובהה 1.80 ס"מ, בשילוב עם כושר ביטוי ורהיטות מרשימה, ומשכך, גאווה 
ומובילת דעה, אשר חרף שלל הכובעים  עורכת הדין   - עבורנו לפרגן לאחת מהנשים החזקות 

בהם היא מחזיקה, היא ממשיכה ללא הרף לכבוש את האתגר הבא.

שאלנו את עו"ד ד"ר שני רופא, מה היתרון הייחודי אשר מבדיל אותך מאחרים?
בניסיון  משולב  ומשפטים,  עסקים  מינהל  המחשב,  מדעי  כגון:  מגוונים  בתחומים  "השכלתי 
בין  לסנן  לי  מאפשרות  האישית,  יכולותיי  לרבות  העסקים,  בניהול  המעשי  מהעולם  שנים  של 
בהם  התחומים  של  הרחבה  הקשת  מהר.  שיותר  כמה   - להתקפה  לעבור  ובכך  לטפל,  העיקר 
רשתות  האחרונות  שבשנים  העובדה  לצד  בשני,  אחד  קשורים  בהכרח  אשר  מתמקצעת,  אני 
בהחלט  הם  הראיות,  במכלול  מרכזי  מקום  תופסים  ואינטרנט,  מידע  מערכות  סלולאריות, 

היתרון שלי בתחומי המשפט בכללותו". 

היא המשיכה ואמרה "במסגרת עבודתי המשפטית, אני מחפשת עבור מרשי את הדרך לעבור 
אני  ההגנה,  דרכי  את  בוחנת  שאני  לפני  אחרות,  במילים  מהר.  שיותר  וכמה  להתקפה  מהגנה 
בוחנת את דרכי התקיפה, ומשכך, הידע שפרטתי, כל כך משמעותי ומסייע לי עבור לקוחותיי 

יום ביומו".

החלטנו לשאול את עו"ד רופא שאלה קשה, את חושבת שיש צדק בבתי המשפט?
דקות ארוכות ראיתי על פניה את הקושי להשיב לשאלה, ולאחר ניסיונות למכביר, זאת התשובה 
שקיבלנו, "צדק הוא דבר יחסי, ובעיני המתבונן, כלומר מה שאחד חושב שנכון, השני יראה בכך 
הצדדים.  שני  את  מספקת  אינה  שתוצאותיה  החלטה  ו/או  שלמה,  למשפט  משול  הדבר  טעות. 
במילים פשוטות, מאמינה שצדק הוא בעיני המתבונן, כמו גם מאמינה שבית המשפט עושה את 
הטוב ביותר שביכולתו, בנסיבות העניין, וטעויות אכן קורות, ומשכך קיימת האפשרות לערער 

למחוזי ולעליון.

בוחנת החלטות שיפוטיות "במשקפים" אובייקטיביות, כלומר שואלת את עצמי  אני  לא אחת 
אם התיק היה בבוררות על שולחני, האם הייתי מקבלת החלטה שונה? וחייבת לומר שלא אחת, 
דעתי כדעת השופט/ת, ולזה אני קוראת, להסתכל לעצמי בלבן של העיניים, ובדרך זו אני בוחנת 

את האפשרויות עבור לקוחותיי".

האם את מגדירה את עצמך כאישה חזקה?
"ממש לא אוהבת את המילה "כח", וגם לא מגדירה את עצמי כאישה "חזקה", אני עובדת קשה יום 
ביומו, רוכשת ידע וניסיון מכל מלמדיי, מקשיבה לאחר, ומשתדלת לבחון כל סוגיה במספר רב של 
זוויות, וכח או חוזקה הינם נגזרת מהפעולות אותן אני מבצעת, וחושבת שכולם יכולים לפעול כך".

מה המסר אשר תרצי להעביר לקוראים?
מוחית/מחשבתית  גמישות  עם  בשילוב  ונחישות,  תעוזה  אינטליגנציה,  של  שילוב  הינה  "הצלחה 
שמאפשרת לשלב בין השלושה, וכי המאמין שלי הוא להקשיב לתחושת הבטן. קחו משפט זה כאבן 

יסוד לחיים, עובדתית זה עובד".

פגשנו את עו"ד ד"ר שני רופא, בצאתה מדיון בבית המשפט העליון, לראיון מיוחד לחג

ם: גבריאל בהרליה
צל
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